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V prejšn ji številki smo vam sporočili, da se bomo preselili v U lico Ivanke Uran jek , vendar 
pa je  po zaključku redakcije in izidu Savinjčana prišlo do spremembe. Preselili smo se na 
Šlandrov trg 23, nad gostišče Štorman in trgovino Nitka. Vsem, ki ste nas iskali še v gasilskem 
domu ali pa v U lici Ivanke Uranjek, se iskreno opravičujemo. Telefonska številka in številka 
faksa sta ostali nespremenjeni. V novih prostorih nas lahko obiščete vsak dan od 8 . do 14. ure, 
v sredo pa od 8. do 16. ure. Da pa nas boste lažje našli, objavljamo posnetek hiše, v kateri se 
sedaj nahaja naše uredništvo.

Elektrike

niso

Bliža se dan mrtvih, ko se spomnimo vseh svojih dragih, ki jih ni 
več med nami. S cvetjem bomo okrasili njihove grobove, na kar 
se že pripravljajo tudi v vseh vrtnarijah. Tako so v vrtnariji Se
menarne Ljubljana v Drešinji vasi, odkoder je naš posnetek, tudi 
letos vzgojili več kot deset tisoč krizantem, velikocvetnih v ru
meni in beli barvi, pajk tudi v vijolični barvi, in marjetk raznih 
barv. T. T.

Obvestilo!
Center za socialno delo 

obvešča svoje stranke, da so 
se preselili v nove poslovne 
prostore na Mestnem trgu v 
Žalcu.

Krvodajalske 
akcije_____________

O bm očna o rgan izac ija  
Rdečega križa Žalec, bo or
ganizirala krvodajalski akci
ji:

2. novembra od 7. do
12. ure v Osnovni šoli Šem
peter in

9. decem bra od 7. do
12. ure v Tekstilni tovarni 
Prebold.

odklopili
Prejšnji petek naj bi v  Žalcu 

Elektro Celje odklopil elektriko v 
skupnih prostorih 21 stanovanj
skih hiš in blokov. V  njih namreč 
živi 56 stanovalcev, ki niso porav
nali vseh obratovalnih stroškov, 
med katerimi je  tudi električna 
energija v  skupnih prostorih in 
napravah. Ta dolg skupaj znaša 
63 .000 SIT.

Težava je  v  tem , kdo naj bi 
dolg izterja l. Elektro  p ravi, da 
mora Sipro kot upravnik porav
nati dolg, nato pa ga sam izterja
ti od stanovalcev, direktor Sipra 
O don Simonič pa to odločno za
nika. Upravnik samo posreduje 
seznam neplačnikov Elektru, ki 
mora dolg izterjati sam . Te dile
me pravzaprav še nista razrešili 
niti pristojni m inistrstvi za okolje 
in prostor in gospodarske dejav
nosti. Verjetno bo potrebno do
polniti sam stanovanjski zakon. 
Do takrat pa Elektro ne bo izklap
ljal e lektrike in s tem  ne bo za 
dolg nekaterih kaznoval vseh sta
novalcev. K. R.

H

Bogati sadovi ioseni
Oktober je lep mesec, prvi čisto jesenski. Dre

vesa so se obarvala in le počasi se zdaj slačijo. Za 
jutranjo meglo nas razveseljuje še vedno toplo 
sonce. Zaradi lepega vremena smo lahko nemo
teno pospravili letošnji pridelek.

Vinogradniki in sadjarji so s pridelkom kar za
dovoljni. Tudi na Mirosanu, kjer je bil narejen gor
nji posnetek. Pridelali so namreč kar 3100 ton ka
kovostnih namiznih jabolk, od katerih bodo ve
čjo količino izvozili. Nemci bodo letošnjo jesen 
in zimo med drugim pojedli 1000 ton jabolk, ki 
so jih pridelali v Sadjarstvu Mirosan. Seveda pa 
se z njimi ne bodo sladkali le tujci, saj na sedežu

podjetja prodajajo jabolka za ozimnico od 40 do 
60 tolarjev.

Drago ali poceni, odvisno od lukenj, ki jih ima 
vaš žep. In žepe nam trgajo za vsakim vogalom. 
Šolarji so se menda le malo umirili s svojimi več
nimi zahtevami po denarju ob začetku šolskega 
leta. Njim in vsem malčkom je bil posvečen prvi 
teden v oktobru in zato je bil ta mesec lep, vesel 
in zanimiv tudi po vseh šolah in vrtcih. Čeprav 
so nekoliko starejši otroci razpravljali o tako re
sni temi, kot je zasvojenost. Žal je tako, da tudi 
mnogi njihovi starši ne zmorejo reči; Ne, hvala. 
In o čem še pišemo v oktobrski številki Savinjčana:

Žalec,
Savinjska cesta 87 

tel.: 714-285 
715-140 

NOVA
pražarna in kavni butik! 

za gostince 
Kava Brasil Minas 
8 5 0 ,0 0  SIT 

Tropic kava v PVC
1 0 7 1 s n

S TROPIC KARTICO 
fO dkg 121 SIT

Ob nakupu vas 
pogostimo s kavico.

Ni vsaka kava 
Tropic kava!

Občina Žalec
O d d e lek  z a  o ko lie  in prostor

da bo javna razgrnitev osnutka ureditvenega načrta za 
prenovo starega mestnega jedra v Žalcu z ožjim okolišem 
v mesecu novembru na sedežu Mestne skupnosti Žalec in 
na oadelku za okolje in prostor občine Žalec. Prebivalce 
Žalca tudi obveščamo, da bo javna obravnava 
v četrtek. 23. novembra, ob IS. uri v dvorani občine Žalec.

Novo (Jelje 9, Petrovče ZA KVALITETO VAŠEGA 
ŽIVLJENJA

S  Stmies
713-482

- v Hmezadovi dvorani 
v Žalcu

in v  trgovinah Pohištvo
na Polzeli in v Velenju mojih sanj
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Savinjčan

2. seja občinskega sveta

Imenovan občinski tajnik
Med drugim svetniki sprejeli sklep o dobitnikih letošnjih občinskih priznanj. Soglasje k imenovanju dveh 
ravnateljev — Odlok o volilnih enotah za volitve predsednikov in odborov krajevnih skupnosti v javni razpravi

V začetku oktobra so se na 7. redni seji ponovno zb ra li svet
niki občine Žalec. O bdela li so 16 točk dnevnega reda, p riča 
kovanih zapletov predvsem pri imenovanju dveh ravnateljev  
in tajnika občine pa tokrat ni bilo.

nega odbora sklada za kmetijstvo 
in gozdarstvo. Predsednik je Mar
jan Ribič, člani pa Franc Zbašnik, 
Nikolaj Rožič, Ivan Kuder in Mi

rili so tudi o zapletih s prodajo 
zemljišča SIB banki, za katerega pa 
se je izkazalo, da sploh ni last ob
čine. Banka predlaga, da ji občina

Na začetku seje so svetniki naj
prej potrdili mandat Alojzu Kotar
ju, ki je kot svetnik zamenjal Ivana 
Grobelnika, nato pa sprejeli predla
gani dnevni red, s katerega so črta
li odločanje o predlogu odloka o 
uvedbi agromelioracijskega postop
ka v Galiciji, Prelogah in Boštunov- 
cu in nekatere premoženjsko-prav- 
ne zadeve v zvezi s kmetijskimi 
zadrugami Prebold, Trnava in Bra
slovče. Na dnevni red pa so na sa
mi seji uvrstili še predlog dobitni
kov letošnjih občinskih priznanj in 
ponovno odločanje o članih uprav
nega odbora sklada za razvoj po
djetništva. Po dolgi razpravi o tem, 
kdo imenuje člane odbora in kdo je 
sploh obrtnik v našem gospodar
skem sistemu, so vztrajali pri razre-

sta se strinjali, da lahko lekarna na 
Vranskem opravlja dejavnost tudi 
za del njunih občanov. Kljub vse
mu so svetniki postavili še vrsto 
vprašanj v zvezi z odlokom in po
goji koncesije, nejasno je bilo tu
di, ali gre za osnutek ali predlog 
odloka ozirom a prvo ali drugo 
branje, kar je nova terminologija, 
zapisana v statutu. Nazadnje so 
sklenili, da gre za prvo branje 
odloka in ga dali v javno razpra
vo.

Brez razprave in soglasno so 
sprejeli sklep o finančnih interven
cijah za ohranjanje in razvoj kme
tijstva ter proizvodnje hrane v  le
tu 1995. Prav tako brez razprave 
so svetniki odobrili sredstva za vo
litve predsednikov in članov od

Dobitniki občinskih odlikovanj
Svetniki so na 7. redni seji naknadno uvrstili na dnevni red 

tudi predlog dobitnikov letošnjih občinskih priznanj. Ker ta pre
dlog ni bil pravočasno pripravljen, na letošnji slavnostni seji v 
Trnavi niso podelili občinskih priznanj. Podelitev bo zato ver
jetno kar pred začetkom naslednje seje občinskega sveta.

Grb občine bo po sklepu občinskega sveta prejel župnik jože  
Planinc za ohranjanje kulturne dediščine pri obnovi cerkve in 
župnišča v Grižah, plaketi občine pa Franc Golavšek iz Šempe
tra za uspešno delovanje v KS in še posebej v G D  Šempeter ter 
Stanko Novak s Polzele, prav tako za uspešno in dolgoletno de
lo v KS Polzela in društvih v kraju.

šitvi Antona Blaja kot člana odbora.
Na tej seji bi morali svetniki odlo

čati tudi o dodatnih sredstvih, s ka
terimi bi poravnali zakonske obve
znosti (1.558441 SIT) do strokovne
ga delavca za področje športa, ven
dar so to točko prav tako umaknili 
z  dnevnega reda, sklenili pa, da ta 
delavec lahko prejme še septem
brsko plačo. So pa iz proračuna 
odobrili 2.317700 SIT za prekinitev 
pogodbe z  zasebnico, ki je oprav
ljala računovodske storitve za vse 
krajevne skupnosti v  občini.

Ker so iz novega statuta občine 
svetniki črtali člen, po katerem lah
ko župan sam razporeja porabo 
sredstev stalne (za odpravo posle
dic naravnih in drugih nesreč) in te
koče (za nepredvidene odhodke) 
proračunske rezerve, so na 7 seji 
svetniki morali potrditi predlog do
sedanje porabe proračunske rezer
ve. Hkrati pa so vendarle poobla
stili župana, da lahko sam odloča 
o porabi teh sredstev, o tem pa na
to poroča svetnikom.

Precej razprave je spodbudil pre
dlog odloka o razpisu koncesije za 
opravljanje lekarniške dejavnosti 
za območje Polzele, Prebolda in 
Vranskega. Vladna služba za zako
nodajo je spremenila prvotno mne
nje, da gre pri tem za privatizacijo 
državnega premoženja, ki je tre
nutno prepovedano, in dala pozi
tivno mnenje k razpisu za konceci- 
jo. Tudi občini Lukovica in Kamnik

borov krajevnih skupnosti. Predvi
doma bodo stroški volitev, ki jih 
namerava župan razpisati za leto
šnji december, 9 milijonov SIT. V  
prvi obravnavi je bil tudi odlok o 
določitvi vo lilnih enot. Po tem 
odloku naj bi bila vsaka krajevna 
skupnost ena volilna enota, kot 
varianta pa je dopuščeno obliko
vanje več enot v posamezni kra
jevni skupnosti. O  tem bodo odlo
čale predvsem krajevne skupnosti 
same, kakor tudi o številu odbor
nikov. To število naj ne bi bilo ve
čje od 11, sicer niso možne nepo
sredne volitve, najmanjše krajev
ne skupnosti pa naj bi imele tri od
bornike. Odlok je zdaj v  javni ra
zpravi.

Soglasno in brez razprave so 
svetniki dali soglasje k poslovniku 
o delu odbora za upravljanje z do
deljenimi sredstvi požarnega skla
da, prav tako so potrdili program 
obnove gozdnih cest v višini 5,5 
milijona SIT.

Nekoliko presenetljivo brez ra
zprave in soglasno je občinski 
svet potrdil tajnika občine Žalec 
in oba predloga za ponovno ime
novanje ravnateljev. Tajnik je po
stal Peter Marinšek iz Kasaz, di
plomirani pravnik, dosedaj zapo
slen kot inšpektor dela. Ravnatelj 
osnovne šole Griže ostaja Fran
ci Žagar, osnovne šole Petrovče 
pa Jože Kruleč. S tajnim glaso
vanjem so imenovali člane uprav-

Na osnovi sklepa vlade naj bi občinski svet sprejel tudi 
sklep, da se prek občinskega proračuna izp lača 4 milijone 
tolarjev zam udnih obresti zaradi zam ude pri izp lačilu  plač 
za vse občinske in državne uslužbence v letih 1992 in 1993. 
Kljub temu da takšen sklep ne bi obremenil občinskega pro
računa, saj bi denar zagotovila država, pa ga svetniki niso 
sprejeli. Imeli so predvsem moralne pomisleke, kajti v teh 
letih mnogi delavci niso dobili izplačanih niti p lač, kaj šele 
zam udnih obresti. Za takšen sklep sta glasovala samo dva 
svetnika, 12 jih je  bilo proti, 12 pa vzdržanih.

ran Orožim . Člani nadzornega od
bora so Vlado Reberšek, Stefan 
Frece in Janko Kos.

Svetniki so ponovno obravnavali 
nekatere premoženjskopravne za
deve. Dovolili so prenos lastništva 
veterinarskih postaj Žalec in Vran
sko, dovolili odprodajo prostorov 
v Ojstriški vasi in stanovanja v Uli
ci talcev 5 v  Žalcu, prav tako so 
sprejeli sklep o objavi razpisa za 
oddajo poslovnih prostorov v Uli
ci heroja Staneta 3 v Žalcu. Govo-

zagotovi druge prostore, sicer bo 
od občine iztožila vračilo že pla
čane kupnine za omenjeno zem
ljišče. Svetniki so sprejeli še sklep 
o poroštvu Javnemu komunalnemu 
podjetju Žalec za najetje kredita v 
višini 27 milijonov tolarjev. S tem 
kreditom bo podjetje vrnilo v ob
činski proračun sredstva, zbrana z 
investicijskim tolarjem, ki jih je do
slej uporabljalo tudi zaradi likvid
nostnih težav.

K.R.

Pobude in-vprašanja svetnikov
Pobude predsednika  
sveta

#-
Svetniki so na zadnji seji spreje

li vseh pet pobud, ki jih je vložil 
p redsedn ik  občinskega sveta 
Franc Žolnir. Tako bodo zapisni
ke sej sveta, odborov in komisij 
člani sveta prejemali najkasneje 7 
dni po sejah in ne več hkrati z  gra
divom za naslednjo sejo. Prav ta
ko je bila sprejeta pobuda, da mo
rajo strokovne službe že do 8. red
ne seje pripraviti osnove in izhodi
šča za oblikovanje osnutka prora
čuna za leto 1996. Novi proračun 
mora biti sprejet najkasneje do 
konca januarja naslednje leto.

Že pri 5. točki dnevnega reda o 
porabi stalne in tekoče proračun
ske rezerve so s sklepom, da ža ra
zpolaganje s temi sredstvi v  okviru 
proračuna pooblastijo  župana, 
svetniki sprejeli tudi tretjo pobudo 
Franca Žolnirja. Prav tako je bila 
sprejeta pobuda, da se na nasled
nji redni seji imenuje nadzorni od
bor, ki bo nadziral razpolaganje z 
občinskim premoženjem in prora
čunsko porabo. Čim prej naj bi bi
la tudi imenovana občinska volil
na komisija.

Urejanje trga v Žalcu
V  Mestni skupnosti Žalec je v 

zaključni fazi priprava ureditvene
ga načrta starega mestnega jedra, 
v teh dneh pa naj bi v mestu priče
li graditi tudi plinovod. Glede na 
to je Janko Kos občinskemu svetu 
predlagal, da s sklepom zagotovi

4 milijone SIT za izvedbo projekta 
PGD in PZI. Tako bi omogočili 
hkratno reševanje komunalne in
frastrukture in postopno urejanje 
trga, s tem pa preprečili večkratno 
razkopavanje in motenje prometa 
ter poslovanja lokalov v mestnem 
jedru.

Svetniki so na 7 seji načeloma 
sicer sprejeli to pobudo, s tem da 
so sprejeli sklep o javnem razpisu 
za izdelavo projekta, o sredstvih pa 
bodo odločali na naslednji seji.

Divje odlagališče pri 
Polzeli

Tomaž Satler in Vojko Zupanc
sta v imenu krajanov naselij Breg in 
Ločica pri Polzeli predstavila pobu
do za takojšnjo sanacijo divjega 
odlagališča v tako imenovani Gmaj
ni.

Odlaganje smeti na tem obmo
čju je sicer strogo prepovedano, kar 
je označeno tudi z opozorilnim zna
kom. Kljub temu ljudje odlagajo vse 
mogoče odpadke, od avtomobil
skih školjk (karoserij), odpadnih olj, 
plastike, železa, ostankov mesa in 
drugo, kar privabi mrčes in druge 
živali ter povzroča neznosen smrad 
po vsej okolici. Ker je smetišče na 
vodovarstvenem območju, lahko 
razlito odpadno olje povzroči tudi 
onesnaženje pitne vode. Zraven si
cer stoji zabojnik, vendar pa se sme
ti kopičijo hitreje, kot se prazni za
bojnik. Krajani pravijo, da v treh le
tih to divje odlagališče ni bilo te
meljito očiščeno in zavarovano 
pred ponovnim odlaganjem.

Nihče mi ne more očitati, da sem 
svoje skope sestavke v tem časopisu 
izkoristil za promocijo svoje politič
ne opcije in seveda tudi opcije mo
je stranke. Temu sem se namreč za
vestno izogibal, pa čeprav mi je ured
nik nekoliko izsiljevalno skušal pod
takniti, da mi tole pisanje služi za la
stno promocijo. Predvsem sem se 
vedno izogibal najbolj vročih doga
janj v parlamentu, o katerih so že ta
ko največ poročali vsi mediji, po dru
gi strani pa jih ne bi mogel razlagati 
brez svojega političnega prepričanja. 
Pa vendarle se počasi nabirajo stva
ri, mimo katerih ne morem več. V mi
slih imam perfidno obtožbo, ki po
časi leze v vse več duš v naši deželi,

da je LDS tista stranka, ki tako re
koč uveljavlja vsesplošno krajo dru
žbenega premoženja. Za to politič
no pogruntavščino, zelo skrbno pri
pravljeno (je kdo svetoval iz med
narodnih sfer, kjer obstaja veliko 
znanje o političnem delovanju?), bi 
moral političnim nasprotnikom če
stitati. Hkrati pa je to zame kompli
ment, ker ne bi bilo mogoče najti 
bolj otipljive napake v našem vlado- 
vanju, ki bi bila tako politično učin
kovita (če ne bi trdno verjel, da pre
more LDS najboljšo ekipo, ne bi ni
koli pristal na kandidaturo za izvoli
tev v državni zbor). Ta gonja ima po
manjkljivost, po mojem zelo nevar
no: mnogi so vse bolj prepričani, da

jim gre slabo izključno zato, ker ne
kateri kradejo. Mirne duše lahko re
čem, da bi bil naš bruto domači pro
izvod na prebivalca največ 8000 
ameriških dolarjev namesto 7000, 
če ne bi nihče nič ukradel (pri tem 
ne pozabljam tistih, ki so bili zaradi 
kraje poslani direktno na cesto). To 
pa je še vedno daleč od vsaj avstrij
skega povprečnega bruto domače
ga proizvoda. Če bi bila vsa kraja 
družbenega premoženja sanirana in 
prav tako izničeni vsi zlonamerni 
stečaji, bi bili mnogi razočarani. Zlo 
torej vidim v tem, da vsesplošna go
nja o kraji stoletja nudi mnogim le 
izgovor zase, namesto da bi začeli 
drugače razmišljati in tudi ukrepa

ti, kar zahtevajo hitre in velike spre
membe v naši deželi. Naj poudarim: 
nobene kraje ne podpiram in prav 
vesel bom, če bomo sprejeli zakon, 
ki bo zelo retroaktiven in ga je v 
ožjem krogu že predstavil državni 
sekretar magister Tone Rop (vsebi
na zakona je lahko nezdružljiva z 
ustavo in seveda ostalo zakonoda
jo).

Na zadnji seji državnega zbora 
bomo spremenili dva zakona na po
dlagi stališč, priporočil in sklepov 31. 
izredne seje, ki je bila namenjena izk
ljučno kraji stoletja.

Oba zakona (zakon o deviznem 
poslovanju In zakon o kreditnih po
slih s tujino) sta bila sprejeta 25. ju
nija 1991 (kdo je že bil takrat vlada
joča koalicija?). Prav gotovo takrat ni
sta bila sprejeta zato, da bi omogo
čila krajo stoletja, res pa je, da so se 
našli takšni, ki so izkoristili njune po
manjkljivosti. Je pa to zelo praktičen 
primer, kako lahko parlament vpliva 
na naše pogoje bivanja. Imejte ga raj
ši.

‘K t m s i m b m e

Balkanske navade
Praksa politike uči, da ni vedno koristno imeti dober spomin. Tudi načelnost 

menda ni bila nikoli posebna vrlina večine politikov, kjerkoli so že  politizirali. Vsaj 
v  demokratičnih državah pa je  eno sveto pravilo, ki velja  tudi za politike. Da je 
namreč potrebno spoštovati zakon, ali kot pravi naš župan —  na proceduri stoji 
in pade dem okracija. To pravzaprav pomeni, da v  hipu, ko se pojavi dvom v  zako
nitost ravnanja politika, mora ta odstopiti. *

Pa so seveda izjem e, ne le v  praksi, ampak tudi v  teoriji. Saj se še spomnite 
m arksizma in njegovega nauka, da je  mogoče nov družbeni sistem vzpostaviti 
samo z  nasilnim rušenjem starega.

V  deželi kom unizm a (kot ga opisuje teorija) sicer nismo žive li, smo pa v  socia
lizmu. Dober politik nikoli ne bo pozabil pribiti, da smo takrat žive li v drugi, naše
mu narodu tuji d ržavi. Am pak zdi se, da smo se v  Jugi nalezli tistih čudnih navad, 
ki jim pravim o balkanske. To je zelo poenostavljeno povedano —  nespoštovanje 
zakonov. S tem , da država »ni bila naša«, smo imeli kar primerno opravičilo za vse 
tisto početje, ki nas je  resda pripeljalo v  novo, našo samostojno državo, hkrati pa 
omogočilo vse tisto početje, ko se je vzelo , kjer in kar se je  le lahko. Mogoče smo 
si takrat vbili v  glavo, da kjer ni tožnika, ni sodnika. Prav dobro se še spomnim 
izjav, slišanih iz javn ih občil, kako bom o spoštovali zakone potem, ko jih bo spre
jel naš samostojni parlament, ko bomo plačevali davke Ljubljani in ne Beogradu.

In kako je  danes? Večina Slovencev je še vedno prepričanih, da imamo slabe 
zakone, slabe parlam entarce (ki razen zmerjanja novinarjev ne storijo nič druge
ga, da bi popravili svoj ugled) in policijo, ki še vedno predvsem nadzoruje in zatira 
državljane. In spet imamo opravičilo, da kršimo zakone, kjer se le da. Imamo 
center države, ki se obnaša zvezdniško, v  vseh drugih krajih pa se krepi prepriča
nje, da so zatirani in da dobijo nazaj premalo denarja svojih občanov.

Tako je  tudi v  žalskem  občinskem svetu. To, da je  statute in pravilnike spreje
mala prejšnja skupščina, je svetnikom kar pravšnji izgovor za njihovo neupošteva
nje. Zgodi se celo, da ne upoštevajo tistega, kar so sami sprejeli na prejšnji seji. Pa 
pravijo: »Res je , statut občine določa tako in tako, am pak nobene škode ne bo, če 
mi tole kar takoj sprejmemo.« Da primera, ko se sredstva za  podjetniško izobraže
vanje razdelijo samo enemu prosilcu, brez javnega razpisa, sploh posebej ne ome
njamo.

O dkar sm o v  Sloveniji dobili zakon o varuhu človekovih pravic, razmišljam. 
Om budsm an (tega pravnega inštituta si seveda nismo izm islili Slovenci) naj bi bila 
oseba z  visokim  moralnim ugledom, kateri ljudje ozirom a javnost verjamejo in 
zaupajo, kateri tudi radovedni novinarji ne m orejo zrušiti ugleda. Razmišljam in 
mi ne pride na misel niti eno ime...

K sen ija  Rozm an

Svetnik in predsednik krajevne 
skupnosti Polzela Stanko Novak je 
povedal, da je krajevna skupnost 
med drugim predlagala zaprtje 300 
metrov ceste, vendar dovoljenja za 
to na upravni enoti ni dobila. Vo
dja oddelka za okolje in prostor 
Slavko Šketa pa je pojasnil, je bilo 
letos prek sto odvozov tega zaboj
nika na stroške občinskega prora
čuna. Občina bo sicer poskrbela, 
da bo divje odlagališče, ki je na
stalo v opuščeni gromozni jami na 
zemljišču v občinski lasti, še enkrat 
temeljito očiščeno in zasuto z zem
ljo. Verjetno pa je edina prava in 
pravična rešitev ta, da se vsi obča
ni vključijo v  organiziran odvoz 
odpadkov in za to plačujejo svoj 
del stroškov. Kar je seveda že pre
cej časa zapisano v občinskem  
odloku. O  tem problemu bo raz
pravljal tudi odbor za komunalne 
zadeve pri občinskem svetu.

Revizija občinskega 
proračuna

Svetniki Desusa so zastavili 
vprašanje, kdaj in kako je bila Slu
žba družbenega knjigovodstva ozi
roma Agencija za plačilni promet 
v Žalcu obveščena o sklepu občin
skega sveta, da naj opravi pregled 
finančnega poslovanja občine v le
tu 1994.

Vodja oddelka za finance Lojze 
Posedel je pojasnil, da agencija od 
1. januarja letos ni več pristojna za 
opravljanje revizij, zato je bil ta 
sklep občinskega sveta poslan na 
računsko sodišče. Kdaj bo v resni
ci opravljena revizija, je odvisno od 
računskega sodišča.

Kdo je koncesionar
Andrej Šporln je na 7 seji po

stavil dve vprašanji, prvo se nana
ša na koncesionarja za gradnjo pli
novoda in distribucijo plina v ob
čini. V  zadnji številki Savinjčana sta 
bila namreč objavljena dva oglasa 
različnih podjetij, obe pa se pred
stavljata kot distributerja plina. Na 
vprašanje, kdo je podjetju Mestni 
plinovodi d. o. o. iz Kopra podelil 
koncesijo za distribucijo plina, je 
odgovoril Slavko Šketa.

Povedal je, da sta koncesijo za 
plinifikacijo v žalski občini dobili 
podjetji Europlin iz Trbovelj in Gas 
Rimini iz Italije. V  marcu sta pod
pisnika koncesije obvestila občino 
Žalec, da sta ustanovila novo po
djetje, v  katerem ima Gas Rimini 
67-odstotni delež, Europlin pa 2- 
odstotni. Večinski lastnik Mestnih 
plinovodov sta torej še vedno pod
pisnika koncesije, zaradi česar ni 
potrebno soglasje občine k temu,

da koncesijo prevzame novo po
djetje. Tako je namreč določeno v 
koncesijski pogodbi. Svetniki so 
sklenili, da naj ta problem prouči 
tudi matični odbor občinskega sve
ta.

Izobraževanje
svetnikov
^  Andrej Šporin je postavil tudi 
vprašanje, kateri svetnik je iz ob
činskega proračuna dobil finančno 
pomoč za podjetniško izobraževa
nje, kakšna je bila višina te pomo
či in kdo jo je odobril.

Vodja oddelka za finance Lojze 
Posedel je povedal, da je s postav
ke podjetniški center 6. aprila le
tos 189.000 SIT prejel svetnik mag. 
Pavle Dolar za izobraževanje na 
Gea College v Ljubljani po progra
mu svetovalec v podjetništvu. Po
moč je odobril župan Milan Dob
nik, ki se je o tem posvetoval s 
predsednikom občinskega sveta 
Francem Žolnirjem. Po njunih be
sedah se jima je prošnja zdela ute
meljena, ker naj bi omogočila svet
niku, ki je bil brezposeln, rešitev 
njegove socialne stiske.

Ostali svetniki so bili precej osu
pli ob tem pojasnilu, predvsem 
opozicija pa je menila, da je tako 
ravnanje nedopustno, saj za dode
litev pomoči ni bilo javnega razpi
sa. Drugi občani tako niso bili se
znanjeni, da lahko za rešitev svoje 
socialne stiske za finančno pomoč 
prosijo župana.

K. R.

ia s o p is  S .:\irii(’ tin izdala 
Č ZPSav in jsk i >bčar>, p  o , 
Žalec , ŠLA N D RO V TR G  23 
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N o v in a rk a : Ksen ija  Ro
zm an
lek to rica : M ojca Nahtigal 
N ak lada : 13.270 izvodov 
Tisk: D. P Delo,
Ts-k č3sopi-.ny in rev ij p . 
o.. L jubljana, Dunajska 5. 
Po  skbp u  RK za 
in form iranje S l  23-91 
je  S a v in jč a n  o p ro šče n  
TPD .



Tradicionalno srečanje borcev na Čreti

V  sp o m in  na  p rvo  fro n ta ln o  b itko
Slavnostni govornik lanko Kos rajo tudi zahteve po občinah, ki ni-Slavnostni govornik Janko Kos

Na partizanskih Dobrovljah, na mestu, kjer je  26. oktobra 
1941 potekala zgodovinska bitka I. Štajerskega bataljona z ne
kajkrat m očnejšim  sovražnikom , so se tudi letos v sončnem in 
toplem vrem enu zbra li borci Spodnje in Zgornje Savinjske do
line in od drugod ter mnogi drugi predstavniki borčevskih or
ganizacij iz  C e lja , Velenja, Trbovelj. Skupaj so obudili spomin 
na iegendarno bitko, ki je bila prvi frontalni boj partizanov z 
N em ci, kar je  bilo nezaslišano dejanje v mogočnem nemškem  
rajhu, ki je  ob tem spoznal, da na tleh Slovenije in Jugoslavije 
ne bo mirno spal.

Slovesnosti na Čreti so se ude
ležili tudi predstavniki nekaterih 
političnih strank, predstavniki slo
venske vojske, nekateri občinski 
svetniki, predstavniki slovenskih 
častnikov, predstavniki društva iz
gnancev in ukradenih otrok, pred
stavniki ministrstva za delo, druži
no in socialne zadeve, ministrstva 
za notranje zadeve in upravne eno
te Žalec. Slovesnosti naj bi se ude
ležil tudi minister za obrambo Jel
ko Kacin, vendar je bil zadržan, a 
je vsem udeležencem proslave po
slal brzojavno čestitko in opraviči
lo ter zaželel, da tudi v prihodnje 
ohranjajo spomin na to veličastno 
bitko. Sta pa borce s prisotnostjo 
razveselila podpredsednik sloven
ske borčevske organizacije Bojan 
Škrk in pisatelj - partizan Ivo-Jan, 
ki je predstavil svojo novo knjigo 
Odstrte zavese, ki razkriva izdaj
stva in kolaboracijo na naših tleh.

govora, ki so ga prekinjali gromki 
aplavzi, je spregovoril o času, ki je 
združil vse zavedne Slovence različ
nih osebnih prepričanj, nazorov in 
hotenj v  skupnem cilju, da osvobo
dijo slovenski narod. Ob tem je de
jal, da so nekateri Slovenci žal tudi 
sklonili hrbet, hlapčevsko izrekli za
hvalo za zasedbo in križem rok ča
kali na osvoboditelje iz zahodne Ev
rope in Amerike. Nekateri med nji
mi so sprejeli tudi Judežev denar in 
orožje od okupatorja in ga upora
bili proti lastnemu narodu ter s tem 
povzročili razdor, ki ga skušajo po 
50 letih še poglobiti. Dejal je tudi, 
da morajo tisti, ki so bili na nepravi 
strani, končno spoznati svojo zmo
to ... Ko je govoril o teh stvareh, je 
tudi dejal, da moramo prav zaradi 
prihodnosti pustiti zgodovino zgo
dovinarjem, sami pa strniti vrste, po
iskati somišljenike za stvari, ki bo
do združile naše znanje, podjetno-

rajo tudi zahteve po občinah, ki ni
so odraz volje ljudi, ampak ozkih 
strankarskih interesov. Politiko pa 
vodijo ljudje, ki ne cenijo dovolj pri
dobitev svojih prednikov, čeprav je 
neki pisatelj zapisal, da narod, ki ni 
ponosen na svojo zgodovino, ni na
rod. Janko Kos je ob koncu svojega 
govora še povedal, da je predstav
nik mlajše generacije, ki ni obreme
njena z zgodovino. Poudaril pa je 
tudi, da je kot otrok številne delav
ske družine, enako kot njegovi sov
rstniki, imel dobre možnosti za ure
sničitev svojih mladostniških hotenj. 
Tega danes ni mogoče trditi, saj ži
vimo v neprimerno slabših časih, 
kot smo že živeli.

Za govorom Janka Kosa, ki je bil 
pozneje deležen čestitk mnogih 
udeležencev srečanja, je zbranim v 
nekaj besedah spregovoril Ludvik 
Zupanc - Ivo, eden od treh še žive
čih borcev te frontalne bitke iz leta

Janko Kos m ed govorom

1941. Za njim pa še Ivo Jan, ki je po
vedal mnogo zanimivih misli. Ob 
tem je na kratko predstavil svojo 
zadnjo knjigo Odstrte zavese, ki po
globljeno odkriva izdajstva na Slo
venskem v času II. svetovne vojne.

Sledilo je prijetno tovariško sre
čanje in vsi, ki so bili ta dan na Čre
ti, so domov odhajali z  lepimi spo
mini in obljubo, da se prihodnje le
to ponovno srečajo.

D. Naraglav

Izredna seja O O  RK Žalec

V zdržati do konca leta
Če ne bo dovolj denarja, bo občina Žalec prva 
in edina brez zaposlenega v Rdečem križu

V  začetku tega m eseca je bila v občinski dvorani v Žalcu  
izredna seja območnega odbora Rdečega križa Ž a lec . Poleg 
članov odbora in predstavnikov vseh krajevnih odborov sta se 
seje udeležila  tudi generalni sekretar RK Slovenije M irko Je
len ič in njegova nem estnica D arja  Horvat. Medtem ko je  na 
sejo prišel župan M ilan Dobnik, od vabljenih ni bilo predsed
nika občinskega sveta Franca Žo ln irja , kar je med prisotnim i 
izzvalo  precej nezadovoljstva, saj so si bili enotni, da bi moral 
na seji biti predstavnik strank pom ladi, ki so predlagale tako 
korenito zmanjšanje sredstev za delovanje območnega odbora.

Slovesnost so  popestrili p evci PZ iz  Braslovč - D obrovelj in 
u čen ci O Š  Vransko.

Zbrane je najprej pozdravil Jan
ko Cvikl, predsednik občinskega 
odbora ZZB NOB Žalec. Sledil je 
kulturni program, v katerem so so
delovali člani moškega pevskega 
zbora iz Braslovč, ki so večinoma 
Dobroveljčani, in pa učenci OŠ 
Vransko. Slavnostni govornik je bil 
svetnik občine Žalec in član pred
sedstva ZLSD občine Žalec. Še pred 
njim pa je dobrodošlico vsem sku
paj zaželel predsednik KS Vransko 
Franc Sušnik. Janko Kos je na začet
ku svojega govora povedal nekaj 
misli o frontalni bitki ter se s hvale
žnostjo spomnil borcev, ki so v njej 
sodelovali. V  nadaljevanju svojega

st, pridnost in izkušnje, in obsoditi 
populizem, fašizem, klerikalizem, 
nacionalizem in druge oblike nes
trpnosti, ki so, žal, značilne tudi za 
nekatere vodilne slovenske politike, 
ki nam bodo s svojim ravnanjem 
preprečili hitrejši vstop v Evropo in 
v mednarodne tokove idej in po
vezav. Spraševal se je tudi, kje je ti
sta složnost Savinjčanov, ki smo jo 
poznali nekoč. Namesto nje sta pre
pir in neusklajenost, ki se kaže na 
vseh področjih dela in življenja. De
jal je, da so se med nami pojavili 
ljudje, ki so v preteklosti dobro ži
veli, sedaj pa hočejo še več. Želijo 
si vpliva, moči in oblasti. Iz tega izvi-

PrPdsednica območnega odbo
ra RK Mihaela Jakop je povedala, 
da niso uspeli vzpostaviti osebne
ga stika s Francem Žolnirjem, da bi 
mu predstavili svoje delo. Tako ge
neralni sekretar kot predstavniki 
območnega odbora in krajevnih 
odborov Rdečega križa so na seji 
izrazili globoko razočaranje nad 
občinskim svetom, ki jim je tako 
skrčil finančna sredstva za dejav-, 
nost. Ne nasprotujejo temu, da je 
denar dobila Karitas. Toda, so po
udarili, če so svetniki hoteli prera
zp o red iti sredstva, nam enjena 
predvsem izvajanju socialnih pro
gramov, potem bi morala biti vso
ta prenešenega denarja bistveno 
manjša. Kot je povedala Mihaela 
Jakop, območni odbor za izvajanje 
socialnega programa doslej od ob
čine ni dobil niti tolarja, ampak je 
vselej pridobil republiška sredstva 
in sredstva pokroviteljev. Poleg te
ga je Rdeči križ organizacija poseb
nega pomena, ki opravlja tudi na
loge, ki jih je nanj prenesla država 
in ki jih zaenkrat ne more oprav-

VSE VRSTE ZAVAROVANJ

A r lr ia t in  Agenc,|a AZUR ZALEC
I d M U  ŽALEC, Šlandrov trg 2 4  (nad pošto),

zavarovalna družba d.d. telefon: 063/712-181
FWČAKUJEMO VAS VSAK DAN OD 7.30 DO 17. URE,
0 8  SOBOTAH OD 8. DO t l  URE.

Sprejmite nasvet naših zastopnikov
VRANSKO: Zoran Arsovič, Vransko 95/d, tel.: 725-261
TABOR, GOMILSKO: Roman Rančigaj, Kapla 62, KZ Tabor, nedelja od 9. do 12. ure
Vid Poznič, Kapla 10, tel: 726-404
Alojz Janžovnik, Ojstriška vas 4 b, tel: 726-579
BRASLOVČE, LETUŠ, TRNAVA: Renata Roter-Kralj, Rakovlje 49, tel.: 709-154, 712-181 
POLZELA, ANDRAŽ: Andrej Potočnik, Polzela 86, tel.: 721-128 
KZ Polzela četrtek od 8. do 11. ure
PREBOLD: Rudi Natek, Dolenja vas 121, Aleksander Hribar, Marija Reka 71, tel.: 723-694 
Alojzija Tominšek, Na Zelenici 19,
Delovni čas poslovne pisarne Prebold
(blagovnica): torek, četrtek, petek od 11 do 14. ure, ponedeljek in sreda od 14. do 17. ure. 
ŠEMPETER: Mitja Cilenšek, Podlog 9/c, tel.: 701-650
Nevenka Muškotevc, Ločica ob Sav.' 51i, Bojan Pustinek, Podvin 1, Polzela, mobitel.: 0609 630-611
GRIŽE, ŠEŠČE, VRBJE: Bojan Lubej, Pongrac 88/e, tel.: 714-455
ŽALEC, GOTOVLJE, LOŽNICA: Damjana Smiljan, Partizanska 10; tel.: 713-168
GALICIJA: Marija Studnička, Podvin 216, tel.: 712-734
PETROVČE, UBOJE: Stanko Plantak, Arja vas 34/b, tel.: 707-163,
Marko Fužir, Dobriša vas 3/b, tel.: 707-281
VINSKA GORA PONIKVA: Milan Javornik, Vinska Gora 7/c, tel.: 856-432

Ijati nobena druga organizacija. 
Takšni nalogi sta na primer organi
zacija krvodajalskih akcij in izva
janje tečajev prve pomoči.

Generalni sekretar Mirko Jele
nič je poudaril, da je Karitas usta
novila cerkev in da je za izvajanje 
njenih socialnih programov pač za
dolžena kot ustanoviteljica.

Nesprejemljivo pa je, da bi drža
va že tako skopo odmerjena sred
stva za socialo po enakih delih ra
zdelila vsem organizacijam, ki ima
jo kakršnekoli socialne programe. 
Teh je namreč mnogo več, kot sta 
le Rdeči križ in Karitas. Tudi Mirko 
Jelenič je po lastnih besedah pre
senečen in ogorčen, da je prišlo do 

jfežav pri financiranju Rdečega kri
ža prav v občini, ki ne le da je osta
la enovita, ampak jo je v zadnjih 
letih prav vsako leto doletela kak
šna naravna nesreča, poleg vojne 
in dveh velikih begunskih valov. 
Aktivisti Rdečega križa so vedno 
takoj priskočili na pomoč, območ
ni odbor je lani po neurju v krajev
nih skupnostih Tabor in Vransko 
priskrbel 6 milijonov tolarjev po
moči iz republiškega sklada. Za ko
ordinacijo dela krajevnih odborov 
in takojšnjo učinkovito  pomoč 
vsem, ki so je potrebni, je potreb
na tudi profesionalno zaposlena 
sekretarka območnega odbora, so 
menili vsi prisotni na izredni seji. 
Aktivisti RK so opozorili, da bo v 
primeru ukinitve sekretarke skoraj 
gotovo zamrlo tudi- delo krajevnih 
organizacij.

Zupan Milan Dobnik seje vsem 
aktivistom in vodstvu območnega 
odbora zahvalil za njihovo dose
danje delo in poudaril, da nihče ne 
meni, da organizacija Rdečega kri
ža v  občini ni potrebna. Tako žu
pan kot Mirko Jelenič sta jih pozva
la, naj ne izgubijo samozavesti, naj 
vzdržijo do konca tega leta in se 
še naprej bojujejo za ohranitev se
danje organiziranosti Rdečega kri
ža v občini.

Do septembra so že bila porab
ljena letošnja proračunska sredstva, 
namenjena območnemu odboru 
Rdečega križa v občini. Da bi kljub 
temu opravili vse načrtovano v tem 
letu, je območni odbor podjetjem 
in zasebnikom v občini poslal vljud
nostna pisma, v katerih prosijo za 
finančno pomoč, s katero bi nado
mestili izpadla sredstva. Takšna pi
sma so prejele tudi vse politične 
stranke v občini.

K. R.

Ob tednu otroka in tednu prometne varnosti

Otroci se bojijo voznikov
Kako je mogoče, da se nekateri starši bolj boji
jo za svoje avtomobile kot za otroke?

O bčinsk i svet za  preventivo in vzgojo v cestnem prometu je 
ob tednu otroka in tednu prometne varnosti v začetku okto
bra pripravil že  tradicionalno srečanje  predstavnikov vseh 
osnovnih šol v občini z županom . Predstavnike učencev vseh 
šol je  župan M ilan Dobnik v občinski dvorani s icer pozdravil, 
nato pa se je opravičil zaradi drugih obveznosti. So pa njiho
vim pripombam glede prometne varnosti v b liž in i šol prisluh
nili predsednik sveta za preventivo in vzgojo v cestnem  pro
m etu Ivan Ašenberger in nekateri člani tega sveta, z občin
skega oddelka za  okolje in prostor M ilan G rže lj, z oddelka za  
gospodarske in negospodarske dejavnosti M ilka Štrukelj in z 
upravne enote vodja oddelka za upravne notranje zadeve M i
ran Krajšek.

Otroci so ponovno opozorili na 
vse najbolj nevarne prometne toč
ke, s katerimi je v  večini primerov 
že seznanjen tudi svet za preven
tivo. V  skoraj vseh teh primerih se 
njihovo reševanje zatika zaradi po
manjkanja denarja. Takšna opravi
čila namreč nenehno poslušajo ta
ko starši kot učitelji. V  zadnjem ča
su je  bilo postavljenih več grbin 
oziroma hitrostnih ovir v  bližini šol.
Tudi učitelji so bili razočarani nad 
odzivom nekaterih staršev na ro
diteljskih sestankih, ko so se zav
zeli za njihovo odstranitev, češ da 
se lahko na njih poškoduje avto. V  
zvezi s tem je Ivan Ašenberger po
udaril, da slovenski vozn iki ne 
upoštevajo več nobene prometne 
signalizacije in omejitev hitrosti in 
da je zato več kot nujno potreben 
tako drastičen ukrep za umirjanje 
prometa.

Na srečanju v Žalcu so se učen
ci zavzeli za postavitev še več po
dobnih ovir. Tako pri podružnični 

, šoli v  Trnavi učenci želijo pločnik 
in še eno grbino, predvsem pa, da 
se upočasnijo vozniki, ki mimo šo
le pridrvijo iz smeri Mozirja v  Trna
vo. Učenci osnovne šole Polzela so 
se pritožili, da večina voznikov ne 
upošteva omejitve hitrosti mimo 
šole in so prav tako prosili za leže
čega policaja. Pri osnovni šoli Bra
slovče imajo težave zaradi moto
ristov, zato bi tudi na cestnem od
seku do njihove šole radi hitrost
no oviro. Potožili so, da so zaradi 
gradnje avtoceste in povečanega 
tovornega prometa skozi" Gomil- 
sko na cesti mnogo bolj ogroženi.
Griški otroci so med drugim prosi
li za pločnik od Migojnic do Za- 
bukovice. Težave s prihajanjem v 
šolo imajo tudi učenci šole v  Pre
boldu, ki se v  šolo pogosto vozijo 
s kolesi, predvsem po regionalni 

‘ cesti Latkova vas - Trbovlje. Radi 
bi imeli kolesarsko stezo. Zavzeli 
so se za ponovno postavitev hitro
stne ovire v Preboldu na cesti pro
ti Svetemu Lovrencu. Učenci go- 
toveljske šole so opozorili na ne
preglednost ceste proti Jederti, na 
kateri bi želeli znak za omejitev hi
trosti, da bi se lahko pravočasno

SIPRO, d. o. o.
STANOVANJSKO PODJETJE ŽALEC

Najemnine za stanovanja se bodo v mesecu oktobru povečale 
za 11,01%. Povprečna najemnina za stanovanje v  občini Žalec 
znaša v mesecu oktobru 1995 4.919,65 SIT in je 100,55 SIT/m2. 
Najemnine za stanovanja se bodo v naslednjih mesecih povečale 
v skladu s pravilnikom o metodologiji za oblikovanje najemnin 
v neprofitnih stanovanjih. Pravilnik je objavljen v  Uradnem listu 
RS, št. 47/95.
Najemnine za poslovne prostore se v mesecu oktobru ne bodo 
povečale. Povprečna neto najemnina za m2 poslovnega prostora 
znaša 676,14 SIT.
Po sklepu kurilnega odbora bo v mesecu oktobru znašala 
povprečna akontacija za m2 toplotne oskrbe 78,51 SIT/m2. Glede 
na porabo toplotne energije, ki smo jo spremljali v  pretekli kurilni 
sezoni, pa bodo vsi stanovanjski objekti razvrščeni v pet 
akontacijskih razredov.
O b koncu kurilne sezone 1995/96 bo opravljen obračun po 
dejanski porabi v kurilni sezoni 1995/96. Porabo toplotne energije 
bomo spremljali dnevno.

Stroške lahko plačate na naši blagajni, in to vsak dan od J. 
do 15. ure, ob sredah od 7. do 17. ure in ob petkih od 7. do 
13. ure.

umaknili avtomobilom. Po njiho
vih besedah so vozniki celo tako 
nesramni, da na križišču pred šolo 
ne upoštevajo stop znaka, prav ta
ko je zelo nevaren dostop do nji
hovega šolskega igrišča. Učenci, ki 
prihajajo z Ložnice, bi za večjo var
nost prav tako želeli imeti pločnik 
in kolesarsko stezo. Tisti pa, ki iz 
tega kraja odhajajo v žalsko šolo, 
opozarjajo na neustrezno osvetlje
nost nadhoda oziroma »mavrice«. 
Z  odgovorom pristojnih so bili ze
lo nezadovoljni predstavniki šole 
v Libojah. Res so naredili pločnik 
in hitrostno oviro, toda na najbolj 
kritičnem odseku gradnja pločni
ka v tem letu še ni predvidena. To 
je  odsek od šole v  smeri Petrovč 
do trgovine, kjer na ozki cesti otro
ke ogrožajo predvsem tovornjaki 
iz kamnoloma. Po besedah Ivana 
Ašenbergerja je to izvedbeno in fi
nančno najbolj zahteven del, ver
jetno pa bo potrebno denar zago
toviti tudi s pomočjo Ingrada kot 
lastnika kamnoloma.

Poleg omenjenih nevarnih točk 
pa otrokom na poti v šolo pred
stavlja največjo oviro magistralna 
cesta. Zaradi nje so ponekod že or
ganizirali prevoze otrok z  avtobu
si in kombiji. V  Levcu zahtevajo se
mafor, v  Drešinji vasi in Šempetru 
nadhod, v Latkovi vasi vsaj ure
jen prehod za pešce, poleg ploč
nika, težave pa so tudi s prečka
njem regionalne ceste v Veliki Pi- 
rešici. Za vse te točke je odgovor
na republiška uprava za ceste, ki 
doslej kljub mnogim opozorilom ni 
rešila omenjenih problemov. Po 
besedah Ivana Ašenbergerja naj bi 
bil v  kratkem ponoven komisijski 
ogled vseh teh točk skupaj s pred
stavniki republiške uprave za ce
ste. Brez njihovega soglasja noben 
ukrep na teh cestah ni dovoljen. 
Bo pa nova šolska zakonodaja, ko 
bo sprejeta, omogočala vsem otro
kom, katerih pot v  šolo je  zaradi 
prometa nevarna, da se brezplač
no vozijo s šolskimi avtobusi in 
kombiji. Tak prevoz bo lahko zah
teval tudi svet za preventivo in 
vzgojo v  cestnem prometu.

K. R.



Spomladi bodo nq razlaščeni zemlji orali tudi Savinjčani
V Trnavi zborovali razlaščenci —  Hudo nezadovoljstvo s potekom denacionalizacije in vlado, ki se ne zavzame za hitrejše izvajanje zakona —
V Domu hm eljarjev v Trnavi je  bil pred dnevi občni zbor Z d ru 
ženja lastnikov razlaščenega prem oženja Slovenije, podružnice  
Žalec. Poleg številnih raz laščencev  iz žalske občine se je  ob
čnega zbora udeležilo tudi več gostov, med njim i predsednik  
Slovenske ljudske stranke M arjan Podobnik, dr. Franc Zago
žen , poslanec v državnem  zboru Jože Kopše, načelnik U p rav
ne enote Ž alec  M arjan Žohar, nekateri občinski svetniki in 
predstavniki območnih odborov političnih strank (SLS, SD SS, 
ZLSD ) pa seveda tudi predsednik ZLRP Slovenije Franc Izgor- 
šek in predstavniki podružnic iz Ptuja, Vidm a ob Š čavn ic i, 
M urske Sobote in Cerke lj na Gorenjskem'.

O  delu podružnice Ž a le c  je  
najp re j spregovoril njen p red 
sednik Em il Pintar, ki je  pou
daril, da uresn ičevanje zako n a  
o  d e n a c io n a liz a c iji še ne bo 
km alu v  zak ljučn i faz i, o  čem er 
priča jo  tudi razprave o tem , da 
se s tem  za ko n o m  u stva rja jo  
nove kriv ice . N ekateri v zro k i za  
to  pa so tehtn i, m ed njim i je  po
m a n jk a n je  s t ro k o v n ja k o v  z a  
izva ja n je  z a k o n a . P o d ru žn ica  
Ž a le c  se je  v  preteklem  letu za  
č im  hitrejše reševanje d enacio 
n a lizacijsk ih  zah tevko v  trud ila  
po svo jih  m očeh , sesta jala se je  
z  občinskim i in upravnim i o rg a
n i, sve to va la  raz laščencem  in 
sod e lova la  z  drugim i pod ružn i
cam i. D o  sedaj ni imela nobe
nih finančnih sredstev, saj so vso  
č lanarino  pošilja li za delo zd ru 
žen ja  v  Ljubljano . Emil P in tar se 
je  za to  z a h v a li l  o b č in sk e m u  
svetu in županu , ki so iz o b č in 
sk e g a  p ro ra č u n a  n a m e n il i
9 0 .0 0 0  S IT  tu d i za  ̂ d e lo van je  
p o d ru žn ice  Z LR P  Ž a le c . S ice r 
pa v  Savin jsk i dolin i ve liko  te 
ža v  povzroča vračan je  arond i- 
rane zem lje , pri čem er za vezan 
c i trd ijo , da je  ta  zem lja m nogo 
ve č  vredn a , in zahteva jo  izp la 
č ilo  neizkoriščene am ortizacije .

O  teh težavah , o nedopust
no  ve lik ih  razlikah  pri ce n itv i 
zem lje  med posam eznim i cen il
c i , o nerazum evan ju  in nep ri
p rav lje n o sti v la d e  za  h itre jše  
izva jan je  zako na o denaciona
liz a c ij i  so  g o vo rili tud i d rug i 
p red sta vn ik i zd ru že n ja  ra z la 
ščencev, m ed njim i predsedn ik

Franc Izgoršek, ki je  m enil, da 
gre pri iz v a ja n ju  z a k o n a  z a  
um etno ustvarjene o v ire : »Že 
to, da država ne jam či za  obve
zn ice  odškodninskega sk lad a , 
je  katastrofa. D ržava  tako  p o v
sem odkrito  pove , da sp loh ne 
m isli resno z d e nac io na lizac i
jo .« Ivan V ira n t je navedel po
datke , da je  b ilo  v  obdobju od 
začetka izva jan ja  zakona o d e
naciona lizac iji vrnjenega sam o 
p r ib liž n o  5 %  vseg a  n a s iln o  
odvzetega prem ožen ja . Po nje
govi ocen i znaša vrednost ra
z la ščen eg a  p re m o že n ja  n a j
m anj 7 m ilija rd  DEM .

M arjan  Podobnik je  v  svo 
jem  govoru poudaril, da raz la 
ščenci pogosto ne loču je jo  do
vo lj, kdo jih  dejansko pod p ira , 
saj im ajo sicer načelno pod po
ro pri vseh. M enil je , da ra z la 
ščenci in zavezanci ozirom a se
danji uporabniki nekoč ra z la 
ščenega p rem o žen ja  n iso  na 
nasprotn ih straneh in bi m ora li 
za to  s skupnim  nastopom  do
seči, da bi svo j del odgovorno
sti in obveznosti p revze la  tud i 
d ržava . »M enim , da tren u tno  
nism o v  faz i pospešenega izva 
jan ja  zakona o d enac io na liza
c iji , am p ak  ce lo  postop nega 
uk in jan ja tega zakona . Č ep rav  
ste razlaščenci dobro o rg an iz i
rani, ste za  takšno stanje še p re
m alo,« je  povedal M arjan  Po
dobn ik , ki je  tud i p red sed n ik  
p a r la m e n ta rn e  k o m is ije  z a  
sp rem ljan je in nadzor lastn in
skega preob likovan ja p o d je tij, 
in svo j govor zak ljuč il z  m is li

jo : »Naša stranka se za  dosled
no izva jan je  zakona o denaci
onalizac iji ne bori za rad i p rido
bivanja političnih to čk , saj sm o 
prav zaradi tega že izgubili m ar
sikateri g las. Toda trd n o  sm o 
prepričan i, da če  že lim o  posta
v iti trd ne  in zd rave gospodar
ske tem elje za razvo j slovenske 
družbe, m oram o najp re j pove
dati, da je  lastnina ned otak lji
v a , da sp re jem am o  o sn o vn e  
norm e razv itih  dem okratičn ih  
d ržav  in da je  za to  potrebno 
kot prvo fazo  p riva tizac ije  naj
prej izvesti denacionalizacijo .«

Na občnem  zboru je  nače l
n ik upravne enote M arjan  Ž o 
h a r predstavil trenutno stanje 
v  zve z i z  d e n ac io n a liza c ijo  v  
ža lsk i občin i. Tudi to področje  
je  ob reform i nam reč prešlo  v  
pristojnost upravne enote . Po
vedal je , da je bilo skupaj v lo 
žen ih  763 denacionalizacijsk ih  
zahtevkov, ki jih  je  do začetka  
tega leta reševal sam o en na 
o b č in i zap o slen  d e la v e c , vSi 
drugi pa pogodbeno. Z d a j je  za 
d e n a c io n a liz a c ijo  v  u p ra vn i 
enoti organ iziran poseben re
ferat, v  katerem  so sistem atiz i
rana in zased ena tri de lovna  
m esta. V  vsakem  obdobju od 
sprejetja zakona je  b ilo  v  celoti 
rešenih 125 zadev, od tega v  le
to š n jih  o sm ih  m e s e c ih  5 4 . 
Vrn jen ih  je  bilo 352 ha km etij
skih ze m ljišč , 880  ha gozdov, 
2700 m2 poslovnih površin  in 
6800  m2 stavbnih ze m ljišč . 390 
v lo g  d o s le j sp lo h  še  ni b ilo  
ob ravn avan ih . O p o zo ril je  na 
te žave  s počasnim  reševanjem  
v log  na zem ljišk i kn jig i in na 
dejstvo, da so im ele v  tem  letu 
prednost vse vloge, povezane 
z  gradnjo avtoceste . »Z odbo
rom  ra z la šče n ce v  sm o  se že  
spom lad i pogovarjali o  strate
giji našega'de la. Ta pa je  pov
sem  preprosta —  na področju  
arondacij skušam o d o seč i, da 
razlaščenci in za vezan c i v  po-

Sporna  sestava upravnega  odbora
Že na treh sejah občinskega sveta je  bilo na dnevnem redu  
im enovanje članov upravnega odbora občinskega sklada za  
razvoj obrti in podjetništva. Upravni odbor sklada med d ru
gim odloča o razdelitvi ugodnih kreditov obrtnikom in podjet
nikom . Kaže, da je zaradi tega postal tudi s političnega v id ika  
nadvse pomemben organ.

Ko so svetniki prvič odločali o 
članih upravnega odbora, so v od
bor imenovali enega svetnika pre
več, saj statut sklada predvideva 
le pet članov. Ko so morali na na
slednji seji enega člana razrešiti, 
niso razrešili tistega, ki so ga pre
dlagali sami, ampak Antona Bla- 
ja , ki ga je predlagala Zbornica 
zasebnega gospodarstva Ž a lec .
Upravni odbor se je potem prvič 
po izvolitvi sestal, vendar je nje
gov član, Andrej Šporin, posta
vil vprašanje legitimnosti odbora.
»Po mojem mnenju upravni odbor 
sklada ni legitimen, ker v  njem ni 
predstavnika obrtnikov, ki jih je v  
občini 1400, kooperantov pa še 
300. Njihovega predstavnika ne 
morejo izbrati politiki. Sklad je  bil 
ustanovljen pred tremi leti. Takrat 
so obrtniki na osnovi sklepa skup
ščine zbornice in občinske skup
ščine 2-odstotni davčni točki pri
spevali v občinski proračun za fi
n an c iran je  razvo ja  o b rti. N e
vzdržno je, da so zdaj brez svoje
ga predstavnika. Večina članov 
upravnega odbora se je strinjala z  
menoj in tudi s tem, da sam kot 
svetnik na naslednji seji občinske
ga sveta ponovno postavim  to 
v p ra š a je  na dnevni red.«

Upravni odbor je Andreja Špo- 
rina izvolil tudi za svojega pred
sednika. Na zadnji seji občinske

ga sveta so svetniki vztrajali pri 
svoji prvotni od ločitv i, z  argu
mentom, da nikjer v statutu skla
da ne.piše, da morajo svetniki po
trditi predstavnika obrtnikov, ki 
ga predlaga zbornica, da Anton 
Blaj sploh ni pravi obrtnik, am pak 
podjetnik. »V statutu piše, kateri 
predstavniki sestavljajo upravni 
odbor sklada, res pa ni določe
no, da mora predstavnika obrtni
kov predlagati prav zbornica. To
da župan je pred pripravo predlo
ga pisno pozval zbornico, naj to 
stori. Zanim ivo je , da so svetniki 
brez pripomb potrdili Janija U la
ga, ki ga je  kot predstavnika po
djetništva prav tako predlagala

stopku dosežejo sporazum , da 
ne bi zahteve po nepotrebnem  
rom ale na so d išča  in ce lo  na 
drugostopenjski o rg an . To po
m eni sam o še dodatno za v la 
čevan je  postopkov.«

Na občni zb o r so b ili vab lje
ni tudi predstavn ik i H m ezada 
Km etijstva  Ž a le c , ki pa so na 
občnem  zboru svo je  poglede 
na denacionalizacijo  predstavili 
sam o v  pism u. Tako  je  direktor 
Km etijstva Edi O m la d ič  napi
sal, da je  H m ezad  v rn il že  več  
kot 40 0  ha ze m ljišč , ki niso bi
la v  kom pleksih , ven d ar za  vsa 
postopki še niso za k lju čen i. V  
teh prim erih ni b ilo  nobenih za
d ržkov za  vrn itev, ve č je  težave 
pa so nasta le pri ze m ljišč ih  v  
o b d e lo v a ln ih  k o m p le k s ih . V  
p o sam ezn ih  p rim e rih  so b ile  
dosežene poravnave in vrnjeno 
nad om estno  z e m ljiš č e . V seh  
p o ravn av  pa ni b ilo  m ogoče 
d o seč i za ra d i s t a l iš č  sk la d a  
km etijsk ih  ze m ljišč  in gozdov, 
ki je  zd a j tudi u p rav lja le c  zem 
ljišč lasti d ržave . V  lanskem  in 
letošn jem  letu je  p o d je tje  že  
o d sto p ilo  posest v  nekaterih  
kom pleksih , k jer so bili znani 
zahtevk i za v rn itev  ze m ljišč . Po 
b esed ah  Ed ija  O m la d ič a  bo 
Km etijstvo tudi v  p rihodnje re
ševalo  zah tevke  s posam ezniki 
na podlagi sporazum nih rešitev. 
»Vsekakor bom o še naprej sku
šali ohranjati kom p lekse zem 
ljišč in osnovno krm no bazo za 
farm e. Hkrati pa bom o odsto
pali posest na vseh zem ljišč ih , 
k i n iso  n u jn o  p o t re b n a  za  
osnovno p ro izvod n jo . Poudar
jam o tud i, da sm o prednostno 
obravnavali tis te  up rav ičen ce , 
ki so km etje in jim  je  km etijs
tvo glavni v ir p rihodka. O cen ju
jem o, da bom o s poravnavo , ki 
je  ed in i način za  h itro  rešitev 
zadev brez pritožb , lahko uspe
šno rešili več ino  zah tevko v . Se
ved a pa bo p red  tem  m orala 
svo je prispevati tud i d ržava , ki 
je  zakon  sprejela in ki je  pre lo
ž ila  vse brem e na up ravičence 
in zavezan ce , s tem  pa po vzro 
čila  ve liko  nepotrebnih sporov.« 
^ Ivan Ledn ik  je  razlaščence

seznan il s p ism om , ki ga je  p i
sal d irektorici sk lada km etijskih 
zem ljišč  in gozdov M ariji Luka
č ič , v  katerem  jo  seznan ja z  za 
ra z la šče n ce  n e sp re je m ljiv im i 
zahtevam i Km etijstva za izp la
č i lo  n e iz k o r iš č e n ih  v la g a n j. 
S k la d  n a m re č  d a je  d rža v n o  
zem ljo  v najem  za  200 D EM  na 
hektar v  to larski protivrednosti. 
»Interes na jem nika je , da zem 
ljo v  tem času izkoristi s čim  ve
čjim  dobičkom  in brez vlaganja 
v  trajno rodnost ze m lje . U n iče
van je  rodnosti tra ja  že  štiri le
ta , zlasti pa je  zaznavn o  leto
šn je leto. Predstavn ik  zavezan 
ca  ozirom a sedan ji uporabnik 
zem ljišča  pa za v ira  denaciona
lizac ijo  s svo jim i zahtevam i o 
izp lačilu  p o ve ča n ja  vredn osti 
ze m lje  v  p re tek le m  obd ob ju  
brez vsakršnega dokaza, da je  
res tako. Izp lač ilo  teh stroškov 
utem elju je jo  z  ag rom elioracija
m i, h id rom elio racijam i, kom a
sa c ija m i, n a m a k a n ji, n o v im i 
poljskim i potm i in cestam i, no
v im i hm e ljsk im i ž ič n ic a m i in 
o sta lo  in fra s t ru k tu ro . R a z la 
ščenci naj bi p lačali še stroške 
za  razm ejitev p a rce l. Vse to za 
računavan je  je  eklaktanten pri
m er b lokade denacionalizacije . 
V račilo  stroškov presega de jan
sko vrednost km etijskega zem 
ljišča in je  2 ,690 .865 SIT na hek
ta r brez hm eljske  ž ičn ice , sku
paj z upoštevanjem  odškodni
ne za  hm eljsko ž ičn ico  pa naj 
bi d e n ac io n a liza c ijsk i u p rav i
čenci izp lača li po 3 .794 .000 SIT 
na hektar a li 38 0 .0 0 0  SIT/m 2. 
Tem u je  p o tre b n o  d o d ati še 
strošek kom asacije  in geodet
ske  odm ere.«

O b  koncu skoraj štiri ure tra
ja jo č e g a  o b č n e g a  z b o ra  so 
sprejeli številne  sklepe. Tako ra
z la š č e n c i p re d la g a jo  v se m  
strankam  s lo ve n sk e  p o m lad i, 
da v svo je vo liln e  program e uv
rstijo tudi h itre jše izva jan je  za 
kona o d e n ac io na lizac iji, saj je  
prib ližno  200.000 razlaščencev 
pom em bno vo lilno  te lo . Zahte
va jo  ugotavljan je  ind iv idualne 
odgovornosti vseh , ki so za d o l
že n i za  izva ja n je  za ko n a , od

v lad e  pa zahteva jo , da se kon
čno resno loti uresn ičevanja te- ’ 
ga z a k o n a . P ra v  ta k o  v la d i 
pred lagajo , da zam en ja  uprav
ni odbor slovenskega odškod
n inskega sk lad a , predsedniku 
v lad e  in d ržave  pa, da se za v 
zam eta  za  jam stvo  d ržave  za 
o b v e z n o s t i o d šk o d n in sk e g a  
sk lada. D irekto rica  sklada km e
tijskih  ze m ljišč  in gozdov M a
rija  L u k a č ič  na j od u p ravn ih  
enot č im  prej pridobi seznam  
u p ra v ič e n c e v  do  k m e t ijsk ih  
zem ljišč , m in istric i za pravoso
dje M eti Z u p an č ič  pa predlaga
jo , da poskrbi za  učinkovito  de
lo m e d re s o rs k e  k o m is ije  za  
sp rem ljan je  izva jan ja  zako na o 
d e n a c io n a l iz a c i j i . H m e za d u  
Km etijstvu  so iz  Trnave poslali 
poziv, naj ne vztra ja  pri zahte
vah  o izp lačilu  neam ortiz iran ih  
v lagan j, s ice r bodo razlaščenci 
z a h te v a l i  p o v ra č i lo  z a ra d i 
zm an jšan e  rodnosti teh zem 
ljišč . D irek to ric i sklada km etij
skih ze m ljišč  p rav tako pred la
gajo, da skupaj s strokovnim i 
slu žbam i p ripravijo  oceno ško
de za  km etijstvo  države zarad i 
zm an jšan ja  rodnosti zem lje  kot 
posled ico  opuščanja zelenega 
g n o je n ja . P re d se d stvu  Z L R P  
S loven ije  pa m ed drugim  pre
dlagajo tu d i, da sproži posto
pek za  presojo ustavnosti zako
na o d enac io na lizaciji v  tistem 
č len u , k je r je  do ločen rok za  
v lo ž ite v  za h tevko v  za  v rač ilo  
p re m o ž e n ja . N e u p ra v ič e n o  
odvzeto  prem ožen je je  nam reč 
m ogoče ved no  zahtevati nazaj.

K lju b  tem u  da je  n a če ln ik  
u p ravn e  eno te  Ž a le c  ob ljub il 
vso  podporo  pri čim  hitrejšem  
reševanju  denacionalizacijsk ih  
za h tevko v , pa so na zboru  v 
Trnavi nekateri razlaščenci ja 
sno p o ved a li, da bodo spom la
di o ra li na svo jih  poljih , čeprav 
postopki za  v rač ilo  še ne bodo 
k o n č a n i. O b  koncu  občnega 
zb o ra  so izvo lili tud i nov 13- 
č lansk i odbor podružn ice  ZLRP 
ki bo  na svo ji prvi seji izm ed 
njih izvo lil še predsednika .

K. Rozm an

zb o rn ica . G led e  tega , kdo je  
obrtnik, pa so razprave smešne, 
saj je to določeno z zakonom . Do 
vključno z naslednjo sejo občin
skega sveta se mora to vprašanje 
razrešiti. Z  županom in predsed
nikom občinskega sveta poteka
jo o tem pogovori.«

Kaj se bo zgodilo, če bodo svet
niki vztrajali pri svoji odločitvi? »V 
tem primeru bom sam kot član 
upravnega odbora prav gotovo 
odstopil, verjetno pa tudi še dva 
druga člana. Ostala bosta samo še 
dva člana, oba iz stranke SDSS. 
Tako. bodo imeli proste roke tisti, 
ki želijo ta organ spolitizirati. Po
udariti je treba, da je sklad za ra
zvoj obrti in podjetništva vsa ta 
leta deloval strokovno in da o de
lu upravnega odbora ni bilo pri
pomb s strani prosilcev za kredi
te. Mislim pa, da bodo v tem pri
meru tudi obrtniki ozirom a zbor
nica pričeli razmišljati o ustano
vitvi svojega sklada za razvoj obrti 
in podjetništva, skupaj z  banka
mi, kot je  že  v nekaterih drugih 
občinah. Tako bo sklad res delal 
tisto, za kar je bil ustanovljen, to 
pa je razvoj drobnega gospodar
stva. Kljub vsem tem zapletom pa 
je upravni odbor vendarle obrav
naval več kot 40 vlog prosilcev, 
ki čakajo že od junija na odgovo
re, kdo bo dobil kredite 7 razpi
sa. S tem, da smo jasno dali ve
deti, da bomo delali samo do na
slednje seje občinskega sveta ozi
roma do imenovanja upravnega 
odbora v skladu s statutom.«

K. R.

VELEBLAGOVNICA ŽANA ŽALEC,
PRODAJNI CENTER LEVEC TER FRANŠIZNI 
PRODAJALNI NA OSTROŽNEM IN V LETUŠU

19 LET VELEBLAGOVNICE Ž A N A  ŽALEC

Novi programi v ZANIt — OTVORITVENI GOTOVINSKI POPUST ■
10% -  SEDAJ TUDI V ŽANI

cru

G o ld S t a r

( t r e n i r k e ,  k a p e , m ik ice ,...)

-A U D IO , VIDEO TEHNIKA  
-A U D IO , VIDEO TEHNIKA_________
( t e le v iz o r j i ,  H I-F I , v id e o ,  a v to  ra d io )  
po najnižjih možnih cenah

Celoten program bele tehnike ( T a n d y

Vabljeni v soboto, 28. 10., na praznovanje 19. obletnice v Vele
blagovnico ŽANA

-  AKCIJSKE PRODAJE * NEVERJETNE CENE * PREK 15 DEGUSTACIJ * 
NAGRADNO ŽREBANJE BINGO * PRENOVLJENA L ETAŽA * ANSAMBEL HP- 
TOP.
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Prihodek na zaposlenega presegel 110 tisoč mark
Žalski Juteks slavil 56-letni jubilej —  Začela se
Podjetje juteks iz Ža lca  sodi med enajst največjih  evropskih 
proizvajalcev talnih oblog. Danes zaposlu je 180 ljudi, v leto
šnjem letu načrtu je jo  realizacijo  v višin i 20,5 do 21 milijonov 
nemških m ark, kar je  pp podatkih vodstva bistveno več kot 
lani in predlani. Najbolj pa so v podjetju, kjer izvozijo skoraj 
dve tretjin i svojih izdelkov na zahtevna tuja tržišča, zado
voljni, ker znova oživlja investicijski cik lus in ker celoten pri
hodek na zaposlenega prvič po sedmih letih presega 110 tisoč 
mark. N jihov c ilj pa je  ustvariti prib ližno 150 tisoč m ark pri
hodka na zaposlenega. O  jubileju , sedanjih gospodarskih ra
zm erah in lastninjenju podjetja smo se pogovarjali z  direktor
jem  Juteksa M ilanom  Dolarjem .

I  ■ r A A  d. O. O.
I  J  proizvodnja, trgovina, inženiring 

in zastopstva
G lavn i trg 16. 61240 Kam nik 

1 I V  te l./fax : 061 832-339 '
N udim o novo le tne  o k ra sk e  
z a  o k ra s ite v  k ra je v ,
n o vo le tn e  um etne sm re k e , —.
n o vo le tn e  lu čke  in sv e če , 
v e r ig e  z ža rn ic a m i do 100 m, 
s v e tlo b n a  te le sa : zve zd e , z v e zd e  re p a tice , 
z v o n č k e  in sm re č ic e .

N a ro č ila  sp re je m a m o  na  se d e žu  p o d je tja , p ro d a ja la  
pa jih  bo tud i c v e t lič a rn a  na p o k o p a liš ču  v Ž a lc u .

Kako ste v kolektivu prazno
vali letošnji p razn ik  podjetja?

»20. oktober je že  vsa leta pra
zn ik  Juteksa; na ta dan leta 1939 
je  začelo delati naše podjetje, ta
ko da je Juteks letos star že 56 
let. To je obdobje, ko je  podjetje 
preživlja lo ze lo  različne čase od 
vojne do povojnega obdobja, so
cialistično upravljanje, preživelo 
je  tudi po m oje največjo krizo v 
stoletju, to je  bil razpad sistema 
na Vzhodu in razpad jugoslovan
skega tržišča . Še zlasti za nas so 
bile razm ere specifične, saj so se 
v  zadnjih desetih ali petnajstih le
tih Juteksovi p ro izvod i m očno 
uveljavlja li na nekdanjih vzhod
nih tržiščih. Čeprav je bilo težko, 
sm o z dobrim  in trd im  delom 
prebrodili krizo . Letošnjega jubi
leja posebej nism o praznovali, 
smo pa ob obletnici, torej 20. ok
tobra, zače li javno prodajati na
še delnice, 21. oktobra pa je bila 
še slavnostna se ja delavskega 
sveta, na kateri smo posameznim 
de lavcem  p o d e lili p lakete  za  
dolgoletno delo. Bolj kot slove
snost je pomembno dejstvo, da 
se proizvodnja in prodaja naših 
izdelkov povečujeta, krivulja pa 
se je  v  prim erjavi z  lanskim in 
p re d la n sk im  letom  o b ču tn o  
obrnila navzgor. Drugo, kar se mi 
zd i pomembno, je  to, da po vseh 
teh letih varčevanja , odpovedo
van ja , stalnega boja na tržišču, 
zn iževanja stroškov in borbe za 
preživetje ponovno začenjam o 
vlagati v  posodobitev opreme in 
izboljšanje tehnologije. V  Jutek- 
su se že začen ja investicijski c i
k lus m odern izacije  oprem e za 
proizvodnjo talnih oblog, ki bo 
zaključen v  letu dni in pol. Na
ložba je vredna 3,5 do 4 m ilijo
ne nemških m ark. S temi vlaga

nji želim o razširiti in izboljšati pa
leto ter kvaliteto talnih oblog, kar 
je pogoj za še večjo prodajo na 
zahodnih tržiščih in prehod v v i
šji cenovni razred.«

Kako sicer v Juteksu ocenju
jete trenutne gospodarske ra
zm ere in odnos države do go
spodarstva?

»Osebno m enim , da je  eko
nomska politika še vedno nelo
gična in nestimulativna za  tiste, 
ki ustvarjajo največ družbenega 
produkta in tega pridobivajo na 
zunanjih tržiščih . Država je bis
tveno predraga glede na to, koli
kor lahko ustvari gospodarstvo. 
O brem enitev živega dela z  dav
ki in prispevki je  v Slovenijj ena 
najvišjih v  Evropi, samo še Švedi 
nas lahko razum ejo . Na drugi 
strani pa niti ena evropska drža
va ne razum e, kako lahko ima
mo najnižje cene goriva oziroma 
naftnih derivatov v Evropi.« ,

Kako pa kot izvozniki oce
njujete sedanji tečaj tolarja?

»Juteks prodaja na tuje prek 
70 odstotkov svojih izdelkov, pri

y^2^TRGOVINA B R E D A  ČUVAN*,
¿ T T K A  S. P. Šlandrov trg 23, Žalec

Velika izbira zimskega bla
ga
po ugodnih cenah.

Predsezonska razprodaja pletenin.

je javna prodaja delnic
talnih oblogah je delež izvoza še 
v išji in znaša približno 80 od
stotkov. Osebno ne vidim  reši
tve v  tem , da tečaj tolarja bezlja 
in da se razvrednoti nacionalno 
valuto . To bi pomenilo samo ra
st in flac ije . Reševanje teh pro
blem ov vid im  bolj v  smeri, da je 
država bolj pozorna na rast in
frastrukturnih stroškov, ki obre
m enju je jo  gospodarstvo, to so 
stroški za  elektriko , te lefonijo , 
p lin , kom unalne zadeve in po
dobno. T i stroški se pritajeno in 
s prem alo odgovornosti poveču
jejo , mi pa cen izdelkov v  tujin i 
tem u ne m orem o p rilag a ja ti. 
D ržava bi morala na tem podro
čju biti bolj restriktivna, ne pa 
da cene rastejo še hitreje, kot se 
povečuje inflacija. Po drugi stra
ni pa je  seveda treba zm anjšati 
obrem enitve. Ljudi z  neto plača
mi sploh ne moreš več  stim uli
rati, izdatek delodajalca pa je  se
ved a  izred no  ve lik . Če dam o 
človeku v žep sto m ark, je treba 
v  podjetju odšteti državi v pov
prečju 125 mark.«

Tudi pri lastninjenju 
se državi ne mudi

V Juteksu  se v tem času  
ukvarjate tudi z lastninjenjem. 
Kako poteka in kakšen bo Ju
teks po končanem lastninskem  
preoblikovanju?

»Program lastninjenja Juteksa 
je  p ra k tič n o  podoben v e č in i 
družbenih podjetij, ki so uspela 
preživeti. Po zakonu o lastninje
nju bomo družbeni kapital v  v i
šini m ilijarde 625 m ilijonov to
larjev lastninili takole: 20 odstot
kov kapitala namenjamo interni 
razd e litv i, 32 odstotkov znaša 
notranji odkup, v  vse to so vk lju 
čeni zaposleni, bivši zaposleni in 
upokojenci. V  tem procesu sode
lujejo tudi delavci odvisnih dru
žb , v našem primeru sta to Em- 
teks in Li Savinja, kjer je Juteks 
solastnik. Preostalih' 40  odstotkov 
se po zakonu prenese na skla
de, 8 odstotkov družbenega ka
pitala pa smo namenili javni pro
daji. V  našem primeru bo država 
imela, verjetno več kot 40-odstot- 
ni de lež, ker so med viri za inter
no razdelitev in notranji odkup

tudi razlike v  plačah, kjer bruto 
del pripada državi. Delavci, upo
kojenci, bivši zaposleni in delav
ci odvisnih družb pa tudi po kon
čanem  lastninjenju ostajajo ve
činski lastniki.«

Kaj pa pričakujete od javne  
prodaje delnic?

»Prvo soglasje se nam je na 
Agenciji za privatizacijo izredno 
zavleklo , nanj smo čakali osem 
m esecev in osem dni. Tudi tu se 
v id i ažurnost državnih organov. 
Zato smo sami vze li stvari v  ro
ke in pospešili aktivnosti, da čim 
prej pridemo do drugega sogla
sja in dokončne lastninske spre
membe, ko bo Juteks postal del
niška družba. Ena od teh aktiv
nosti med prvim in drugim sogla
sjem je izvedba javne prodaje. 
Delnice bomo začeli prodajati ob 
obletnici podjetja.

Kakšna je cena delnic in kdo 
vse bo po vaših ocenah kupec 
Juteksovih deln ic?

»V javni prodaji je približno 44 
tisoč delnic z  nominalno vredno
stjo po tisoč tolarjev za eno del
nico, prodajna cena de ln ice je 
1.538 tolarjev. Z  javno prodajo se 
bodo po naših ocenah v solast
ništvo Juteksa vključili ljudje iz 
neposredne okolice ozirom a Sa
vinjske doline ter dela celjskega 
obm očja. Računamo, da bodo v 
Juteks vložili certifikate tisti, ki ni
so imeli m ožnosti za vlaganje 
certifikatov v svojo firmo, na pri
m er šo ln ik i, ljud je  v  o bčin sk i 
upravi, policisti oziroma ljudje, ki 
o Juteksu nekaj vedo in mu zau
pajo.«

Boste delnice prodajali tu
di za  gotovino?

»V okviru osmih odstotkov je 
m ožen tudi gotovinski nakup , 
prednost pri nakupu imajo fiz ič
ne osebe ozirom a državljani. Pri 
nakupu za gotovino smo nakup 
om ejili na 300 delnic, pri certifi
katih pa om ejitve ni.«

Kje vse je  m ogoče kup iti 
deln ice  Juteksa?

»Javna prodaja delnic poteka 
na treh mestih, in sicer na sede
žu podjetja v  Žalcu od Z do 16. 
ure, prodajni mesti pa sta še v po
slovni enoti Banke Celje v  Žalcu 
ter žalski poslovni enoti Aban
ke.« IB

50 let G ra d isa  Celje
G ra d is  je  p o d je t je , k i ga je  u s ta n o v ila  s lo ve n sk a  v la d a  z a ra d i p o tre b  

p o  p o v o jn i g ra d n ji. P o d je tje  je  im e lo  n a jp re j sed ež  v  Š o š ta n ju , o d  le ta  
1950 p a  v  C e lju . V  te m  času  se  je  G ra d is  ra z v il v  v e lik  p o s lo v n i s is te m , v  
k a te re m  im a  c e ljsk a  e n o ta  p o v se m  sa m o sto je n  s ta tu s . N a  t is k o v n i k o n 
fe re n c i je  d ire k to r ce ljsk e g a  G ra d is a  p re d s ta v il ra z v o jn o  p o t, ob  ju b ile ju  
p a  tu d i ra z v o jn e  n a č rte .

» V  n ašem  p o d je tju  je  sed a j z a p o s le n ih  4 5 0  d e la v ce v . P o  o s a m o s v o ji
tv i S lo v e n ije  se je  š te v ilo  d e la v c e v  sk o ra j p re p o lo v ilo , d e la v c e  iz  b iv š ih  
ju g o s lo v a n sk ih  re p u b lik  pa sm o  u sp e šn o  n ad o m e st ili z  d o m a č im i. V  so 
d e lo v a n ju  z  z a v o d o m  z a  z a p o s lo v a n je  sm o  u sp o so b ili o z iro m a  p re k v a li
f ic ira li  v e č  ko t 150 d e la v ce v , p re d v se m  z id a r je v , te sa rje v , ž e le z o k r iv c e v , 
š t ip e n d ira m o  pa tu d i s t ro k o v n ja k e . T e  z a d n je  ča se  p re c e j p o tre b u je m o .

V  p rv ih  d e v e tih  m e se c ih  sm o  d oseg li 2 ,5  m ili ja rd e  to la r je v  re a liz a c ije . 
K e r  v  C e lju  z a  nas n i d o v o lj d e la ,_ išč e m o  d e lo  d ru g o d . Tako  d e la m o  
p re d v se m  v  o b č in a h  Laško , Ž a le c , Š e n tju r  in L ju b lja n a .

P ra z n o v a n je  5 0 - le tn ic e  b o  p re d v se m  d e lo v n o , v  C e lju  b o m o  p r ip ra v ili  
s re č a n je  s  p o s lo v n im i s o d e la v c i, d e n a r  z a  c e n tra ln o  p ro s la v o  v  L ju b lja n i 
p a  s m o  n a m e n ili v  h u m a n ita rn e  n a m e n e , in s ic e r  z a  g ra d n jo  p e d ia tr ič n e  
k lin ik e .«  jk

MODA SšKVAUTETA 2% ZADOVOLJSTVO 2*  MODA
Trgovina in šiviljstvo

Žalec, Ul. talcev 3 
(za tržnico)
tel.: 714-175, faks: 714-182

?  * Velika izbira kakovostnega metrskega blaga ^
za vsako priložnost, T j

£ * šivanje po meri, <f£
T- * ekspres šivanje.
3 ZELO UGODNO S
2  - Z im ski p lašč i, izdelani po meri, cena  C

z blagom zn aša  26 .000 ,00  SIT. 3
S  - Možno p lačilo  na ve č  čeko v. ^
i  - Upokojenke imajo pri š iv iljsk ih  uslugah 
£  10-odstotni popust.
tj Vabljeni v trgovino in šiviljstvo TWEED 3
5 (za žalsko tržnico) vsak dan od 8. do 12. in od 14. §
Ž  do 18. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure. ^

JODA 2*  KVALITETA 2€  ZADOVOLJSTVO 2̂  MODA

Brez provizij na pošti tudi ža Banko Celje
Banka Celje in P o š ta  S lo v e n ije  .s t a  6 . o k to b ra  

le to s  p o d p isa li p o g o d b o  o m e d s e b o jn e m  s o d e lo v a 
n ju , po k a te r i la h k o  v a r č e v a lc i  B a n k e  C e l je  p o s lu je 
jo  s  č e k i te r h ra n iln im i k n již ic a m i b re z  p ro v iz ije . 
P o s lo v a n je  b rez  p ro v iz ije  je  m o žn o  na  v s e h  e n o ta h  
P o š te  S lo v e n ije .

P o g o d b a  bo v a r č e v a lc e m  B a n k e  C e l je  o la jš a la  
p o s lo v a n je , s a j je  m o že n  b re z p la č e n  d v ig  g o to v in e  
s  č e k i in p o s lo v a n je  z  v p o g le d n im i h ra n iln im i v lo 
g a m i na  v s e h  5 0 8  p o š ta h  S lo v e n ije . N a jv iš ji z n e s e k  
d v ig a  s  č e k o m  a li s  h ra n iln e  k n již ic e  je  15 .0 0 0 ,0 0  
S IT .

ZAVO D  Z A  Ž IV IN O R EJO  
IN V ET ER IN A R S T V O  C E L JE
PE - Veterinarska postaja 
ŽALEC

Obvestilo uporabnikom  
veterinarskih storitev

V e te r in a r ji V e te r in a r s k e  p o s ta je  Ž a le c  V a s  o b v e 
š č a m o , d a  je  p o te k la  n a je m n a  p o g o d b a  z a  p ro s to re  
v e te r in a r s k e  a m b u la n te  B ra s lo v č e . S e d a n ji la s tn ik  
p ro sto ro v  ni ž e le l o b n o v it i p o g o d b e , z a to  p ro s im o  
k o r is tn ik e  n a š ih  s to r ite v , d a  n a s  k lič e jo  z a  v s e  in 
te rv e n c ije  v  Ž a le c  po telefonu 063/714-144 in mobi
telu 0609-616-786 24 ur na dan, po u s ta lje n e m  re 
du . C e n a  s to r itv e  o s ta n e  e n a k a , ko t je  b ila  s e d a j .

Ko  bom o d o b ili n o ve  p ro s to re , v a s  bom o o tem  
o b v e s tili .

Ambulanta za male živali dela od ponedeljka 
do petka od 7. do 9. ure in od 16. do 17. ure, ob 
sobotah pa od 7. do 9. ure. Takrat dajemo tudi 
recepte, zdravila in nasvete.

Hvala za razumevanje.

Vaši veterinarji:
J o ž e  H O D N IK , d r. v e t . m ed .
J o ž e  Ž O L N IR , dr. v e t . m ed .
F ra n c  Z B A Š N IK , d r. v e t . m ed .
B o r is  S E M P R IM O Ž N IK , dr. ve t. m ed .
T o m a ž  F A B JA N , v e t . te h .

GflRANr
pohištvena Industrija 
polzela

Industrijska 
prodajalna 

Polzela 
tel. 063/720-020

Bogata ponudba, ugodne cene, 
možnost plačila na več obrokov

IZJEMNE CENE ZA GOTOVINSKA PLAČILA od 18 do 28.10.1995

1. petdelna zakonska sp a ln ica  LARA - bela 108851,00 SIT
2. šestdelna zakonska spaln ica NATALIE - bela 148550,00SIT 

s kotnim elementom

3. omare z drsnimi vrati dvodelne 26.070,00 SIT
tridelne 32.863,00 SIT

4. regal za dnevno sobo z mostom - 55533,00 SIT
temni hrast, dolžina 3,6 m

5. omarica za  čevlje 6417,00 SIT
6. kotna sedežna garnitura v blagu, 

v skaju
97.600.00 SIT
85661.00 SIT

7. dvosed - postelja 25796,00 SIT
8. jedilnice Od 29.654,00 SIT 

dalje

Za nakupe nad 50.000,00 S IT  brezplačna vstopnica 
za košarkarsko tekmo 1. SKL med Kovinotehno 
Savinjsko P o lze la SA T EX  Maribor - štajerski derbi, 
28. 10. 1995 ob 17. uri na Polzeli.

VABLJENI!

POHIŠTVO GARANT POLZELA - POHIŠTVO ZA VAŠ DOM 
tel. 063/720-020



Savinjčan

Modno iz »POLZELE«
Polzela , tovarna nogavic je  

tudi letos za  svoje v e č je  do
m a če  in tu je  kupce  p r ip ra v i
la  m odno rev ijo , na k a te r i so  
p red stav ili svo je  izd e lk e  z a  
sezono  pom lad-poletje '96  in  
z a  sezo no  je sen -z im a  9 5 /9 6 . 
S program om  že n sk ih , m o
ških  in otroških  nogavic s le 
di ta največji slovenski ko lek
t iv  v iz d e lo v a n ju  n o g a v ic  
glavnim  m odnim  trendom  na  
področju  tekstilne  ind u strije  
pri nas in v svetu.

Po n eka j se zo n a h , k a te r ih  
g lavna  tem a je  bil n a ravn i v i
d e z , zd a j z  za n im an je m  s le d i

m o  s in te t ičn im  m a te r ia lo m . 
P o ja v lja  se nov, m odern i v p liv  
s in te t ike  in m ešan ic  n a ra vn ih  
v la k e n . P re je  so iz jem n o  f in e , 
ko m a j o p a zn e .

S k o le kc ijo  izd e lk o v  z a  se 
zo n o  p o m la d -p o le tje '9 6  p r i
haja za  nogavice  ze lo  ženstve- 
n o -fem in ističn i tren d .

R a z l ič n e  te m e  p r in a š a jo  
p rece j n o vo sti in d rzn o st i. F i
ne n o g av ice  bodo p o lsve tle - 
če  in sve tle če . Sk lad n o st b a rv  
se p rep le ta  od  o v ra tn ik a  do 
čev lje v . M ed  b arvam i p re v la 
d u je jo  b e la , s iva  in ru m e n k a 
sto b e ž . Z  n o g av icam i bo d o

ustva rili v id e z , ko t d a  im a jo  
že n sk e  p o rjave lo  g o lo  ko žo . 
Tako  kot če v lji so  tu d i n o g av i
c e  s č rn o -b e lim i e fe k t i .  Pri 
h lačni^  no g av icah  pa so v  o s
pred ju p ike , črte , m reže  v  kon
trastnih b a rvah . N ared ili so tu 
di debele jše  izd e lk e , ki se lah
ko nosijo  kot o z k e  h la če . V  te 
izd e lke  so  poleg k la s ičn ih  po- 
liam id n ih  m ate ria lo v  v k lju č ili 
m ik ro v la k n a , v la k n a  ly c ra  in 
n a ravn e  m a te r ia le . P r ip ra v ili 
so  tud i program  z a  o tro ke . Z a  
izd e lk e , nam en je n e  o tro ko m , 
so zn a č iln e  p riku pnot, razig ra
nost, p rak tičn o st in b a rv ito st.

V si izd e lk i o tro škeg a  progra
m a nosijo  b lag o vn o  zn am ko  
B o ys G irls .

Z a  program  m o šk ih  nogavic 
u p a jo , da se je  u v e lja v ila  b la
govna zn am ka  A p o lo n . To ime 
p o sta ja  s in o n im  z a  k ako vo st
ne izd e lke  iz  n a ra vn ih  v la k e n .

V  drugem  d e lu  re v ije  so  po
k aza li program  z a  je sen -z im o  
9 5 /9 6 . Z  n o g a v ic a m i s le d ijo  
a k tu a ln im  m o d n im  sm e rn i
cam . N aravo  ko t g lavn o  tem o 
iz d e lk o v  p re d h o d n ih  se zo n  
počasi za m e n ju je  no va  sm er
n ica  eko lo g ija , ki bo m ora la  v 
p r ih o d n je  p o s ta t i z a p o v e d . 
M o d a  za  to o b d o b je  je  e legan
tn a , d e k o ra t iv n a , ra f in ira n a , 
luksuzna , športna in predvsem  
že n sk a . D o č a k a li so  p o n o v
no v rn ite v  barv . Po leg  nežn ih  
p aste lo v  z  b ise rn im  s ija jem  so 
tu še ža m etn i h lad n i ton i m o
drih  in ze le n ih  barv . Kot sen
ca  se p o jav lja jo  d im n i s iv i to
ni z  rjav im  in s iv im  n avd ih o m , 
k i iz ž a re v a jo  in d ih a jo  svo j 
ča s . V zo rč e n je  je  p rep u ščeno  
d o m iš ljiji . V se  te  z n a č iln o s t i 
m o d e  so v  »P o lze li«  poskusili 
vk lju č it i v  k o le kc ijo  no g av ic  in 
h lačn ih  n o g av ic . M o ška  o b la
č ila  z a  to  se zo n o  so  v  čo ko 
lad no  rjav ih  b a rva h  in rjav ih  
ba rvah  kave , v  s iv i kaki in o liv 
no ze len i b a rv i. Teh sm ern ic  so 
se  d rž a li  p ri o b lik o v a n ju  in 
iz d e la v i m o šk e  k o le k c ije  in 
upajo , da so s tem  za d o stili ta
ko športnem u ko t e leg an tne
m u duhu m o ške  m o d e .

N a rev iji so  p re d sta v ili no
g a v ice , ki so  d e b e le jše . Poleg 
tega, da so u p o rab n e  v  h lad
ne jš ih  d n eh , so  p rim e rn e  za  
vse  p rilo žnosti in u strezno  do
p o ln ju je jo  ta k o  k la s ič n o  kot 
m o d n o  g a rd ero b o .

N a  s l ik i : D e l m a n e k e n sk e  
skup in e  Pav lin e  M avrin  iz  M a
rib o ra , ki je  o d lič n o  p rip rav ila  
re v ijo  »Po lze la  95/96« .

T O N E  TAVČAR

SAMDOM d.o .o .
Latkova vas 84
63312 Prebold
tel/fax (063) 701-900 701-219

izredno ugodne cene in pester program gradbene
ga programa in sicer:
- m odul 6 5 ,0 0  S IT /k o m .
- o p e čn i n o s ilc i in p o ln ila  1 .480 ,00  S IT /m 2
- b o b ro ve c  5 4 ,0 0  S IT /k o m .
- s a lo n it 'p lo š č e  8 v a l. 9 6 2 ,7 0  S IT /k o m .
- sa lo n it  p lo š č e  5 ,5  v a l. 8 5 6 ,0 0  S IT /k o m .
- a rm a tu rn e  m reže  8 /5  3 .5 9 5 ,0 0  S IT /ko m .
- t la k o v c i 1 .226 ,00  S IT /m 2
- stiro p o r od 1-5 c m  7 6 ,0 0 -3 8 2 ,0 0  S IT /m 2
- jup o l 30  kg 2 .8 9 0 ,0 0  S IT
- ju b o lin  k it 30 kg 2 .3 3 4 ,0 0  S IT
- p a rk e t lam e ln i h ra s t  2 .3 9 9 ,0 0  S IT /m 2
Ob nakupu z gotovino nad 20.000,00 SIT nudimo v 
oktobru in novembru 5-odstotni popust ali plačilo 
na odlog s  tremi čeki.

Nudimo tudi dostavo na dom!
Obiščite nas vsak dan od 7. do 18. ure 
ob sobotah pa od 7. do 13. ure.

Veselimo se vašega obiska! Naj bodo nakupi vaše 
zadovoljstvo!

N A L  Ž B A  K
63210 Ž A L E C  
H M E LJA R S K A  U LIC A  3 
T E L E F O N : 0 6 3  715 602  
T E L E F A X : 0 6 3  711 180

Poslovni prostori v  Ž a lcu

¥  centru Žalca, Šlandrov trg 20, 
imamo na razpolago še nekaj 

poslovnih prostorov v  L nadstropju. 
Prostore prodamo a li oddamo v najem. 

Vse inform acije po teL 714-498 oz. 
na sedežu družbe

T R I ( / . ( / ( ¿T  P R E B O L D

tel. & faks: 723-243
V m esecu NOVEM BRU vam po ugodnih 

cen ah  nudimo:
-  gradbeni material 

- litoželezne peči po licenci Buderus 

- barve, lake

Odprto: od  7.30 do  1& ure, sobota do 12. ure. 

V stiski vam postrežemo tudi po 18. uri.

M A R K E T IN G  d.o.o.
Po lzela  38, telefon: 063/720-592  

063/720-614  
P E  Velenje 063/854-391

S U Z U K I - specialni popusti za specialne Kupce!!!
kredit 1 - 4 let, R + 7, 5-R+8,8%
SWIFT 1,3 GLS 3 V 17.390 DEM 
(air bag)

BALENO - ZNIŽANJE! CENOVNO KONKURENČNA VOZILA
BALENO 1,3 GL že od 18,990 DEM
SAMURAI popust 60.000,00
VITARA 3D ‘ popust 80.000,00
VITARA 5 popust 100.000,00

24.390 DEM
34.700 DEM
39.700 DEM

| U , ; !  V l i l  - zelo ugodni krediti: 5 let, D+5,9%, 25% polog
"  *  ‘  JU STY J  12 4WD 3V 22.020 DEM

(omejena količina vozil)
IMPREZA SEDAN IN COMPACT 1,6 2WD 26.820 DEM 
LEGACY KOMBI GL/JX 2,0 4WD 42.500 DEM
(2 x air bag)

r T T C T *  -zelo ugodni krediti: 5 let, D+5,9%, 25% polog
znižanje!!
214 Si 16 V 23.800 DEM
(5 vrat, 1396 ccm, 103 KS, električni pomik stekel in ogledal, 
centralno zaklepanje, alarm, 4 x  zvočniki in antena, nastavljiv 
sedež voznika In volan...)

I - možnost kredita!
1 UNO 11.990 DEM PUNTO 17.090 DEM 

TIPO 16.990 DEM TEMPRA 19.990 DEM

Na zalogi tudi vsi modeli HAT SCIONERI! 
Staro za novo! Obiščite nas!

Na podlagi 4. člena zakona o finančnih intervencijah v kme
tijstvo, proizvodnjo in ponudbo hrane (UL RS 5/91), 12. čiena 
statuta občine Žalec ter v skladu z odlokom o proračunu 
občine Ža lec za leto 1995 (UL RS 57/95) je občinski svet na 
8. seji dne 5. oktobra 1995 sprejel

SKLEP

o finančnih  intervencijah za  o hran jan je
in razvoj km etijstva ter proizvodnje hrane v ietu 1995.

SPLOŠNE DOLOČBE
I.

Za uresničevanje ciljev, predvidenih z zakonom o finančnih 
intervencijah v kmetijstvo, proizvodnjo in ponudbo hrane, se 
finančne intervencije v občini Žalec namenijo za

Oznaka Namen
453013
453014

Regresiranje travno-deteljnih m ešanic 
Regresiranje semenske koruze

Poleg intervencij za regresiranje travno-deteljnih mešanic in 
sem enske koruze se za namene:
- subvencioniranja obrestne mere za najeta investicijska 

dolgoročna posojila za namene kmetijstva,
- sofinanciran ja agromelioracij in
- sofinanciran ja nakupa- namakalnikov
izvede javni razpis.

II.
Upravičenci do finančnih intervencijskih sredstev so pravne 
in fizične osebe s sedežem oz. prebivališčem  v občini Žaiec 
in se ukvarjajo s kmetijsko dejavnostjo (vlagatelji). 
Zahtevek za izplačilo po tem sklepu uveljavljajo vlagatelji v 
lastnem imenu oz. gospodarske družbe, finančne organiza
cije in zadruge za upravičence - fizične osebe, če jih te za 
to pooblastijo.

III.
Vlagatelji, ki sredstva pridobijo za druge upravičence, mora
jo sredstva za  vse ukrepe najpozneje dva delovna dneva po 
prejemu prenakazati neposrednemu upravičencu.
Vlagatelji, ki intervencijska sredstva pridobivajo za druge 
upravičence, morajo vlogi priložiti dokument, iz katerega je 
razvidno, da so neposredni upravičenci vlagatelja pooblasti

l i
Za uveljavljanje zahtevkov, vključno s stroški finančnega 
poslovanja, sme vlagatelj, ki interventna sredstva pridobiva 
za druge, upravičencu zaračunati dejanske stroške, toda 
največ 1% od višine uveljavljenih sredstev.

V.
Vlagatelji uveljavljajo interventna sredstva na podlagi vloge. 
Vlogi morata biti priložena predpisan obrazec za posame
zen namen in predpisana dokumentacija.
Vlagatelji zahtevkov jam čijo s svojim podpisom za pravilno
st podatkov, navedenih na obrazcih. Zahtevki se vlagajo in 
obrazci se dobijo na naslovu:
Občina Žaiec, Oddelek za gospodarske in negospodarske 
dejavnosti, Ul. Savinjske čete 5, 63310 Žalec.

VI.
Vlagatelji morajo vso dokumentacijo shraniti v originalu naj
manj 2 leti. Vpogled vanjo morajo omogočiti upravnim orga
nom, pristojnim za kmetijsko inšpekcijo , ter drugim orga
nom, pristojnim za nadzor (članom odbora za kmetijstvo in 
gozdarstvo).

Vil.
Če vlagatelj ne izpolni obveznosti oz. kako drugače krši to 
uredbo, je dolžan povrniti vsa neupravičeno pridobljena sred
stva skupaj s pripadajočimi zamudnimi obrestmi.

Vlil.
Občina izp lačuje vlagateljem sredstva finančnih intervencij 
do skupne vrednosti, določene za posam ezen namen s tem 
sklepom in v skladu s sprejetim proračunom.

UKRERl
IX.

45013 Regresiranje travno-deteljnih m ešanic 
Namen ukrepa:

- spodbujanje nakupa kakovostnega sem ena travno-de- 
teljnih m ešanic, da se poveča hektarski donos travin.

Pogoji in višina sredstev regresa:
-  regresira se nabavna cena do višine 200 SIT/kg. 

Skupna vrednost za to namenjenih sredstev je 3.000.000 SIT. 
Zahtevek morate vložiti do 15. novembra 1995.
Zahtevek se vloži na predpisanem obrazcu, kateremu se 
priloži:

- kopija računa prodajalcev travno-deteljnih m ešanic. Na 
računu morata biti navedena celotna naslova kupca in 
prodajalca.

453014 Regresiranje sem enske koruze 
Namen ukrepa:

- spodbujanje nakupa kakovostnih vrst semena koruze iz 
sortne liste z namenom povečanja hektarskega dono
sa.

Pogoji in višina sredstev regresa:
-  regresira se nabavna cena do višine 100 SIT/kg. 

Skupna vrednost za to namenjenih sredstev je 4.500.000 SIT.
Zahtevka morate vložiti do 15. novembra 1995.
Zahtevek se vloži na predpisanem obrazcu, kateremu- se 
priloži:

- kopija računa o nabavi sem ena.
Na računu morata biti navedena celotna naslova kupca in 
prodajalca.

XI.
Ta sklep se objavi v »Savinjčanu«:.

Številka: 02100/001/95 
Žalec, dne 5. oktobra 1995

Predsednik 
Franc Žolnir, dipl. ek.
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Cesto  sta s  prerezom  traku odprla najstarejši krajan Črnega Vrha A lo jz  Cestnik in minister 
Janko Deželak

Tabor-Črni Vrh

Cesta življenja in napredka
Med gosti Lojze Peterle in janko Deželak
Novim asfaltiranim cestam v hribovitejših predelih naše občine se je 
v nedeljo, 8. oktobra, s slovesnim odprtjem pridružila tudi cesta Oj- 
strica-Črn Vrh v KS Tabor. Približno dobra polovica ceste je bila asfal
tirana že leta 1991, preostanek, slaba dva kilometra, pa v teh jesen
skih dneh. S tem je Črni vrh nad Taborom dobil cesto, ki pomeni res 
odprto okno v svet, cesto, ki prinaša življenje, napredek in obstoj 
hribovskih domačij v tem koščku Slovenije.

Vsi, ki so se tega dne udeležili slo
vesnega odprtja ceste na vrhu Črne
ga Vrha pri Bokalovi domačiji, so pre
živeli lepo nedeljsko popoldne, ki bo 
ostalo še dolgo v spominu. Za to so 
poskrbeli prijazni domačini, govor
ci, lovski roglstl, mladi kulturniki Ro
mana, Urška, Tjaša in Rok in vsi dru
gi, ki so sodelovali pri slovesnosti ob 
odprtju ceste in pozneje v veselič
nem programu.

Slovesnost ob odprtju novega, dva 
kilometra dolgega odseka asfaltira
ne ceste so začeli lovski rogisti. Na
daljevali so domači otroci s himno, 
ki je bila posvečena cesti. Svoj na
stop so zaključili z venčkom lepih 
slovenskih otroških pesmic. Sledil je 
nagovor najstarejšega krajana Črne
ga Vrha Lojzeta Cestnika, ki je za
želel dobrodošlico vsem prisotnim. 
O  kraju in njegovih prizadevanjih je 
spregovoril Peter Cestnik, ki je ori
sal življenje izpred desetletij, ko sem 
gor ni bilo mogoče drugače kot peš. 
V govoru, ki je bil nekakšen prerez 
življenja in dogodkov, ki so prinesli 
cestno povezavo z dolino, najprej 
makadamsko In pozneje deloma tu
di asfaltno, ni manjkalo zanosa, ve
selja in odločnosti, ki je kalila te lju
di In ohranjala domačije pri življe
nju. Na koncu svojega dokaj čustve
nega govora, v  katerem je tudi pou
daril, da je ponosen na to, da je prvi

črnoveljski otrok, ki so ga starši v svoj 
dom pripeljali po poti, ki se ji reče 
cesta, pa je dejal: »Če so naši starši 
zgradili to cesto predvsem v želji, da 
bi oni in mi, njihovi otroci, lažje pri
hajali v dolino in iz nje lažje prina
šali vse potrebno, smo nova genera
cija mnenja, da je cesta pomembna 
tudi za to, da boste vi, dragi obisko
valci, lažje prihajali sem gor. Kajti ml 
bomo tu ostali, skrbno obdelovali 
zemljo, vam pa ponudili, kar bomo 
imeli. Poleg kmetijstva bi radi razvili 
še dopolnilne dejavnosti, predvsem 
turizem, domačo obrt in drugo. Mo
žnosti imamo In sanje naše genera
cije ter upi so uprti v to smer...«

Zbrane je nato nagovoril tudi 
predstavnik KS Tabor Anton Sitar, 
ki je med drugim povedal, da je v 
KS Tabor 70 km krajevnih cest, od 
tega še vedno 50 km makadamskih. 
Veliko problemov jim je povzročilo 
lansko neurje in prav cesta v Črni Vrh 
je bila med najbolj prizadetimi, saj 
je bilo veliko plazov, ki bodo vidni 
še desetletja. Župan občine Milan 
Dobnik je nadaljeval slovesnost in 
med drugim povedal, da je, kot pra
vimo, Slovenija zelo lepa in raznoli
ka, ta njena lepota pa je v tem, da je 
poseljena tudi po gričkih, na katerih 
se belijo hiše in cerkve in druga po
slopja, kar govori, da so tudi tukaj 
ljudje... Dejal je tudi, da se je v zad

Srečanie mladih planincev na Homu

Spomin na jubileje
45 let delovanja PD Zabukovica
Pri planinski postojanki Dragov dom na Homu so se zadnji dan v 
septembru zbrali številni mladi planinci in drugi ljubitelji planin 
in proslavili 45-letnico PD Zabukovica, 25-letnico prvega slove
snega sprejema mladih v PD in 20-letnico prve podelitve zlatega 
znaka pionir-planinec. Prireditev je sodila v okvir vseslovenske 
akcije TEDEN ŠPORTA - ŠPORT ZA ZDRAVJE. Že dopoldan pa so 
pripravili tekmovanje v planinski orientaciji, s katerim so prosla
vili 20-letnico prvega tekmovanja občinske orientacijske lige, ki 
je bilo na Homu.

njih letih veliko naredilo, vendar so 
problemi tudi v dolini in zato verjet
no ne bo več možen takšen tempo, 
kot smo ga bili vajeni v  zadnih letih. 
Svoje misli in najlepše želje je Izre
kel na slovesnosti tudi minister za 
ekonomske odnose in razvoj janko 
Deželak. Dejal je, da je po mamini 
strani, ki je bila doma v Ojstriški va
si, tudi on v širšem smislu krajan teh 
lepih krajev In mu je v veliko čast in 
veselje, da je danes med njimi. Po
dobno je nadaljeval tudi Lojze Pe
terle, predsednik slovenskih krščan
skih demokratov. V precej dolgem 
nagovoru je spomnil na trud, ki so 
ga v realizacijo vsega tega morali vlo
žiti krajani, ki se niso odzvali vablji
vi dolini, ampak v svoji čvrstosti in 
navezanosti na domače ognjišče 
ostali tu gori, kjer pred cestno pove
zavo ni bilo prave perspektive. V svo
jem govoru se je dotaknil tudi dnev
ne politike In predvsem našega pri
bliževanja Evropi. Dejal je, da nas ča
kata dva šoka zaradi vstopa v Evrop
sko zvezo. Prvi, če gremo, in drugi, 
če ne gremo v Evropo. Vendar pa bo 
tisti, če ne bomo šli, mnogo hujši. 
Vsekakor se moramo za ta korak čim 
bolj pripraviti....

Ob koncu je zbranim spregovori
la še Tilka Potočnik, direktorica KZ 
Tabor, In povedala, kako gospodari
jo v tej zadrugi, ki pa si želi tako kot 
vsi drugi, da bi država bolj prisluhni
la težavam, s katerimi se srečujejo pri 
svojem delu. Cesto je nato blagoslo
vil dekan Polde Selčan. Slovesno pa 
sta jo s prerezom traku odprla naj
starejši krajan Črnega Vrha Alojz Ce
stnik In minister janko Deželak.

D. Naraglav

Na srečanju je zbranim spre
govoril, ob predsedniku Srečku 
Culku m l., dolgoletni tajnik PD 
Franci Ježovnik. N it njegovega 
govora se je začela z  orientacij
skim  tekmovanjem v letu 1975, 
ko sta zmagali članska In pionir
ska ekipa. V  slednji je takrat tek
m oval tudi Bojan Jevševar, ki je 
ostal zvest orientaciji vse do da
nes. Je najuspešnejši tekm ovalec 
In udeleženec svetovnih prven
stev. Do vključno leta 1990 pa je 
bil tudi prvak Slovenije. Svoje ori
entacijsko delo sedaj nadaljuje v 
Brežicah, kjer živi z  Nušo Hrlbar- 
Jevševar, ki je njegova sotekmo
valka tudi še sedaj.

V  nadaljevanju svojega govo
ra je  Franci Ježovnik spomnil na 
dva datuma, In sicer na 28. fe
bruar 1970, ko je  bilo sprejetih 
med člane 42 pionirjev in pionirk, 
in na 14. 6 .1970, ko je bil za vse 
novosprejete člane In druge or
ganiziran Izlet na Uršljo goro. Ta 
d a tu m a  sta pom em bna p re 
dvsem zato, ker pomenita zače
tek organiziranega dela z  m ladi
mi prek O Š Griže. Povedal je  tu
di, da od leta 1983 organizirajo 
vsako leto tabor mladih planin
cev. M ladi pričnejo s tem letom 
tudi opisovati izlete v kn již ico  
RIN GA RAJA in v  dnevnik PIO 

NIR-PLANINEC oziroma M LAD A 
PLANINKA-PLANINEC. Doslej je 
bronaste znake pionir-planinec 
prejelo že 147 mladih. Podelje
nih je  bilo še 39 srebrnih in 27 
zlatih znakov. Našitke Ringa raja 
je  prejelo 28 mladih planincev in 
planink, značke pa dvanajst.

V  nadaljevanju slovesnosti so 
podelili tudi značke  PRIJATELJ 
PLANIN. Prejeli so jo Bojan Jev
ševar, Nuša Hribar, M arko Loren-

nlci Turnšek In M artini Tominšek. 
Značke sta prejela tudi bivši In 
sedanji ravnatelj O Š G riže , S lav
ko Ambruš in Franci Žagar. O b 
tem se je Franci Ježovnik zahva
lil vsem predsednikom društva v 
teh letih, ki so ves čas podpirali 
delo mladih, In sicer Miru Petrov- 
cu; Matiju Kajtnl, Ivu Goričanu in 
sedanjemu predsedniku Srečku 
Čulku ml.

Sledil je še sprejem prvošolč
kov v  planinsko društvo in nato 
veselo rajanje, ki se je ob obuja
nju spominov, glasbi ter ostalem 
zavleklo še dolgo v  večer, neka
terim tudi v noč. Vsekakor pa je 
bil to še en lep in nepozaben dan 
na Homu, ki ostaja prijetno za
vetišče ljubiteljev planin In nara
ve. Ne nazadnje pa tudi ponos

M e d  sprejem om  najmlajših v P D  Zabukovica

čak. Tovrstno značko so podelili PD Zabukovica, ki v  svojem 45-
tudi mentorjem, ki so vodili pio
nirje planince na šoli, In sicer Iva
nu Centrihu, Dragici Ulaga, Da
nici Slekovšek, Brigiti Kranjc, Da-

letnem delovanju lahko ponosno 
in zadovoljno gleda na prehoje
no pot.

D. N araglav

Projekt CRP za Grajsko vas
Eden od projektov, ki jih  ob sodelovanju občin vodi m inistr
stvo za km etijstvo, gozdarstvo in prehrano republike Sloveni
je , je  Celostni razvoj podeželja , na kratko CRR Namen pro
jekta je  ohraniti in spodbujati ž iv ljen je  na podeželju in pred
vsem  na demografsko ogroženih obm očjih. V  občini Ž a lec  je  
bil doslej pripravljen en tak projekt, in sicer za  Braslovče, kjer 
so b ili v preteklem  obdobju s sofinanciranjem  občine, krajev
ne skupnosti in krajanov rea liz iran i predvsem projekti komu
nalne infrastrukture.

V  Sloveniji se v razvojni program 
CRP vsako leto vključijo le dva do 
trije novi projekti. Po sklepu žalske
ga občinskega sveta bo na letošnji 
razpis za ta projekt kandidirala tu
di Grajska vas oziroma krajevna

KS Polzela

Letos malo narejenega, problemi s črnimi odlagališči

skupnost Gomilsko. Kot je zapisa
no v obrazložitvi tega sklepa, je ve
lika večina krajanov Grajske vasi 
zainteresirana za hitrejši In bolj us
klajen razvoj primarnih dejavnosti 
na področju kmetijstva, turizma In 
podjetništva. Pripravljeni so sode
lovati pri realizaciji In sofinancira
nju Izdelanih projektov, kar je tudi 
predpogoj za samo izdelavo teh 
projektov. Če bo Grajska vas na raz
pisu Izbrana, bo občina Žalec sofi
nancirala milijon in pol tolarjev za

razvojni projekt, kar pomeni 50 od
stotkov celotne proračunske vred
nosti predmetnega projekta.

Projektni svet za> izdelavo ra
zvojnega projekta CRP-ja Grajske 
vasi so občinski svetniki že imeno
vali na svoji zadnji seji. Šteje 6 čla
nov, to so: vodja oddelka za oko
lje, prostor in komunalne zadeve 
občine Žalec Slavko Šketa, sveto
valka za urejanje prostora Manca 
Birsa, vršilka dolžnosti vodje od
delka za gospodarske In negospo
darske dejavnosti ter promet In 
zveze upravne enote Žalec Mela
nija Žvikart, predstavnik krajevne 
skupnosti Gomilsko Vinko Drča, 
predstavnik krajevne skupnosti 
Braslovče Dušan Goričar, šesti član 
projektnega sveta pa bo predstav
nik izbrane Izvajalske organizaci
je. K. R.

Do konca leta kanalizacija in vodovod v vrednosti 60 milijonov tolarjev
Na začetku tega meseca so v KS 
Polzela pripravili številne prire
ditve ob letošnjem krajevnem  
prazniku. Tako kot vsako leto so 
tudi letos organizirali slavnostno 
sejo skupščine in sveta krajevne 
skupnosti, pred tem pa je bila v 
župnijski cerkvi sv. maša za vse 
polzelske žrtve 2. svetovne vojne 
in povojnega nasilja.

Slavnostni govornik je bil predsed
nik skupščine KS Polzela Stanko No
vak, ki je najprej govoril o pomenu 
praznovanja, nato pa dejal: »Od lan
skega pa do letošnjega praznika smo 
v naši krajevni skupnosti na področ
ju komunale malo postorili. Spomla
di je bil zgrajen spodnji ustroj ceste 
v Slatine v dolžini 1,3 km, kar Ima
mo še sedaj na dolgu. Obnovljen je 
bil most pri Kovaču čez potok Stru
go In saniran zemeljski plaz na cesti 
Zolnl-Clzej v Podvinu. V prihodnjih 
dneh se nam obeta gradnja kanali
zacije in kolektorja v  Ločici. S tem 
bo omogočeno, da se že v nasled
njem letu kolektor podaljša do raz-

bremenllnika; tako se poveže tudi 
polzelska kanalizacija na osrednjo či
stilno napravo in pa omogoči tovar
ni nogavic, da bo le ta nemoteno 
obratovala. Dosegli pa smo napre
dek na drugih področjih. Nova okna 
so na stavbi osnovne šole, povečan 
je bil celotni multimedljski prostor, 
to so knjižnica in dve računalniški 
učilnici. S tem je šola pridobila sta
tus osrednje šole za področje multi- 
medlje in računalništva v Sloveniji.

Dalje je bila obnovljena fasada na 
kulturnem domu, prenovljena In mo
dernizirana agencija Banke Celje, ob
novljeni streha in kupola zvonika na 
župnijski cerkvi, prav v teh dneh pa 
se zaključujejo dela pri poslikavi no
tranjosti cerkvice v Seneku.

Poseben problem na Polzeli pa so 
divja odlagališča odpadkov. Vsako
letna sanacija nič ne pomaga. Neka
teri pač mislijo, da lahko odpadke 
odlagajo, kjer jih je volja, in da jim

nihče nič ne more. Ob sedaj veljavni 
zakonodaji in kaznovalni politiki je 
res tako.« Ob koncu slavnostnega go
vora je Stanko Novak dejal, da so v 
mesecu maju poslali elaborat za usta
novitev občine Polzela vsem poslan
skim skupinam v državnem zboru In 
vladni službi za lokalno samoupra
vo. Sedaj pa morajo ukrepati poslanci 
državnega zbora.

Zbranim je spregovoril tudi župan 
občine Milan Dobnik, ki je še dopol
nil prejšnjega govornika, da bodo v 
prihodnjih dneh pričeli graditi kana
lizacijo in del vodovoda v vrednosti 
60 milijonov tolarjev. Glede tega, da 
sl na Polzeli prizadevajo za svojo ob
čino, pa je dejal, da če se bodo kra
jani na referendumu odločili zanjo, 
ne bo nobenih težav, ki bi prepreče
vale, da bi Polzela postala občina.

V nadaljevanju so podelili prizna
nja KS Polzela. Zlati grb je prejela 
Martina Jurjevec, srebrnega Grega 
Emeršič In Rudi Bračun in bronaste
ga Peter Pungartnik in Marjan Palir. 
Kulturni program so pripravili učen
ci OŠ Polzela.

T. TAVČAR

Lokalni TV -program  
v drugih  rotcah_______
Mestna skupnost Žalec je jeseni 1993 sklenila podeliti kon
cesijo za gradnjo lokalnega TV-sistema podjetju Kabel TV d. 
o. o. Petrovče. Lani pa je mestna skupost pričela oddajati 
lokalni TV-program. Sistem še ni zgrajen, lokalni TV-program 
pa je prevzelo podjetje Kabel TV d. o. o. Petrovče.

Poleg Žalčanov smo v kabelski TV-slstem povezani delno že tu
di krajani Gotovelj, Petrovč, Vrbja in Griž. V sistem je vključenih 
okrog 1500 gospodinjstev. V  Žalcu še vedno niso priključeni vsi 
zainteresirani krajani; zaradi finančnih težav, pravijo predstavniki 
podjetja Kabel TV, se je gradnja v  Žalcu zavlekla. Mestna skupnost 
Žalec je v septembrski številki Savinjčana razpisala koncesijo za 
lokalni TV-program. Po objavi se je zataknilo, saj je podjetje Kabel 
TV  opozorilo mestno skupnost, da ne dovoli dajati Kanala 25 v 
podnajem. Zato se je svet MS odločil preklicati razpis koncesije, 
lokalni program pa bo imelo podjetje Kabel TV Petrovče samo, 
zato je opremo mestne skupnosti že odkupilo. Po nekajdnevnem 
mrku lokalnega TV programa se na ekranih ponovno pojavlja pro
gram Savinjske televizije. Ker pa Ima podjetje Kabel TV Petrovče 
na voljo še več prostih kanalov, bodo Savinjčani najbrž kmalu lah
ko gledali več lokalnih programov. J.K.



K lasičn a  
g la sba  im a  
svoje 
občinstvo

Z bienale otroške grafike

Črno in belo

Zveza kulturnih organizacij Žalec in likovna sekcija DPD Svoboda Polzela sta na Polzeli pripravili že  peto 
likovno kolonijo. Na koloniji, ki je  bila posvečena prazniku KS Polzela, je  sodelovalo letos rekordno število likov
nikov - 22 s širšega celjskega območja, in sicer Judita Cukjati, Aleš Hofer, Borislav Hol, Nataša Horvat, Irena 
Pevnik, Anica Tamše, Savina Vybihal, Pilar Wallas, Aleš Wolf, Sara Železnik, Tadeja Ogris, Anica Jalšnik, Stanislav 
Stojanovič, Jurij Godec, Heda Vidmar, Arpad Šalamon, Ivek Kolar, Štefka Kordeš, Irena Guček, Jože Hohkravt, 
Oskar Sovine in Vika Meh.

Po končanem likovnem ustvarjanju so o d  vsakega likovnika izbrali eno do dve deli, ki so jih ustvarili na likovni 
koloniji ter jih razstavili. Ob tem so pripravili tudi krajši kulturni program, razstava pa je  bila v mali dvorani kultur
nega doma na Polzeli odprta do 16. oktobra. Na posnetku vidimo vseh 22 udeležencev letošnje jubilejne likovne 
kolonije na Polzeli. T I

A b o n m a
kom edij

S kom edijo Z o rana  H o če
varja Sm ejči, ki jo  je  v režiji 
Fra n c ija  K riža ja  pred dnevi 
o d ig ra lo  S lo ven sko  ljudsko  
gledališče iz C e lja , se je  pri
čel gledališki abonm a sezone 
1995/96. Tudi letos je  abon
ma razprodan, na programu 
pa so, razen ene dram e, same 
komedije.

Tako bo 13. novembra v Do
mu II. slovenskega tabora v  Žal
cu gostovalo Primorsko dramsko 
gledališče iz Nove G orice s ko
m edijo Kazina, katere avtor je 
T it M acij Plavt, predstavo pa re
žira Katja Pegan. V  decembru bo 
gotovo salve sm eha povzročila 
kom edija Toneta Partljiča Šta- 
je rc  v Ljubljani, ki jo  bo v režiji 
Borisa Kobala odigralo Mestno 
gledališče ljubljansko. V  februar
ju se bo to gledališče predstavilo 
še enkrat, in sicer z dramo Artur
ja M ilerja Smrt trgovskega pot
nika. Predstavo je  režiral Žarko 
Petan. Zadnja predstava v pro
gramu letošnjega g ledališkega 
abonmaja bo ponovno komedi
ja . V  marcu ali aprilu bo Sloven
sko stalno gledališče iz Trsta na
stopilo v Tranvestitski svatbi, ki 
jo  je  nap isal in re ž ira l V in ko  
Moderndorfer. K. R.

Gost za začetek bralne značke
Z novim šolskim letom se je pričelo po vseh osnovnih šolah v Sloveniji še eno tekmovanje za bralno 

značko, katerega pobudnik je bil mladinski pisatelj Leopold Suhodolčan. Letošnjo bralno značko pa so 
nekoliko drugače kot doslej pričeli tudi na osnovni šoli v Žalcu.

V goste so namreč povabili Primoža Suhodolčana, ki ne le da je sin pobudnika bralne značke (njemu je oče posvetil 
knjigo Primožev dnevnik), pač pa je titdi sam pred kratkim izdal knjigo Košarkar naj bo. Ta je kot novost uvrščena v 
program letošnje bralne značke, katere rdeča nit je sicer dramsko delo. Na žalski šoli razmišljajo, da bodo na zaključ
no prireditev ob podelitvi bralnih značk povabili Naceta Simončiča. Do takrat pa bodo morali značkarji seveda pre
brati še precej knjig, med njimi Košarkar naj bo. Lani najboljšim bralcem bo nekoliko laže, saj jim je več o tej knjigi 
povedal kar sam avtor. Resnici na ljubo pa jo je večina tako že poznala pred tem. Kljub temu so uživali v srečanju s 
Primožem Suhodolčanom in ob poslušanju njegovih smešnih domislic. K. R.

Na razpis prispelo več kot 1000 grafičnih listov
Po dveh letih so se prvo soboto v oktobru v Žalcu ponovno 
zbrali najboljši med najm lajšim i slovenskim i grafiki. Na osnov
ni šoli Petra Sprajca-Jura so nam reč odprli razstavo 7. bienala  
otroške grafike, katerega naslov je  b il tokrat Črno in belo.

Na razpis za Z bienale otroške gra- mentorji desetih šol in vrtcev: otro- 
fike je letos prispelo več kot tisoč gra- ški vrtec Ajdovščina, enota ob Hub- 
fičnih listov. Izmed njih je tričlanska lju, OŠ Cirkovce, OŠ Neznanih tal- 
komisija likovnih pedagogov za raz- cev Dravograd, OŠ dr. Aleša Bebler- 
stavo izbrala 312 grafik iz 89 sloven- ja Primoža Hrvatini, Zavod za slepe 
skih šol in vrtcev. 31 grafik je objav- in slabovidne Ljubljana, OŠ Prežiho- 
Ijenih v katalogu, deset najboljših pa vega Voranca Maribor, Tretja OŠ Slo
je bilo nagrajenih. Nagrade so bile venj Gradec, OŠ Turnišče, nagrajena

podeljene na priložnostni slovesno
sti ob odprtju razstave v*telovadnici 
šole.

Žalski učenci so najprej navdušili 
z odlično plesno predstavo Črno, be
lo in nekaj vmes, ki so jo pripravili 
pod vodstvom mentoric Brede Ste- 
pan in Lidije Koceli. Predvsem gostu
joče učence in njihove mentorje sta 
nato pozdravila župan Milan Dob
nik in ravnatelj šole Adi Vidmajer, ki 
se je za opravljeno delo zahvalil tu
di svojim učencem in učiteljem. Med 
njimi je gotovo največji del breme
na organizacije bienala nosila likov
na pedagoginja Neli Šuler. Prisotne 
je nagovoril tudi častni predsednik 
letošnjega bienala Lojze Logar, do
cent na Akademiji za likovno umet
nost v Ljubljani. Zatem je mentorjem 
nagrajenih otroških grafik izročil svo
je grafike, učencem pa zlate plake
te. Prejeli so jih otroci, učenci in

pa sta bila tudi 6-letni Andrej Logar 
iz vrtca Griže ter Majda Novak z 
osnovne šole Žalec.

Po odprtju razstave, ki bo postav
ljena najmanj eno leto, so si men
torji lahko ogledali demonstracijo 
alternativne grafične tehnike kola- 
grafije, ki jo je predstavil asistent PF 
iz Ljubljane prof. Črtomir Frelih. Go
stujoče učence pa so medtem člani 
turističnega krožka, ki ga vodita 
mentorici Alenka Žnidar in Zdenka 
Virant, popeljali na ogled šole in 
Žalca. Obiskali so tudi Savinov li
kovni salon, v katerem je razstav
ljal častni predsednik bienala Lojze 
Logar. Vsakemu so podarili zares le
po zloženko, v kateri so s fotografi
jami in kratkimi opisi predstavljene 
turistično najpomembnejše točke 
Žalca. Člani krožka so sami izdelali 
idejno zasnovo zloženke.

K. R.

VABIMO VAS V KINO ŽALEC
Prvi film v  mesecu novembra bo KAZNILNICA ODREŠITVE, ki je 

drugi film letošnjega filmskega gledališča. Na sporedu bo v četrtek, 
2. 11. 1995, ob 20. uri.

V novembru bodo prišli na svoj račun ljubitelji akcijskih filmov. V 
našem programu imamo dve akcijski uspešnici: CO N G O  in UMRI PO
KONČNO —  BREZ OKLEVANJA.

Bruce Willis nas bo obiskal v tretjem delu uspešnice UMRI PO
KONČNO. Tokrat ne rešuje več svoje žene, tako kot v prvih dveh de
lih, ampak New York. Njegov pomočnik in vodič po New Yorku je Sa
muel L. Jackson, njun nasprotnik pa Jeremy Irons. Režiser je isti kot 
pri prvih dveh delih in to nam zagotavlja dve uri dobre zabave.

V vojni drami RANGUN bomo spremljali mlado zdravnico (Patri
cia Arquette), ki po smrti svojega sina in moža pripotuje v Burmo. V 
državi divja državljanska vojna. Skupaj z vodičem (U AUNG KO) 
mlada zdravnica odide iz mesta in spozna vse grozote državljanske 
vojne in vojaške diktature generala Ne Wina. Začne se njena borba za 
preživetje. Sreča Aung San Suu Ky, ki je leta 1990 zmagala na volitvah, 
naslednje leto pa dobila Nobelovo nagrado za mir. Film so snemali v 
Maleziji, burmanska vlada pa je storila vse, da resnica o njihovi krvavi 
državljajski vojni ne bi prišla v svet.

Spoznavali bomo visoko modo skozi Altmanove oči v parodiji PRÊT- 
À-PORTER. Altman je združil znane igralce: Marcella Mastroianni- 
ja, Sophio Loren, Julio Roberts, Tima Robbinsa, Kim Basinger... 
ter trumo znanih manekenk, modnih kreatorjev in komentatorjev mo
de. Ustvaril je odlično parodijo, ki nas popelje v svet vioske mode, kjer 
vladajo seks, pohlep in prevare.

Med tri letošnje velike kostumografske uspešnice se je uvrstil tudi 
zgodovinski spektakel POGUMNO SRCE. Mel Gibson in Sophie 
Marceau nas bosta popeljala v čas, ko se je Škotska borila za svojo 
neodvisnost. Poleg odličnih igralcev film odlikuje dobra glasba in odlično 
posnete bitke med Škoti in Angleži.

Kathy Bates in njeni otroci bodo v družinski melodrami DOLGA  
POT DOM OV iskali svoj prostor pod soncem. Brez denarja se v sta
rem avtu odpravijo iskat svoje sanje in nov dom.

Za vse ljubitelje znanstvene fantastike bo zanimiv film GOSPODARJI 
LUTK, ki smo ga napovedali že prejšnji mesec.

V družinski komediji/drami CORRINA, CORRINA nas bodo za
bavali Whoopi Goldberg, Ray Liotta in Tina Majorino. Corrina 
(Whoopi Goldberg) je mlada izobraženka brez službe, ki postane no
va varuška deklice Molly (Tina Majorino). Molly je po materini smrti 
čustveno zlomljena in noče govoriti. Corrina jo s svojimi čarovnijami 
popolnoma spremeni in postaneta veliki prijateljici. Prisrčen film, neko
liko drugačen od prejšnjih filmov Oskarjeve nagrajenke Whoopi Gol
dberg.

Prosimo vas, da spremljate tudi tedenska obvestila na naših 
oglasnih deskah, ker se program še lahko spremenil Informacije 
tudi po tel. 715-123. Irena Verbič

Kniigo približati Gaiičanom
Zadnja prireditev v okviru Taborskih kulturnih dnevov je bila za Galičane zelo pomembna, saj so odprli izposo- 

jevališče knjig v podružnični šoli v  Galiciji. Galičani so si pravzaprav želeli imeti lastno knjižnico, vendar sedaj čas 
takim željam ni naklonjen, saj bi težko zagotovili potreben knjižni fond. Uspelo pa jim je skupaj z Občinsko 
matično knjižnico Žalec in nekaterimi darovalci, ki so knjige podarili izrecno Gaiičanom, odpreti knjižno izposo- 
jevališče. Na odprtju se je zbralo veliko krajanov, ki so prisluhnili govornikoma, predsedniku Kulturnega društva 
Galicija Ivanu Lindiču in Anki Krčmar, direktorici Zavoda za kulturo Žalec. Učenci podružnične OŠ Galicija ter 
Šaleške predice s citrarjem Marjanom Marinškom pa so pripravili kulturni program. T. TAVČAR

IN TERCEPTO R na višku
Nedvomni šampioni na finalu letošnjega Novega rocka v ljubljanskih Križankah, hkrati pa naj

bolj razvpita, opevana, v zvezde kovana in (s strani oboževalk in oboževalcev) najbolj oblegana 
slovenska težkometalsfca zasedba - INTERCEPTOR.

V začetku naslednjega leta bodo člani žalske skupine (Grega Čulk - vokal, Marc Pader - kitara, 
Primož Štorman - bobni, Robi Jukič - basist, potem ko jih je sredi junija zapustil njihov prejšnji baser E 
A.) upihnili svojo četrto svečko na okroglem čokoladnem biskvitu. Ne glede na to, da so stari le dobra 3 
leta, imajo za seboj že dva novorojenčka. Prvemu je ime »The Beginning« (izšel aprila '94, Pan Recor- 
ds), drugi je »Fade« (junij '95, Panika). Oveneti takoj po začetku?? Zakaj pa ne!!

Oba izdelka, predvsem pa drugi, sta naletela na visoke pozitivne ocene pri različnih glasbenih kriti
kih v revijah in časnikih, kot so: Mladina, Antena, Delo, Slovenske novice... Poleg kvalitetnega tonskega 
zapisa pa premorejo spoštovanje, spektakularne kaskaderske scenske nastope, menda celo najboljše 
interpretacije na slovenskih glasbenih odrih. Njihov frontman in vokalist Čulk jr. na koncertih uprizori 
toliko smrtnih skokov (salto mortale) in vratolomnih vijakov, da je po nastopu že ničkolikokrat poiskal 
zdravniško pomoč. Znan je tudi po tem, da je neizpodbitno najtežji slovenski akrobat (tehta 140 kg + 
karakter 250 kg).

Poleg dveh kaset imajo za sabo že 69 nastopov, sami pa so najbolj ponosni na koncerte Napalm Death 
(kot predskupina, Lj'94), Metal Manija v Zagrebu (Zg '94) in seveda na letošnji Novi rock. Ob uživanju 
v hvalevrednih kritikah in nastavljanju mnogim fotoaparatom pripravljajo v bodoče nekaj zgodovinskih 
projektov, ki naj zaenkrat še ostanejo skrivnost.

V vsakem primeru pa so Interceptor na področju alternativne umetnosti (če je komu umetnost spor
na, pa recimo ustvarjalnosti) odlična promocija našega malega mesta.

Vseeno pa osebno odsvetujem ogled njihovega cirkusa ljudem, ki imajo srčne motnje ali težave s 
krvnim tlakom, predvsem pa nosečnicam in osebam nad 65 let. G. R. Mateta

Koncet kitarista Istvána 
Römerja napolnil žalsko 
župnijsko cerkev

Župnijska cerkev sv. Nikola
ja v Žalcu je vse pogosteje pri
zorišče izjemnih kulturnih do
godkov, predvsem koncertov, ki 
v njej še posebej lepo izzveni
jo. Medtem ko so bili ti še pred 
kratkim manj obiskani, je kon
cert kitarista Istvána Römerja 
napolnil cerkev. Med poslušal
ci je bilo predvsem veiiko mla
dih učencev kitare in to ne le iz 
Ž a lca , ampak tudi iz drugih 
glasbenih šol. Vstopnice so bile 
razprodane že v predprodaji.

István Römer je docent na Aka
demiji za glasbo v Zagrebu,- pre
dava pa tudi na »Poletnih mojs
trskih šolah« v  Sloveniji. Rojen je 
bil leta 1962 v Zagrebu, kitaro je 
študiral v. Gradcu in Zagrebu. Na 
številnih mednarodnih tekmova
njih je dosegal zavid ljive rezulta
te. Kot solist je nastopal v  Evropi 
in Južni Ameriki, sodeluje v duu z 
violončelistom Valterjem Dešpa- 
Ijem, je pa tudi član Žagrebškega 
kitarskega tria.

V Žalcu je predstavil prvi del ci
klusa Tri sonate in Tri partite Johan
na Sebastiana Bacha, ki so bile si
cer napisane za violino solo, danes 
pa so te skladbe postale del stan
dardnega kitarskega repertoarja.

K. R.'



¡ h L I h N ^ j h  T E H N IČ N A  T R G O V IN A
Šempeter 13/a, tel. 063/701-888 

REZERVNI DELI za pra lne stroje, štedilnike in hladilnike  

BELA TEHNIKA
s u š ile c  p e rila  W T 9 0 0  X 3 9 .9 9 0 ,0 0  S IT
pra ln i stro j W A 9 0 9  X  6 6 .7 6 2 ,0 0  S IT

zamrzovalne skrinje:
- Z S  13 E  130 I 3 4 .2 0 5 ,0 0  S IT
- Z S  21 E  210 I 42 .1 40 ,0 0  S IT
- Z S  32 E  32 0  I 54 .148 ,00  S IT

kombinacija hladilnik - zamrzovalna omara:
- H ZK  3 3 ,3  76 .451 ,00  S I J
- HZ 19,2 4 6 .2 0 9 ,6 0  S IT

AKUSTIKA, MALI GOSPODINJSKI APARATI, ANTENSKI PRIBOR, SATELITSKI SISTEMI 
Pooblaščeni prodajalec MULTICHOICE:

■g-iSteb.
dekoderji, kartice za fllmnet (slovenski podnapisi) ’
Ugodne cene, možen nakup tudi do 9 obrokov. I U l l L T lC H O l C E

K A l f i D C S C O P E

Delovni čas: non-stop od 8. do ! 9. ure, sobota od 8. do 12. ure.

Ime in priimek

trgovina

N ajbo lje  u re je n a  trg o v in a  j e : __

Moj n as lo v :

Največ glasov za urejeno trgovino je dobila Savinjska trgovska 
družba - Pohištvo, druga je Žana Žalec in tretja »M« Miklavc 
Prebold.

V mesecu septembru je dobila največ glasov Liljana Ribič iz 
trgovin »M« Miklavc Prebold, druga je Simona Korber, Trgovina 
Puckmajster, Breg pri Polzeli, tretja pa Edita Gorišek, Peternel, 
Prebold.

Izbira najbolj priljubljenega trgovca in najbolje urejene trgovine je 
v naše veliko zadovoljstvo zbudila precej pozornosti. V uredništvo 
smo dobili precej glasovnic. Mi pa smo se odločili, da stopimo v trgo
vine tudi sami, da bi se prepričali, ali si predlagani resnično zaslužijo 
pohvalo. V večini primerov ste imeli prav, pri nekaterih pa ste morda 
zamižali na eno oko. Zato bomo v prihodnje z novinarsko ekipo po
gosteje obiskali trgovine. Vtisi in zanimivosti še niso zbrani, v nasled
nji številki pa bomo že objavili naše ugotovitve. Naj samo omenimo, 
da smo v sobotnem dopoldanskem obisku v mnogih trgovinah z živili 
pogrešali kruh, tako da o »posebni« izbiri kruha, na kar so nas vabili 
letaki, ne kaže izgubljati besed. V  eni izmed trgovin so nam prijazno 
ponudili mlečne Izdelke, ki jim že poteka rok, res pa so bile mamljive 
cene. V objektiv smo ujeli nekaj zgledno urejenih Izložb, še več pa je 
zanemarjenih. Tudi šipe že dalj časa ni obiskala kakšna ploha.

V oči so nas zbodli številni reklamni lepaki na izložbenih oknih ali 
pa na reklamnih panojih. Lepaki, napisani z  roko, so popisani z nerod
no pisavo (škoda da v šolah ne ocenjujejo več lepopisja), polni slov
ničnih napak in so že precej obledeli. Le kaj si ob tem mislijo obisko
valci Savinjske doline - morda pa je tudi to lahko Izziv za Turistično 
zvezo Spodnje Savinjske doline.

Ko smo se ozirali okoli trgovin, smo ugotovili, da Imajo trgovci me
tlo le za okras ali pa skrito v kakšnem kotu.

Seveda pa smo videli tudi nekaj zglednih primerov, ki so jih bralci 
že opazili in zanje tudi glasovali. V  Žani smo opazili poziv trgovcem, 
naj'se vključijo v akcijo.

Vabimo Vas, da sodelujete v akciji za izbiro najbolj priljubljenega 
trgovca In najbolje urejene trgovine tudi v naslednjih mesecih.

Uredništvo

Minevajo štiri leta poslovanja 
Gostišča Matej v Kaplji vasi, ki je 
obogatilo gostinsko in turistično po
nudbo KS Prebold in Savinjske do
line. Te dni, ob obletnici štiriletne
ga delovanja, pa so še povečali svo
je prostore in dodali gostišču novih 
40 sedežev, ki omogočajo postrežbo 
osemdesetim in več gostom v enem 
prostoru.

Novi prostori so sedaj že odprti. 
Prav prijetno je posedeti In ob dobri 
pijači In jedači doživljati utrip tega go
stišča, ki s svojo ponudbo, urejenostjo, 
prijaznim osebjem in še s čim sodi med 
najbolj kakovostna gostišča v naši do
lini. Ob tem, da lahko sprejmejo hkra
ti tudi prek 120 gostov, da je na voljo 
terasa s 30 sedeži, da Imajo tudi po
sebno sobo, je seveda gostišče primer
no tako za poslovna ali družabna sre
čanja, obletnice, poroke, kot tudi za 
vse druge priložnosti. Za večje skupi
ne pa je zaželena predhodna najava, 
osebno ali po telefonu 723-268.

ep-da

Celih dvajset let je  minilo, odkar so na Polzeli izdali zadnjo razglednico. Seveda je kraj v  tem času 
doživel mnogo sprememb, tako da ga po tisti razglednici naključni obiskovalec ne bi mogel prepozna
ti. Sedaj pa je krajevna skupnost Polzela vendarle Izdala novo, na kateri sta dve značilnosti kraja, in 
sicer graščina Senek, ki jo  obdaja gozd s številnim i zelo starimi in posebnimi drevesi, zaradi česar je 
zaščiten, in detajl z  gradu Komenda - lev na vhodnem stopnišču. Na razglednici pa je  tudi panorama 
Polzele, s katere se v id i, da je  Polzela lep kraj - poln zelenja. Razglednico so izdelali v  Foto Sherpa, 
natisnila pa jo je  tiskarna Han tisk. T. T.

Končan  avto ra lly  treh dolin________
V  organizaciji Turistične agencije Beml iz Žalca in Avto Uri Žalec je  bil preteklo soboto s Startom v 

Žalcu zadn ji, četrti avto rally treh dolin. Nastopilo je 38 posadk, najuspešnejša nad 1600 kubičnimi 
centim etri pa je  bil par Čoh - Kodre (Avto Uri Žalec), ki je zmagal na četrtem , zadnjem rallyju in postal 
tudi končni zm agovalec vseh štirih rallyjev. Ekipno je zmagalo A M D  Ravne II, Avto Uri Žalec pa je 
zasedel četrto mesto. Na slik i: Start in spretnostna vožnja sta bila na parkirišču pri Hotelu Žalec.

T. TAVČAR

Tako kot že  desetletje in več  
se tudi letos preboldski jam arji 
po javlja jo  kot za ložn ik i stenskih 
koledarjev. Tokrat s ko ledarjem , 
ki je  oblikovno, grafično in de
lom a tud i tem atsko  drugačen 
od vseh m inulih. V sekakor pa je 
zanim iv, lep za  oko in predvsem  
bogat in funkcionalen te r tako 
prim eren za  vsako  steno. O d li
ku je jo  ga m ehkoba barv, o b li
kovnost, ve like  š tev ilke  da tu 
mov, znaki luninih m en, godov- 
na im ena in poseben horoskop.

Vsebinsko ko ledar p redstav
lja slovenske turistične jam e in 
dva rudnika, M ežico  in Idrijo, ki 
sta vk ljučena v  interesno zd ru 
ženje turističnih jam  Slovenije in 
jam sk o  tra n sve rza lo , k i s ic e r  
vk lju ču je  21 tu rističn ih  jam . V  
ko ledarju  je  p red stav ljen ih  13 
teh jam  z  obem a rudn ikom a, ki 
se že  dobro vključu jeta v  tovrst
no tu ris t ič n o  p o n u d b o  naše 
d rža ve . Prav tu rizem  im a pri
hodnost v  našem  razvo ju , saj je  
naša dežela obdarjena z  ideal
nim i naravnim i pogoji, ki v  svoji 
pestrosti in raznolikosti skora j
da n im ajo prim ere v svetu . Vsaj 
ne na tako m ajhnem  prostoru, 
kjer se srečujejo kar štiri ve like  
evropske  p okra jine : A lp e , D i
narsko gorstvo, Panonska n iž i
na in Sredozem lje . Pom em bna 
turistična ponudba so tud i ja 
m e, ki jih  je ob že  uve ljavljen ih  
v  Sloveniji še ve liko . Na to in 
na dejstvo, da se je  beseda Kras, 
kot sinonim  za  pokrajino , k je r 
ni vodnega pretakanja na pov
ršju, od nas prenesla v  svet in 
se v  germ aniziran i ali rom an izi
rani ob lik i po jav lja  skoraj pov
sod tam , kjer so takšne pokraji
ne, smo nedvom no lahko pono
sn i. To je  tudi del naše identite
te in tudi p riču joči ko ledarji so 
pom em ben prispevek in za to  
vredn i pozornosti vseh tistih , ki 
se pri nakupih novo letn ih  daril 
za  svo je poslovne partnerje in 
druge o d lo ča jo  za  ko led a rje . 
H krati s tem  pa pom agajo tudi 
razvo ju  in napredku jam arstva  
v  Savinjsk i do lin i, ki ga že  26 let 
uspešno p redstav lja jo  p rebo l
dski jam arji.

Jam arji pričaku jejo , da bodo 
n jihovi dosedanji kupci in pod
porniki ter drugi radi segli po le
tošnjem  koledarju  in tako  po
m agali uresničevati v iz ijo  tu ri
stičn e  deže le  in že lje  p rebo l
dskih in slovenskih  jam arjev. In
fo rm acije  po telefonu 723-486.

- O V -

Najbolj priljubljen trgovec 
Najbolje urejena trgovina

Savinjska dolina se lahko ponaša s številnim i trgovi
nami in nove rastejo ko t gobe po dežju. Seveda pa so 
med njim i precejšnje razlike, tako po urejenosti, po
nudbi in prijaznosti trgovcev. Da b i med njim i zanetili 
delček tekmovalnega duha, smo se odločili za akcijo, 
v kateri boste lahko bra lci Savinjčana glasovali in tako 
izbirali najboljše. O dločiti se za najbolj priljubljenega  
trgovca najbrž ne bo  težko, p r i izbiri najbolj založene 
in urejene trgovine pa  upoštevajte tudi urejenost n ji
hove okolice in izložbe.

Izpolnjene glasovnice nam, spoštovani bralci Savinj
čana, pošljite  do 13. novembra, med prispelim i glasov
nicami bomo izžrebali tri, k i bodo pre je li majico Sa
vinjčana in kavo Caffe tropic. Akcija bo trajala več 
mesecev, zato bomo vse prispele glasovnice hranili do 
zaključne prireditve, na kateri bomo razglasili zmago
valce In izžrebali več zanim ivih nagrad, m ed n jim i bar
vni televizor, športno ko lo  in  fotoaparat.

G L A S O V N IC A

N ajbo lj p r ilju b lje n /a  trg o v e c /k a  je :

MARINKA PLEVCAK
LATKOVA VAS 
TELEFO N : 701-030

GOSTIŠČE SAVINJA -  PLEVČAK 
PREBOLD
Preživite sobotno,

m artinovo noč
ob glasbi in dobrem razpoloženju 

v gostišču Plevčak:
11,novembra 1995 s pričetkom  ob 20. uri.

Rezervacije po telefonu: 701-030.
Sicer pa vas vabimo, da nas obiščete vsak dan razen 

ponedeljkov in zadnje nedelje v mesecu med 13. in 22. uro.
Priporoča se gostišče Plevčak!

Turizem 
jame

Gostišče Matej

Ob jubileju novi prostori



Število prekrškov raste
Savin jčan : A li lahko najprej 

na kratko predstavite in štitu 
c ijo  o bčin skega so d n ik a  za  
prekrške? Se je  v zv e z i z  njo  
kaj sprem enilo  ob reform i lo
kalne in d ržavne uprave?

N ikola Trivan: »Ni ve č  ob
č in sk i, am pak sam o sod n ik  za  
p rek rške . Z d a j sod im o nep o 
sredno v  pristojnost m in istrstva 
za  pravosodje . Ta naša inštitu 
c ija  de lu je v  Ža lcu  že  40  let, če
prav se je  prej im enovala dru
gače . Sam  sem tu zaposlen  že  
22 let, sicer pa sm o v  Ž a lcu  trije  
sodniki za  prekrške.«

Sa v in jča n : N aša zak o n o da
ja  p o zn a  z e lo  v e lik o  p r e 
krškov, ce s tn o p ro m e tn i in  
kršitve  javnega reda in m ira  
so le del prim erov, s k a te ri
m i se  u k v a r ja te . K o lik š e n  
del?

Nikola Trivan: »Upoštevajoč 
kva lifikac ijo  prekrškov je  teh na 
tiso če . Č e  pa govorim o p red 
vsem  o javnem  redu in m iru in 
cestnoprom etnih prekrških , po
tem so številke naslednje: v  lan
skem  in letošnjem letu sm o pre
je li 209 pred logov za  uvedbo  
postopka zarad i napačnega par
k iran ja , s področja javnega re
da in m ira pa lani 662 p red lo 
gov in letos 4 6 8 . Skupaj torej 
1130, kar pom eni p rib ližno  pe
tino zadev, ki jih  sicer o b ravn a
va  naša služba . V  njej sm o trije  
zaposlen i, norm a za sod n ika je  
obravnavati 90 zadev na m esec, 
m oja norm a kot predsto jnika pa 
je  70 zadev. V si to norm o pre
segam o.

G led e  209 nerešenih za d e v  v  
zve z i s parkiranjem  m oram  po
vedati, da niti ena zadeva ne bo 
rešena, ker gre za  nep opo lne 
predloge. Če hočem o k azn o va
ti storilca prekrška, mu je  po
trebno nam reč prekršek doka
za t i. N aj navedem  prim er. Ko 
izrečem  odločbo o m andatnem  
postopku, dobim odgovor, da je 
bil avto odtujen pred en im  le
tom . N ato ugotovim o, da je  bil 
avto  m edtem  prodan že  tretji 
oseb i: Kako zd a j d okazati, kdo 
je  storilec prekrška? A vta  ne m o
rem o k azn o va ti. P rav ta ko  ni 
m ogoče kaznovati p ravne  ose
be, ki je  pogosto n aved en a v  
predlogu z a  uvedbo postopka. 
Z a  prekršek je  nam reč po naši 
zakonod a ji odgovoren vo zn ik , 
ne lastn ik avtom obila . Č e  p rič
nem o takšen postopek in ga na
to p rekinem o, stroški postopka 
b rem enijo  proračun.

Poleg tega imamo mnogo nju
nih zadev, kot so prom etne ne
sreče. N a našem  zadn jem  ob
čnem  zboru smo se pogovarjali 
s predstavn ikom  ustavnega in 
vrhovnega sod išča, ki sta nam  
priporočila , naj bom o pri vrst
nem redu obravnavanih zad ev 
bolj ž iv ljen jski, zlasti v  prim erih 
prom etnih nesreč. Z avaro va ln i
ce  nam reč ne izp lačajo  odško- 
nin, dokler ne dobijo naše od loč
be.

Pri nas pa se postopek v le če  
leto in še več  in čeprav je  k riv 
da za  nesrečo nesporna, o ško
dovanec ne dobi denarja . Kot 
nujne obravnavam o tud i d a v 
čne  zad eve , zad eve  v  z v e z i z 
o ro žjem , o tu jcih  in o drogah.

Pa še nekaj je  glede park ira
n ja . O b ravn ava ta  ga tu d i d va  
občinska od loka . Prvi je  de jan
sko procesnega zn ača ja  in do
vo lju je  m estnim  redarjem , da 
o p rav lja jo  to de javnost, drugi 
pa naj bi določal sankcion iran je  
prekrškov. Vendar so sankc io n i
rani sam o prekrški za  to vo rn ja 
ke  in tiste , ki parkira jo  na ze le 
n icah , kar ustreza tudi zakonu  
o varnosti v  cestnem  prom etu . 
Velja nam reč, da ne m oreš ka
zn o vati nekoga, če  zakon  ni bil 
prej predpisan, preden ga je  sto
rilec  kršil.«

S a v in jča n : Kdo lahko v lo ž i 
pred log  za  uvedbo postopka  
pri sodniku  z a  p rekrške?

So zakoni res le zato, da iščemo v njih luknje - Tudi prekrške je potrebno dokazati
V tem mesecu smo se v uredništvu Savinjčana odločili pripraviti okroglo mizo o spoštovanju javnega reda in 

mira ter učinkovitosti ukrepov zoper kršitelje. Razlog za pogovor na to temo je bilo tudi dejstvo, da so postopki 
pri sodniku za prekrške izredno dolgotrajni, tako da mnogi primeri celo zastarajo.

Zakaj je tako in kako pravzaprav deluje inštitucija sodnika za  prekšrke, kdo je  pristojen za dajanje predlogov o 
uvedbi postopkov b prekrških pa o mestnem redarstvu in problemih parkiranja v mestu Žalec, smo se pogovarjali 
s predstojnikom sodnika za prekrške Nikolo Trivanom, pomočnikom komandirja Policijske postaje Žalec Stanisla
vom Brglezom in predstojnikom oddelka za upravne notranje zadeve Upravne enote Žalec Miranom Krajškom, ki 
je bil gost predvsem zaradi tega, ker je kot predstojnik občinskega oddelka pred leti sodeloval pri pripravi občin
skih odlokov v zvezi z  javnim redom in mirom. V pogovoru sta sodelovala tudi eden izmed dveh prvih mestnih 
redarjev Dani Kisovar in Breda Čuvan, lastnica lokaja na Šlandrovem trgu in predstavnica žalskega turističnega 
društva. Vodja oddelka za okolje in prostor Slavko Šketa je bil zadržan, smo se pa z njim pogovarjali nekaj dni 
kasneje.

N ikola Trivan: »Pred lagate
lji postop kov so p o lic is t i, in 
špektorji in m estni redarji, ki jih 
je  za  to poob lastila  o b č in ska  
s k u p š č in a  o z iro m a  M e s tn a  
skup no st Ž a le c . Tud i o b ča n i 
prijav lja jo  kršitve , n a jvečkrat v 
prim eru nesreč ali krš itev ja v 
nega reda in m ira, predvsem  so 
to  d ru ž in sk i sp o ri. P rek rško v  
zarad i ogrožanja v  zasebnem  
prostoru je  v  zadnjem  času na j
ve č . Čeprav bi bilo za  m noge 
spore In m anj hude kršitve  bolj 
prim erno, da bi o krš itv i nare
dili le uradni zazn am ek , stran
ke pa napotili na c iv iln o  to ž 
bo.«

S a v i n jč a n :  K o lik o  p r e 
krškov ste obravnava li ža lsk i 
p o lic isti, katerih  je  b ilo  n a j
v e č , v ko lik o  p r im e rih  ste  
kršite lje  m andatno k a zn o va
li?

Stanislav B rg lez : »V zve z i z 
nepravilnim  parkiranjem  na ob
m očju mesta Žalec , o katerem  
največ govorimo, smo ža lski po
licisti v  tem letu m andatno ka
znovali 167 kršiteljev, od tega se 
je  52 prim erov nanašalo na to
vorna vo z ila . Na celotnem  ob
m očju upravne enote Ž a lec  je  
bilo letos m andatno kaznovanih 
1700 kršiteljev. Prav tako  sm o v 
letošn jem  letu pod ali že  750 
predlogov za  uvedbo postopka 
o prekršku sodniku za  prekrške 
Ž a lec , nanašajo pa se na kršitve 
cestnoprom etnih predpisov. Po
licisti PP Ž a lec  smo do sred ine 
tega m eseca ob ravn ava li tud i 
500 prom etnih nesreč od  sku
paj 838, ko likor se jih  je  zgodilo  
na obm očju upravne enote . To 
je  prib ližno enako število  kot v 
lanskem  letu. Število vseh ukre
pov, ki so jih  izrekli po lic isti z a 
radi kršenja cestnoprom etn ih  
predpisov, narašča, in sicer za 
25%  glede na lansko leto.

Če om enim  še kršenje ja vn e 
ga reda in m ira - letos sm o po
dali prib ližno 300 pred logov za 
uvedbo postopka o p rekršku . V  
p rib ližno  po lovic i p rim erov gre 
za družinsko nasilje o z iro m a za 
k rš itve  v  zasebnem  prosto ru , 
prib ližno 10%  odstotkov je  krši
tev nočnega m ira in p o č itk a , 
p o vezan ih  z  d e lo van jem  go
stinskih lokalov, 10%  je  p red lo 
gov zarad i pretepa na javnem  
kra ju , ostalo p red stav lja jo  d ru
ge kršitve.

O m en jen  je  bil že  občinsk i 
od lok , ki ure ja statičn i p rom et. 
Po našem  m nenju ta o d lo k  po 
procesno fo rm aln i p lati ni do
rečen in na to  sm o že  p red pri
b ližno  letom in pol opozorili ta
k ra tn o  lo k a ln o  sa m o u p ra vo . 
Zarad i teh nedorečenosti sm o 
tud i nehali de lati po tem  o d lo 
ku . V  njem  so nam reč kazen 
ske  določbe nap isane tako , da 
zarad i procesne ve ljavnosti po
stopki na drugi stopnji padejo . 
M ateria lna do ločba , da se ne 
sm e na določenem  m estu par
k irati, obsta ja , ni pa kazen ske  
določbe v  z ve z i s tem . S ice r pa 
po lic isti de lam o po za ko n u  o 
varnosti cestnega p rom eta  in 
pa o  tem eljih  varnosti cestne
ga prom eta, kjer so tud i do lo č
be g lede p a rk ira n ja . N a leto

povprečno m andatno kaznu je
m o od 200 do 250 vo zn iko v , 
čeprav postopek za  m andatno 
kaznovanje pričnem o v  več  pri
m erih. Toda zarad i trenutno ve
ljavne izterjave nam stvari v  več 
ko t 5 0 % , k a d a r  s ta  iz d a n a  
obvestilo  o prekršku in p lačiln i 
nalog, pade v  vodo . Republiška 
uprava za  javne p rihodke je  na
m reč p rezaposlena z  drug im i 
zad evam i, zato do rubeža na

vadno  ne pride. Po naši oceni 
je  bistven problem  to, da so po
stopki preveč dolgi, za to  kazno
van je  nim a posebnega učinka.«

Nihče nič ne 
plačuje

»D avčne  o b vezn o sti in 
obveznosti iz naslova pre
krškov izterju je jo  trije  de
la v c i. P rim ero v  iz te r ja v e  
im am o na tisoče , p redno
st pa d a je m o  d a v č n im  
obveznostim . Ta podatek 
gotovo nazorno  po trju je , 
da im am o za izterjavo  pre
m alo de lavcev, na jbo lj za 
skrb lju joče pa je , da nihče 
n ič ne p laču je , za to  bi se 
m orala ob tem resno zam i
sliti d ržava. Po licisti in sod
niki za  p rekrške bi m orali 
izrekati več  m andatn ih  ka
zn i, sa j je  postopek za  ne
kaj tisoč to la rjev neracio
nalen,« je  povedal načelnik 
uprave za javn e  p rihod ke  
Jožef Borak.

Nikola Trivan: »Policist izre
če denarno kazen , krš ite lj reče, 
da ne bo p lačal, za to  m u napi
še p lač iln i nalog. K ršite lj p lača , 
im a pa tud i p rav ico  v  osm ih 
dneh podati ugovor na p o lic ij
sko postajo . N ato p o lic ist nap i
še predlog in ga pošlje  k nam . 
Pri nas je  spet do ločen  vrstn i 
red - ko ga kaznu jem o , pa na
vadno zavrne še pism o z  od loč
bo, kar pom eni n jeno razve lja 
vitev, uvedbo novega postopka,

vab ljen ih  nekajkrat ni na obrav
navo, tako da za d e va  nato po
gosto zastara.«

Sa v in jča n : V  kolikšnem  ča 
su zasta ra jo  za d e v e?

Nikola Trivan: »Absolutno v 
dveh letib , re la tivn o  v  enem  le
tu . Roki za zasta ran je  so izred
no kratki.«

Stanislav B rg le z : »Če lahko 
dokončam  - ve č  razlogov je  za

opisano stan je . Eden od njih je  
ta , da so m estni redarji od te
dan je  oblasti dob ili prem ajhna 
poob lastila , nam esto  da bi se 
jih , tako  kot v  m nogih drugih 
občinah , v  tisti faz i dovolj uspo
so b ilo , da bi b ili p r isto jn i za  
izrekan je  m an d a tn ih  k azn i. V  
tem  prim eru ne bi potrebovali 
nobenega o d lo ka , dovo lj je  za
kon o varnosti cestnega prom e
ta , ki p red v id eva , da v  do loče
nih prim erih za  statičn i prom et 
izreka jo  kazn i kom unaln i nad
zo rn ik i o z irom a redarji lokalne 
sam ouprave.«

B reda  Č u v a n :  »Seveda pa 
bodo v  tem prim eru vsi zahte
va li, da  se u red ijo  ustrezna par
k irišča.«

Stanislav B rg le z : »Saj to je 
začaran  krog. A m p ak  govorim o 
o sedanjem  stan ju ;«

Dokazati prekrške
S a v in jča n : Z ak a j ob usta

novitvi m estnega redarstva v 
Ž a lcu  redarji n iso  dobili v e č
jih  poo b lastil?

M ira n  K r a jš e k :  »G ovorim  
kot eden izm ed pred lagateljev 
om enjen ih  o b č in sk ih  odlokov, 
v se k a k o r ne v  fu n k c ij i , k i jo  
opravljam  danes, ke r upravna 
enota nim a pristo jnosti na tem 
področju . O d lo k  res govori o 
tem , da je  prepovedano puščati 
tovo rn jake  na ze le n ic i. G ovori 
pa tudi o tem , da parkirn ih pov
ršin ni dovo ljeno  uporab ljati za 
park iran je to vo rn ih  vo z il in av
tobusov, razen če  je  na osnovi 
prom etnih  zn a ko v  in ozn ak  na 
park irn ih  p o vrš in ah  razv id no , 
da so te do ločene za  ta  nam en,

in da na park irn ih  površinah ni 
d o vo lje n o  p u šča ti o pu ščen ih  
vozil in odlagati drugih p red
m etov. V  od loku je  tudi zap isa
no, da je  za rad i varovan ja  pro
m etnih površin ter udeležencev 
v  cestnem  prom etu prepoveda
no park ira ti v o z ila  na p o vrš i
nah, ki n iso nam enjene za  par
kiran je. To je  p ločn ik . Kaj še ho
čem o več?«

Nikola Trivan: »Am pak to je

m ateria lna do ločba.«
M ira n  K ra jšek : »To je  določ

ba, ki je  v  pristo jnosti občine . 
O b č in a  je  tud i do ločila  v išino  
denarne kazn i za  ravnanje v  na
sprotju  z  o d lo k o m . Se p rav i, 
m aterialna podlaga za  kazn o 
vanje , ki jo  je  m orala občina pri
p rav it i, o b sto ja . Tako  obsto ja 
tudi po od loku  o javnem  redu 
in m iru . V  enem  od č le n o v  
od lok  res govori o park iran ju  
sam o to vo rn ih  m otornih vo z il, 
vendar je  na drugem  mestu za 
pisano tu d i, da je  treba uporab
ljati p o t, p a rk irišče  a li drugo 
površino v  skupn i rabi tako , da 
ni ogrožena varnost ljudi in pre
m ožen ja . Č e  nekdo pusti avto  
na p ločn iku , s tem ravno tako 
ogroža varnost prom eta in bi 
lahko bil kaznovan  po tej to č
ki.«

N ikola Trivan: »Ogroženost 
m ora b iti konkretna.«

M ira n  K ra jše k : »To je  res, 
am pak če  bi p red lagate lj po
stopka v id e l, da m orajo  zarad i 
park iranega av ta  na p ločn iku  
pešci h o d iti po ce st i, bi b ila  
ogroženost konkretno d o kaza
na. O d v isn o  je  to re j, kako g le
dam o na te do ločbe . Tem eljna 
osnova za  preganjan je tis tih , ki 
kršijo o d lo k , pa obstaja . To  je  
m oje osebno  m nenje kot po
p ravlja lca  tega od loka . Tudi če 
bi imel m estn i redar m ožnost 
m andatnega k a zn o va n ja , kar 
smo pred lagali, občinska skup
ščina pa ni hotela sp re jeti, bi se 
ta znašel pri tem  pred istim i d i
lemami kot sodniki za  prekrške, 
kar se t iče  d o kazo van ja . Razen 
če bi b ilo  potrebnega m anj do

kazo van ja  pri m andatnem  ka
zn o van ju . V  to pa se ne bi spu
šča l, ker to ni m oje področje.«

Nikola Trivan: »V tem  je rav
no jab o lko  spora . M estni redar 
dob i k rš ite lja  na m estu p re 
krška , dokazano  - ti si bil za vo 
lano m , nep rav ilno  si park ira l, 
za to  boš p lačal.«

M ira n  K ra jše k : »Kaj pa, če 
ga sam o prijavi?«

N ikola Trivan: »Mestni redar 
ga prijavi sam o po registrski šte
v ilk i avtom ob ila .«

M ira n  K ra jše k : »Potem gre 
za  nedoslednost m estnega re
d arja . O n  bi m oral čakati tako 
dolgo, da dobi kršite lja . Potem 
to  ni p o m a n jk ljivo s t sam ega 
predpisa, am pak postopka. M e
stni redar m ora dobiti kršitelja 
in navesti, koga je  ta ogrožal.«

N ikola Trivan: »Pripomnil bi 
sam o to, da se s takšnim  pred
pisom  sodnik i za  prekrške ne 
m orem o ubadati. Po novem  za
konu to sp loh ne bo prišlo do 
nas. Še vo žn jo  čez rdečo  luč in 
b rez vozn iškega  izp ita bo m o
ral po lic ist kaznovati na mestu 
p rekrška . V  prim eru , ko  je  pre
kršek d okazan , je  potreben sa
m o še izte rjeva lec  kazni.«

S a v in jča n : A li sta beseda  
p o lic ista  in beseda m estne
ga red arja  enako ve ljavn i pri 
d o k azo van ju ?

Sta n isla v  B rg lez : »Sta. Pro
b le m  je  v  d o k a z o v a n ju  s a 
m em .«

N ik o la  T riva n : »Postopek 
m ora biti p ravilno  izveden.«

M ira n  K ra jšek : »Je pa res, da 
je  postopek neživ ljen jsk i.«

Stanislav  B rg lez : »D oloče
ne stvari se rešujejo z  od lok i. 
N ekate re  o b č in ske  skup šč ine  
so sprejele od loke , v  katerih na
va ja jo , da se lastnik vo z ila  ka
zn u je , če njegovo vozilo  stoji na 
n ed o vo ljenem  m estu . A m pak 
na drugi stopnji ta zadeva  pa
de, ke r za  prekršek odgovarja 
kršite lj sam .«

N ikola  Trivan: »Naša za ko 
nodaja  ne pozna načela ob jek
tivn e  odgovornosti.«

Opozorila ne zaležejo
S a v in jča n :  Kaj o vsem  tem  

m eni prvi m estni redar v Ž a l
cu ?

D a n i K iso va r: »Ko sva m e
stna  red arja  p riče la  d e la ti, so 
nam a na občin i povedali, kak
šne pristo jnosti im ava, v prim e
rih , ko pristojnosti n im ava, pa 
da se lahko obrneva na sodn i
ka za  p rekrške , inšpektorje in 
d ruge. Č e  na kratko  preletim  
statistiko , sva od ap rila  1994 do 
fe b ru a r ja  1995 nap isa la  p rek  
4 5 00  opozoril na avtom obile  in 
neka j m anj kot 300 pred logov 
sodniku za  prekrške. V se te pre
dloge sva  p isala v  skladu z  na
vo d ili - za  tri p rekrške in več  
p red log sodniku za  prekrške . Z  
m estne skupnosti sm o opozar
ja li, da naj se od lok dopolni in 
da m ora jo  dobiti redarji p rav i
c o  m an d a tn e g a  k a zn o v a n ja . 
O d lo k  še do danes ni dopo l
n jen . D e jansko  sva b ila  redarja 
prepuščena sam a seb i, podpo
ro sva im ela vsa j v  mestni skup
nosti. O d  pred laganih postop
ko v  pri sodn iku  za  prekrške je  
b ilo  45  krš ite ljev denarno ka
zn o van ih , 19 je  bil izdan opo
m in . N ekaterim  vozn ikom  to
vo rn jakov , ki so parkira li v  spal
ni četrti in za  katere se je  na
ta n čn o  ved e lo , da bodo kršitve 
n a d a lje v a li , je  b il p rav  ta ko  
izd a n  sam o  o p o m in . Z a  120 
pred logov odgovora nism o do
bili ozirom a je  pred kraktim  pri
šlo  obvestilo , da je  45 od njih 
že  re lativno  zastaran ih . In to ve
č in o m a  takšn ih , ki so  serijsko 
d e la li p rekrške . V  ob raz lož itv i 
je  zap isano , da za rad i preobre
m enjenosti sodnikov. V  to se ne 
bi sp u šča l, om en il pa bi pro
b lem  park iran ja  tovo rn jakov v  
Č o p o v i, k jer so stanovalci na

fta  posnetku pogost p rim er zapiranja p ločnika, kar m oti zlasti pešce.



^ p is a l i  ce lo  petic ijo , pa ni n ič po
m agalo. To  je  dokaz nem oči s i
stem a ali s lu žb , da bi kršitelje 
uč inkov ito  kazn o va li. L judje se 
obračajo  na m estnega redarja , 
p repričan i, da lahko nekaj na
redi. Redar pa lahko pravzaprav 
sam o pisno o pozarja  določene 
službe, od koder pa največkrat 
sploh ni. odgovora .

G led e  va rn o sti pešcev sm o 
nenehno p riče , da avtom obili 
ne le park ira jo  na p ločn ik , am 
pak pogosto kar za  ves prom et 
za p re jo  u lic o . M estn i redarji 
sm o tudi dve  leti opozarja li na 
16 opuščenih  v o z il. Pisali sm o 
na policijo , na inšpekcijsko služ
bo, razen enega danes še sko
raj vsi sto jijo  na istih mestih. M i
slim , da ni fer od vas in od vseh, 
ki so ustoličili m estno redarstvo, 
da danes p rav ite , da predlogi 
n iso popo ln i. D e la la  sva točno 
po navod ilih .«

S a v in jč a n :  Z a k a j za s ta ra 
jo  tudi p red lo g i z a  uvedbo  
postopka o p rek ršku , k a te 
rih  sto rilc i so v e čk ratn i k rš i
te lji?

N ikola Trivan: »Pri nas smo 
tr ije  so d n ik i za  p rekrške . Kot 
predsto jn ik sicer odgovarjam  za 
ves o rgan , ne m orem  pa suge
rirati ali ce lo  popravlja ti odločb 
m ojih  ko legov. Tudi sam sem 
opazil m ed zasta ran im i prim e
ri 120-kratnega kršitelja in se s 
tem  ne m orem  strin jati. Toda 
d iscip lin sko  sodnik i niso odgo
vo rn i. O m e n il pa sem  že , da 
sm o  p re o b re m e n je n i . Sam  
im am  re la tivn o  ze lo  m alo za 
staranih p rim erov. O sebno  ne 
poznam  relativnega zastaranja, 
kar pom eni, da eno leto n ič ne 
ukreneš.«

M ira n  K ra jše k : »M estno re
darstvo je  le eden od predlaga
te ljev postopkov. G led e  na do
slej povedano , postopki, ki jih 
vod i p o lic ija , n iso sporn i, te ža 
ve  so p red vsem  pri m estnem  
redarstvu . Zato  je  potrebno po
ved ati, kakšen je  b il sploh na
m en ustan ov itve  m estnega re
darstva v  Ž a lcu . U stanovite lj je 
b ila  občinska skupščina, teda
n ja ob last v  Spodnji Savin jsk i 
do lin i, ne pa kateri od občin
skih organov. V  skupščini so se
deli delegati iz  vse  občine, ne 
le iz m esta Ž a le c , za  katerega 
je  bilo ustanovljeno  m estno re
darstvo . To  pom eni, da so po
goje in pristo jnosti ža lsk im  re
darjem  postav lja li tud i ljud je iz 
zgorn jega dela občine , ki so se 
v  Ža lcu  p o jav lja li izk lju čno  kot 
p o p o tn ik i o z iro m a  gostje  in 
navsezadn je  potencia ln i kršite
lji predpisov. Tudi za to  je  skup
ščina redarjem  dala sam o opo
zorilno  fu n kc ijo . Ko je  bilo teh 
o p o z o r il  ž e  na  t is o č e , sm o 
uspeli na skupščini doseči to, da 
im a m estni redar pristojnost tu
d i pred lagati postopke pri sod
niku za  p rekrške , česar najprej 
ni im el. Skupščina pa je  naspro
tova la  našem u pred logu, da bi 
imel še poob lastilo  za  m andat
no kazn o van je , češ da mestni 
redar ni potreben zato , da bo 
»preganjal« o b čane , am pak jih 
predvsem  opozarja l. Iz teh opo
zoril pa je  nastal kup prijav sod
niku za  p rekrške , ki so b ile  ta
ko  ali d rugače pom an jk ljive .

Č e  b i sk u p šč in a  im e la  na
m en ustan o v iti poseben repre
sivn i o rg an , potem  m estnega 
red arstva  ne bi p repustili ja v 
n im  d e la vce m , ke r je  to  v nas
protju  s p o z it ivn o  zakonod a jo , 
da la  pa bi jim  tu d i drugačna 
poob lastila , naloge in d iscip lin
sko  odg o vo rno st. Redar bi bil 
d isc ip lin sko  odgovoren up rav
nem u o rg an u . V  tem  prim eru 
b i ga up ravn i o rgan  opozo ril, 
da  je  p r ija va  sod n iku  za pre
krške nap isana pom an jk ljivo . V  
osnovi je  m estno  redarstvo  še 
ved no  nam en jeno  opozarjan ju  
in p re ve n tiv i. Skupšč in a  ni ho
te la takšn e  red a rske  s lu žb e , ki 
bi b ila u stan o v lje n a  po za ko 
nu.«

S a v in jča n : Bi b ilo glede na 
štev ilo  kršitev  prim erno, da  
se m estn im  redarjem  pove
ča jo  pristo jnosti?

Stanislav  B rg lez : »V strate
giji splošnega razvo ja v  S love
niji je , da statičn i prom et v  me
stu u re ja jo  ti ljudje . In v  m arsi
katerem  slovenskem  kraju to že  
počnejo . To na neki način  po
m eni razbrem enitev polic ije , pa 
tud i sam a lokalna sam ouprava 
im a na tak  način škarje in plat
no za  usm erjan je teh ljud i. A b
so lutno d rž i ugotovitev, da so 
b ili naši kom unaln i nadzorn ik i 
ze lo  pridn i in so ve liko  nared i
li. To  je  potrebno poudariti. M e
stni redarji so ve liko  nared ili iz 
p reventivnega v id ika , za  kar so 
b ili tud i ustanovljen i.«

D a n i K iso va r: »Ljudje so v i
de li, da m estni redarji delam o 
in opozarjam o , vendar bi rekel, 
da n ič  ne za le že , če  ni-sankcio
n irano. D a  pa bi sam o po Ž a l
cu hod il za to , da se bo nekdo 
iz tebe no rčeva l, pa ne vem , če 
je  sm iselno.«

S a v in jča n : Im a m estni re 
dar p rav ico  leg itim irati ob
čana?

D a n i K iso va r: »Ne:«
N ikola  Trivan: »O pozoril bi, 

da m ora biti vsak zakon  uskla
jen  z  ustavo , od lok pa 3  zako 
nom . G le d e  na to, da se pri
prav lja  nov zakon  o prekrških 
in da njegov osnutek ne predvi
deva poseganja občin na to po
dročje , bi b ilo  zaenkrat prezgo

B reda Č u va n : »Parkiranje je  
res ve lik  prob lem . Lastniki lo
ka lo v  sm o se že  nekajkra t po
g o varja li, tud i seznam  sem  že  
nam erava la  nared iti, da v sa k , 
ki im a lo ka l, park ira kje drug je 
in ne neposredno pred svo jim  
lo ka lo m . N ekateri so  se s tem  
strin ja li, drugi so rekli, da če  n i
m a avta  zu n a j, stranke ne p ri
de jo  v  lokal in podobno. To so 
strašn i p rob lem i. Sam a sem  že  
ra zm iš lja la , kako  bi bilo , če  bi 
se p o stav ila  do ločena cena za  
p a rk iran je  v  m estu . Potem  bi 
vsi ra zm is lili, ali se sp lača par
k iran je  pred loka lom . Kot last
n ica  trg o v in e  vem , da m oram  
svo j avto  pustili za d a j, za  lo
k a lo m , če  h o čem , da se bo  
stran ka  p rip e lja la  pred lo ka l. 
S tranko  je  nam reč treba nego
vati in če  se ne bo mogla p ri
pe lja ti pred to trg ovino , se bo 
o d p e lja la  v  drugo. S tako  reši
tv ijo  bi se , m islim , več ina  str i
n ja la . Tod a kako to  izvesti, te 
ga ne ve m , m orda bi postav ili 
p a rk irn e  ure.«

S a v in jča n : Postavitev p ar
k irn ih  ur in pobiran je p ark ir
nine m ora biti določeno z ob
č in sk im  odlokom . G le d e  na 
i z k u š n je  p ri s p re je m a n ju  
prej om enjenih  odlokov, kaj 
m enite , bo sprejet?

M ira n  K ra jšek : »M islim , da 
se bo po jav il isti problem  kot 
pri ustanavljan ju  mestnega re
darstva. Svetniki prihajajo iz vse 
ob č ine  in prav tako  uporab lja

S a v in jč a n :  G o v o r il i  sm o  
predvsem  o problem u p ark i
ran ja  v m estu Ž a le c , mnogi 
k ra jan i pa se p rito žu je jo  z a 
rad i hrupa in m otenja ja v n e 
ga reda in m ira  ponoči, ko na  
p rim er gostje za p u šča jo  go
stin ske  lokale . In  to še p re 
ce j časa  po tem , ko bi m oral 
biti lokal že  zap rt. Kaj bi lah 
ko č is to  na k ra tk o  re k li o 
tem ?

N ikola Trivan: »Tudi te  krši
tve  m orajo biti izkazane .«

M ira n  K ra jše k :  »Če bi in 
špektor šel takrat v  tak lo ka l, bi 
im el pravico  ce lo  sp rožiti po
stopek za odvzem  obrtnega do
vo ljen ja . Zakonsko  je  vse  reše
no, vendar inšpektorji tega ne 
de la jo . Kdor povzroča hrup, je  
lahko  kazn o van  po u red b i o 
hrupu, res pa so postopki izred
no zapleteni.«

Stanislav B rg le z : »Policisti 
se vedno  odzove jo  na prijavo , 
sam o večji del občanov bi pri 
tem  rad ostal anon im en . Po li
c ist pa ob prihodu, ko se krši
te v  n avad n o  že  neha , te žk o  
ocen i situacijo , kakšna je  b ila . 
M i za  uvedbo postopka potre
bu jem o konkretno osebo, ki je  
b ila  m otena pri nočnem  počit
ku.«

Samo zakoni 
in odloki niso 
dovolj

N ekaj dni po okrogli m iz i, ki 
je  bila v  uredništvu Sav in jčana , 
sm o se pogovarjali še z  vod jo  
odd e lka za  o ko lje , p rostor in 
kom unalne zad eve  občine  Ž a 
lec Slavkom  Šketo .

S a v in jča n : Zak a j so sploh  
po treb n i o b č in sk i o d lo k i o 
javn em  redu in m iru?

Slavko Šk eta : »Problem  je  v  
tem , da se osnovn i zako n i, kot 
je  na prim er zakon  o varnosti v  
cestnem  prom etu, ne spoštu je
jo . D a bi vendarle  uspeli zago
tov iti red, p išem o nove o bčin 
ske od loke  in dopoln ju jem o že  
sprejete, ki se prav tako ne izva
ja jo . Problem  so ljud je , ki niso

pripravljeni spoštovati reda in 
m ira . Treba si bo p rizad eva ti 
predvsem  za to, da se m iselnost 
ljudi sprem eni, da bom o za ko 
ne spoštovali, ne pa jih pisali za
to, da bom o im eli nato p o lic ij
sko  državo.«

S a v in jč a n :  A li na o b č in i 
p rip rav lja te  predlog, po ka
terem  bi p ark iran je  v Ž a lcu  
u red ili s park irn im i uram i ali 
kako drugače?

Sla vk o  Š k e ta : »Sam a p ro 
m etna u red itev  v Ž a lcu  še ni 
d o rečena , ker ured itven i načrt 
trenutno  še ni sp re jet, je  pa v  
ja vn i razp ravi. Park iran je v  m e
stu je  res v e lik  prob lem . Ž e  sa
mi stanova lci im ajo v e lik o  vo 
z i l , ogrom no je  novih  lo ka lo v  
in o b iskova lcev . Č ep rav  je  po 
drugi strani prednost lo ka lo v  v  
Ž a lcu  ravno v  tem , da se lju
d je  lahko pripe lje jo  skora j do 
v ra t . Ljudje sm o takšn i, da se 
že  težko  od loč im o , če  m ora
m o nekam  peš. Treba bo najti 
kom p rom is, do kam  sp uščati 
ves prom et in kje ga o m e jiti, 
da zago tov im o  norm alno  ž iv 
ljen je  v  m estu . D e jstvo  pa je , 
da vsi n ikoli ne bodo zad o vo lj
n i, pa kakršna koli rešitev bo 
sp re je ta . Z a  nekatere bodo to 
p red nosti, za  druge o m e je va l
ni fak to rji, s katerim i se ne bo
do strin ja li. Kakšna rešitev  bo 
dokončno  spre jeta v  od loku  o 
ured itvenem  načrtu m estnega 
jed ra , zd a j še ni m ogoče re č i, 
osnutek pa p red v id eva  pose
ben p rom etn i re ž im . H itro sti 
v o z il skozi trg  naj bi b ila  m in i
m alna , izk lju čen  to vo rn i pro
m et, dostava pa časovn o  om e
jen a . Trg bo urejen kot p loščad 
za  pešce, s park iriščem  <n c e 
stiščem . Pa rk iran je  naj bi b ilo  
časo vn o  om ejeno , na kakšen 
n ač in , pa v  osnutku ni za p isa 
no.«

Sa v in jča n : O d lok o javnem  
redu in m iru  o ziro m a n jego
ve sprem em be pa za e n k ra t  
niso  v postopku?

Slavko Šk eta : »Ta o d lo k  je  
bil sprejet leta 1992 in od takrat 
se ni sp re m e n il. Č e  b i se ta  
o d lok  spoštoval, bi im eli ze lo  
urejeno ž iv ljen je . M oti m e sa
m o , da m o ram o  v se p o v so d , 
k je r hočem o vzp o stav it i red ,

izvajati do ločeno represijo . Po
sred ovati m ora in šp ekc ija  a li 
p o lic ija . O sn o vn i p rob lem  pa 
je , da so se z  reo rg an izac ijo  lo
ka lne sam oup rave  te o re tičn o  
res prenesle vse  pristojnosti na 
lokalno upravo , s tem  da ta  še 
ni povsem zažive la . N im am o še 
dorečene sistem atizac ije , kate
re naloge vse  se b o d o  sp loh  
opravljale v  občin i, n im am o us
trezn ih  ljudi na vseh področjih . 
O b  tem pa je  pred nam i še no- 
ve lac ija  vseh v  preteklosti sp re
jetih  od lokov in n jihova p rila
goditev novi o rg an izac iji ob č i
ne in novim  razm eram . Letoš
nje leto se de jansko ž e  končuje 
in v  tem času ni na o bčino  pri
šel predlog za  sprem em bo do
ločenih od lokov. Seveda pa se 
je  p re n e s lo  sa m o  iz v a ja n je  
odlokov, tako  da problem  ni v  
sam em  pom anjkan ju  za ko n o 
daje. Če bi dosledno uporabljali 
repub liško  za ko n o d a jo , ne bi 
potrebovali posebnih občinskih 
odlokov. Iluzorno je  p ričakova
ti, da bodo vsi problem i takoj 
rešen i, ko bodo sp re je ti novi 
odloki. Ljudje navadno ob spre
jetju novega zakona najprej po
iščejo njegove luknje.«

Sa v in jča n : Kako je  s kom u
naln im i n ad zo rn ik i?

Slavko  Š k e ta : »Tudi v  ž a l
ski ob č in i je  p re d v id e n a  ta k 
šn a  s is te m a tiza c ija , po kateri 
b i b il z a p o s le n  k o m u n a ln i 
n a d zo rn ik , sa j to d o lo ča  z a 
ko n . Ni pa še prišlo  do re a li
z a c ije , za ra d i tega o b č in a  tre 
nutno še ne m ore  izva ja ti vseh 
nalog iri* o b ve zn o s ti, ki j i  jih  
nalaga za ko n o d a ja . Z a k o n sk o  
so se p risto jno sti in o b ve zn o 
sti res p renesle  na o b č in o , lju 
d i pa n im a m o . N a u p ra v n i 
en o ti pa so o sta li lju d je , ki se 
jim  je  za rad i tega obseg de la  
dosti zm a n jša l. K o m u n a ln i in
špekto r bo p red v id o m a  sam o 
ed en , od enega č lo v e k a  pa je  
te žko  p r ič a k o v a ti, da  bo lah
ko pokrival v sa  p o d ro č ja . K a k 
šne p risto jnosti bo im e l, pa je  
o d v is n o  od  te g a , a l i  b o m o  
uspeli o d lo k  nap isati ta ko , da 
bo im e l m o žn o s t k a z n o v a t i 
k rš itve , in to  po č im  k ra jšem  
postopku .«

K. R o zm an, J. K.

daj o d lo čati o povečan ju  pri
sto jnosti m estnim  redarjem .«

Kje parkirati?
S a v in jča n : Za  hip ostanim o  

še pri park iran ju  tovornjakov  
v m estu , kar je  razen  dosta
ve p repovedano . A li p o lic i
sti vo zn ike  napotite na par
k ir išče  pri že lezn išk i posta
ji, k je r  je  določeno m esto za  
p a rk ira n je  tovorn jakov?

Stanislav  B rg lez : »Seveda.«
D a n i K iso v a r: »Am pak to 

vo rn jaka rji p ravijo  ta ko : nalo
žen  tovor je  vreden to liko  in to
liko , za to  tovorn jaka ne bom o 
park ira l tam  v  tem i, ker mi lah
ko tovor ukradejo , razrežejo cer 
rado in podobno.«

M ira n  K ra jše k : »Am pak to 
ni o p rav ič ljiv  razlog.«

N ikola  Trivan: »To je  lahko 
o la jševa lna oko lišč ina . Problem  
pa je  drugje. Tovornjaka ne m o
re vo z it i kdorko li, to je  poklic . 
Tu bi pa lahko izhajali iz  ob jek
tivn e  odgovornosti, o zirom a bi 
na osnovi te  dobili sub jektivno . 
Če vo zn ik 'n i lastnik tovorn jaka, 
m ora im eti potni nalog , za to  
sto rilca  prekrška ni te žko  dobi
t i. G le d e  izrekan ja  o pom inov 
pa bi reke l, da sodniku za  pre
krške  n ihče ne m ore d irig irati, 
k a ko  k a z n o v a t i. P red lag a te lj 
postop ka pa se seveda lahko 
p rito ž i, če  se mu ukrep ne zd i 
prim eren .«

S a v in jča n : Kaj m enite la 
stn ik i lokalov  v Ž a lcu  o p ro
b lem u p ark iran ja  in kazno 
v an ja  za  p rekrške?

jo  p ro m e tn e  in n e p ro m e tn e ' 
površine Ž a lca . Še celo v  slab
šem po ložaju  so kot sami Žal- 
čan i, ker se m orajo  sem pripe
ljati in nekje parkirati.«

S a v in jč a n :  V  tem  odloku  
naj bi b ilo  zap isano , da po
goj za  odprtje lokala s ic e r  n i, 
da im a lastne p ark irne  povr
š in e , m ora pa lastn ik v tem  
p rim eru  glede n a površino  
sv o jih  p o slo vn ih  p rosto ro v  
p lačati m estni skupnosti p r i
spevek . Ta d en ar se bo n a
m ensko trošil za  gradnjo par
k irn ih  prostorov v Ž a lcu , kjer 
so p red v iden i z  u red itven im  
n ačrto m .

Nikola Trivan: »Če bi b ile res 
postavljene parkirne ure, potem 
m ora jo  biti vo zila  tudi za va ro 
vana .«

M ir a n  K r a jš e k :  »O  te m
o d loča  občinski svet, o d lok  pa 
p r ip rav lja  o d d e lek  za  o k o lje , 
prostor in kom unalne za d eve . 
M estna  skupnost lahko sam o 
sugerira rešitve tega problem a. 
Z a k o n sk e  m ožnosti so , sam o 
od loč iti se m orajo . Velja pa re
či, da preveč posplošeno gleda
nje, kako  sm o ljudje pokvarje
n i, n i na m estu . Š tev ilo  p re 
krškov je  še ved no  m ajhno  v 
p rim erjav i s tem , da je  v  občin i
40 .0 0 0  p reb iva lcev  in da je  Ž a 
lec kom erc ia lno  izredno razg i
bano m esto. G led e  na to, ka j se 
v tem  prostoru dogaja, je  to  le 
kap lja  v  m orje. V  prim erih , ko 
gre res za  večkratne kršitve , pa 
se je  treba posebej potruditi in 
procesno izpeljati stvar tako, da 
ne bo mogla zasta ra ti, ker ne 
bi b ilo  vseh potrebnih pod at
kov.«

I*i H M E Z A D  K Z  B R A S L O V Č E

KOVINOOPREM A
Hmezad tel/fax. 721-455 

GRADBENIKI; POZOR!

TLAKOVCI BET.H. m2 
PRALNE PLOŠČE 40 x 40 
PARKET hrast lamel S m2 
SYNTEKO LAK - 20 m2 
jUPO L 30 kg 
CEMENT

1.198.00
225.00

1.891.00 
10.98^00
2.890.00

565.00

•  BLACK&DECKER
S T A R O  Z A  N O VO !

(Za sta r ap arat v  kakršnem  ko li stanju  
vam  priznam o 2 5 %  popusta.)

VSE VRSTE PEČI
- na petrolej, plin olje, elektriko...

UGODNI KREDITNI POGOJI!



Res so avtohtoni preb ivalci Kanade —  Ind ijanci —  doživ lja li 
še najbolj kruto usodo. Boj med starim in novim ponazarjata

M e d  r o j a k i  č e z  l u ž o

Župnik Franc Serec in pater Ivan Arzenšek sta del poletja preživela med rojaki v Kanadi
Malo politika, še bolj pa želja po boljšem zaslužku in življenju  

je mnoge Slovence pognala po svetu. Tudi čez veliko lužo, v Kana
do, kjer so si med številnimi narodi, ki tam živijo, uspeli ustvariti 
uspešno in narodnostno prepoznavno življenje. Na svojih koščkih 
kanadske zemlje so si uredili tudi koščke Slovenije, na katerih še

obišče. Sre- 
Franc Serec in

posebej z veseljem sprejmejo vsakega Slovenca, ki jih 
di poletja sta jih obiskala tudi preboldski župnik Fra 
pater iz Petrovč Ivan Arzenšek.

vabljena h kakšni družini. »Kanad
ski Slovenci zelo prijazno sprejme
jo duhovnika, ki pride iz domovi
ne. Takoj izvejo, kdo je na obisku, 
in se pozanimajo, kdaj bi jih lahko 
obiskal. Tako sva že takoj po priho
du z letališča izvedela, da imava 
čez nekaj dni mašo na prekmur-

nekaj samoumevnega. Pri tem pa 
je potrebno priznati tudi zasluge 
Kanade, ki omogoča, da se vsi na
rodi in nacionalnosti uveljavijo in 
združujejo na svoj način. Vse, kar 
imamo mi v domovini, imajo oni 
na majhnem koščku zemlje, ki ka
že njihovo identiteto in posebno-

Oba sta v Kanado oziroma v To
ronto odpotovala na povabilo so
rodnikov. Ivan Arzenšek je bil v Ka
nadi že drugič, tam živi namreč nje
gov brat, Franc Serec pa že sedmič. 
V  Torontu je živela tudi njegova ma
ma, zdaj pa sta tam še brat in sestra 
z družinama. »Predvsem sva želela 
obiskati najine sorodnike in prijate
lje, ob tem pa si privoščiti tudi ma
lo oddiha, kajti čutila sva, da sva ga 
oba potrebna,« je po vrnitvi pove
dal Franc Serec. Potovala sta seve
da z letalom, najprej do Londona, 
potem pa v osmih urah do Toronta. 
Pa vendar — z londonskega letali
šča sta poletela okrog šestih zvečer, 
v  Torontu pa sta bila že ob pol 
osmih zvečer istega dne. Tisti dan 
je bil zanju zaradi 6 ur časovne ra
zlike res daljši, pa saj sta ta čas spet 
izgubila na poti d6mov.

Kakšno je snidenje sorodnikov, ki 
živijo tako daleč narazen, je z be
sedami težko opisati. Koliko pome
ni tudi samo prijateljstvo na takšno 
razdaljo, sta Franc Serec in Ivan Ar
zenšek spoznala že drugi dan, ko sta 
bila povabljena na porokb. Sin pri
jateljev Slovencev se je poročil z Ir
ko. »Starši Slovenci si navadno želi
jo, da bi se njihovi otroci poročali s 
Slovenci, toda ljubezen je brez me

ja. Zato si mnogo Slovencev najde 
izvoljenko druge narodnosti. V  dru
žini sta dva jezika in po navadi je 
tako. Če žena govori angleško, ta
ko govorijo tudi otroci. T i hodijo v 
angleško šolo in tako znanje slo
venskega jezika tone v pozabo. Pri 
svojih nečakih sem to najbolj opa
zil. Ko so bili pred letom dni v  Slo
veniji, so zelo lepo govorili sloven
sko. Potem je punčka začela hoditi 
v šolo, s svojimi vrstniki se pogo
varja angleško, misli po angleško in 
zato težko potem svoje misli pre
vaja v slovenščino,« je povedal Ivan 
Arzenšek.

Kljub vsemu se predvsem starej
ši izseljenci trudijo ohraniti znanje 
slovenskega jezika. Imajo posebna 
letovišča, farme jim pravijo. »Slo
venci v Torontu in bližnji okolici 
p redstavlja jo  kar lepo štev ilo ,
30.000 jih je. Imajo svoja letovišča 
oziroma farme, kjer se srečujejo ob 
vikendih, imajo svoj kulturni dom, 
športne objekte, bazen, skratka, to 
je njihova zemlja, prostor, kjer pre
življajo prosti čas. Tu sva tudi mi
dva srečevala največ Slovencev.« 
Ivan Arzenešek In Franc Serec sta 
preživljala dneve vsak pri svojih so
rodnikih in se srečevala prav na teh 
farmah, pri maši, oba sta bila po

Sien Tower in simbol Ind ijancev  (levo Ivan A rzenšek, ob njem  
Franc Serec).

Prepoznate? To je  notranjost kipa svobode v New Yorku. Ivan 
Arzenšek je  potreboval dve uri, da je  prišel na vrh.

Zgodovino Am erike so 
jih  je prišlo. Na Ellis  
obljubljeno deželo . Med njim i je bil Lojze S im ončič, katerega 
ime je  zapisano na spomeniku in ki ž iv i v N ew  Yorku.

skem letovišču.« Prekmursko leto
višče ima tudi svojo posebnost, ki 
jo je bolj kot Franc Serec, tudi sam 
po rodu Prekmurec, opazil Ivan Ar
zenšek. Tam namreč ne govorijo 
zgolj knjižne slovenščine, ampak 
negujejo svoje posebno narečje.

Sicer pa imajo v Torontu ob so
botah slovenski pouk, ki ga mlajše 
generacije, že tretja, vse manj obi- 

. skujejo. Imajo tudi uro slovenskega 
programa na radiu. O  dogajanjih v 
Sloveniji so obveščeni skoraj bolje 
kot Slovenci v domovini. V  srcu no
sijo željo, da bi se vrnili, a hkrati ve
lik strah, da v Sloveniji ne bodo ži
veli tako dobro in varno kot v Ka
nadi. »V_Kanadi so ob prihodu pri
čeli z najtežjimi deli, predvsem fi
zičnimi. Niso se bali vzeti v  roke lo
pato In poprijeti za vsako delo. Nji
hova pridnost in iznajdljivost sta jih 
pripeljali v različne poklice in do ze
lo visokih položajev, dobro jim gre 
in uspešni poslovneži so. Tudi med 
politiki jih je precej. Slovenci so ce
njeni kot ljudje, na katere se lahko 
zaneseš. Izstopajo kot narodnost, 
kar v takšni množici narodov z vse
ga sveta, kot jih živi v Kanadi, ni

st.« Koliko jim ta košček Slovenije 
pom eni, kaže prim er pevskega 
zbora, ki se imenuje Fantje na va-

si. Nekateri se na vaje vozijo tudi 
do 100 kilometrov daleč. Res so 
razdelje v  Kanadi drugačne kot v 
Sloveniji, pa vendar.

Franc Serec in Ivan Arzenšek sta 
si med svojim tritedenskim obiskom 
ogledala tudi samo Kanado oziro
ma Toronto. Med drugim seveda 
simbol Toronta, to je 550 metrov vi
sok stolp Sien Tower. Sicer pa Ka
nada slovi po svojih jezerih, pa tu
di po svojem delu Niagarskih sla
pov. Ob tako privlačno turistično 
točko so seveda postavili tudi za
baviščne parke. Lastnik enega je tu- 

ahko stopi v di Slovenec, kar je še en dokaz 
uspešnosti našega naroda na tujem.

Ivan Arzenšek je svoje bivanje 
čez lužo izkoristil še za obisk 14- 
milijonske džungle nebotičnikov, 
New Yorka. Tam Ima botra. New 
York ¡e bučno mesto, vedno se kaj

dogaja, mogočne katedrale so v pri
merjavi z nebotičniki kot kapelice. 
In kot oaze miru za vse, ki s hrupne 
uiice stopijo vanje. Ko se navadiš 
na posebno življenje New Yorka, ne 
moreš živeti nikjer drugje, pravijo.

Ivan Arzenšek in Franc Serec sta 
se po treh tednih vrnila domov, z 
mnogimi lepimi in izjemnimi vtisti. 
Predvsem o Slovencih tam daleč na 
ameriški celini in njihovih mnogih 
Slovenijah, ki so si jih tam ustvarili. 
Prav na dan njune vrnitve so bile 
ukinjene vize za potovanje Sloven
cev v  Kanado. Za nekatere države 
samo po sebi umevno, za Slovenijo 
pa kar lepo priznanje države, ki vsaj 
zaenkrat zgledno skrbi za svoje na
rode. To je namreč država, ki ve, 
da razlike bogatijo.

K. Rozman

Ivan Pintar - oskrbnik na Homu

Košček Slovenije v Torontu: na levi Štefan Serec, ob njem  Franc Serec, pa njuna sestra M arija
Ž ižek , M im ica Ugovšek in Ivan Arzenšek.

Po dveh letih zadovoljen
Minevata dve leti, odkar je oskrbnik Dragovega doma na Homu 

ponovno postal Ivan Pinter, ki je to dolžnost opravljal že pred de
setletjem in več. Pred kratkim, ko smo se mudili na tej planinski 
postojanki, smo ga povabili na kratek klepet. Zanimalo nas je, ka- 
Ko je zadovoljen z obiskom, kakšna je primerjava z leti, ko je bil 6 
let oskrbnik, in kaj lahko danes pričakujejo obiskovalci hriba, s 
katerega je čudovit razgled na skoraj vso Savinjsko dolino.

»Ko sem se pred dvema letoma 
ponovno odločil prevzeti skrbniš
tvo doma, sem računal predvsem 
na izkušnje, ki sem jih pridobil v 
minulem šestletnem skrbništvu. Ta
krat sem želel popestriti ponudbo 
in z raznimi prireditvami pripeljati 
v  to lepo okolje čim več ljubite
ljev narave in prijateljev planin. Ra
čunal sem tudi, da bodo sem po
novno začeli zahajati tisti, ki jih v 
letih moje odsotnosti na Homu ni 
bilo prav pogosto. Predvidevanja 
so se uresničila in danes je Dragov

dom ponovno zelo živahen, sam 
pa se trudim, da se čim bolj prila
gajam željam ter strukturi obisko
valcev. Če bi primerjal izkušnje s 
prejšnjimi leti, lahko rečem, da se 
kaj bistvenega ni spremenilo. Mor
da so obiskovalci postali zahtev
nejši, kar je tudi povsem razumlji
vo, saj je vse več tudi takšnih obi
skovalcev, ki si tudi v hribih želijo 
malo več udobnosti in restavracij
ske ponudbe. Sicer pa naj povem, 
da ponujamo predvsem domače 
dobrote. Nudimo domače salame,

'konflajžej savinjski želodec, doma
če svinjske krače, pečenice z zeljem 
Itd. Že dalj časa pa je možno po 
predhodni najavi dobiti nedeljsko 
in praznično kosilo ali večerjo. Vsi, 
ki bi radi preživeli nedeljo ali pra
znik na Homu in se s tem znebili 
skrbi za kosilo, se lahko najavijo po 
telefonu 711-237 (do 9. ure zjutraj). 
Ob tem pa bodo lahko dobili tudi 
vse druge potrebne informacije.

Tako naš sogovornik Ivan Pinter, 
mi pa še povejmo, da je na Homu 
mogoče tudi prenočiti, saj je na raz
polago prek 50 ležišč, in sicer v pe
tih sobah s po 4 ležišči, ostalo pa 
na skupnih ležiščih. Sicer pa je v 
Dragovem domu prostora za 100 in 
več ljudi. Torej dovolj za šolske izle
te, šolo v  naravi, piknike in druge 
shode, ki jih že doslej ni manjkalo.

D. N.



le Surovina izkoriščala zbiralca starega železa?

Ermanov perpetuum 
mobile v Žalcu
Zakaj Ermanu ne pomagajo?
Ko so se Jožeta Ermana pred leti znebili v Ferralitu -sam pravi, da je bilo tako - se je začel ukvarjati 
z zbiranjem starega železa. V Trubarjevi ulici v Žalcu, nad upokojenskim gostiščem, je dobil majhno 
stanovanje, ki je kmalu postalo premajhno za kupe različnih železnih izdelkov. V dveh letih je preto
voril več ton starega železa v stanovanje in na dvorišče v Trubarjevi ulici. Stanovalci so več kot dve 
leti s strahom opazovali početje Jožeta Ermana, že nekaj časa pa prosili pristojne, naj mu to početje 
preprečijo. Zakaj tako dolgo ni nihče prisluhnil njihovim opozorilom in prošnjam? Zakaj pristojni 
niso nič ukrenili? Od lastnika stanovanja so zahtevali, naj ga preselijo nekam drugam, pa zopet nič, 
pravijo stanovalci Trubarjeve ulice. Je bil odnos podjetja Surovina, ki naj bi še posebej skrbelo za 
varstvo okolja, z Jožetom Ermanom moralno primeren? In kdo se je končno lotil tega gordijskega 
vozla?

m m m m m ?

m m m m ®

N akladalec Surovine in Jože Erman odstranjujeta črno odlagališče.

Stanovalci Trubarjeve ulice so po 
nlčkollkratnih prošnjah pri pristoj-

■BIKE AID '
i maraton Ljubljana-Atene

Ko sem se nekje v začetku julija v pivnici Kratochvvill, v veseli 
družbi in ob dobri pijači, pogovarjal s Petrom o tem, kaj namerava 
čez poletje, še nisem bil popolnoma prepričan, kako bom sam pre
živel večji del svojih počitnic. Peter me je s svo”
dušil v pičlih petih minutah -

svojim predlogom nav- 
imenoval se je BIKE AID'95...

Osnovna ideja projekta Bike Aid 
je bila preprosta: s pomočjo pokro
viteljev zbrati dovolj sredstev, da 
skupina kolesarjev prekolesari do
ločeno pot med slovensko prestol
nico in določenim mestom, ki ga 
izbere za cilj, ob tem pa del zbra
nega denarja nameni za humanitar
ne namene. Letošnji Bike Aid bi bil 
tako že tretji po vrsti; pred dvema 
letoma je skupina petih študentov 
skozi Balkan prikolesarila do Cari
grada, lansko leto pa so štirje vrteli 
pedala do Barcelone. Zaradi uspe
ha prejšnjih dveh Bike Aidovje imel 
Peter — idejni vodja projekta, dru
gače moj kolega s faksa, velike na
črte za letos: predvidel je skupino 
osmih do desetih ljudi z dvema 
spremljevalnima kombijema, pa tu
di znesek denarja, namenjenega za 
humanitarne namene, naj bi bil le
tos v primerjavi s prejšnjima leto
ma podvojen. Bistveno v tistem tre
nutku pa je bilo, da se oblikuje sku
pina, ki bo to pripravljena storiti tu
di letos. Tisti večer smo tako naz
dravili dvema novima članoma (po
leg mene je Peter navdušil še Davi
da, prav tako kolega s faksa), v ted
nu, ki je sledil, pa je bila skupina 
Bike Aid '95 praktično že sestavlje
na. Na uvodnem sestanku, v sesta
vi sedem fantov in tri dekleta, je bilo 
treba odgovoriti na osnovna vpra
šanja: kam, kdaj ter za koliko časa. 
Prvotni cilj Nordcup —  najsever
nejšo točko Evrope —  smo kmalu 
črtali, ker nam časovno ni ustrezal. 
Po dveh urah in pol razglabljanj 
smo prišli do načelnega datuma od
hoda —  to je bil Z september. Ker 
pa je september že napol v jeseni, 
kolesarjenje severneje od Slovenije

ne bi bilo smiselno. Tako smo izmed 
več variant na jug izbrali pot do 
Aten, in sicer prek Italije. Do nasled
njega sestanka sta bila Marko in Sa
ša zadolžena, da pripravita več va
riant poti, kjer naj bi kolesarili, Pri
mož naj bi »preveril« zanimanje 
medijev in zunanjega ministrstva za 
projekt, Peter pa naj bi ob ocenitvi 
stroškov še izbral organizacijo ka
teri bi letos pomagali.

Na naslednjem sestanku so bili 
glavni orisi projekta Bike Aid '95 
znani: kolesarska pot do Aten prek 
Rima naj bi se začela Z septembra 
1995 izpred veleblagovnice Maxi
market v Ljubljani in se predvido
ma končala 14 dni kasneje s spreje
mom na slovenski ambasadi v Ate
nah. Moštvo naj bi sestavljali sedem 
(kolesarjev) plus tri (logistika), stro
ški po glavi pa naj bi bili, s humani
tarnim prispevkom vred, 2300 nem
ških mark. S humanitarnim prispev
kom bi pomagali pri nakupu kom
bija za slepe in slabovidne, vse v so
delovanju z Lions klubom Sloveni
ja.

Pri promociji projekta nas je pod
prl Marketing RTV Slovenije tako, 
da nam je odobril oglaševanje ak
cije in pokroviteljev na videostra
neh za mesec avgust, posebej inten
zivno pa prvi teden v septembru, 
torej tik pred odhodom. Tako pod
prti smo krenili vsak v ‘svoj konec 
Slovenije na lov za pokrovitelji.

Mesec, ki je prišel, je minil v zna
menju obiskov pri potencialnih po
kroviteljskih in žuljenja novega ko
lesa. V  strahu pred kilometri vsake 
etape, ki se mi je obetala na poti 
do Aten, sem začel resno trenirati; 
komentar doma je bil, da pretira-

vam, dejstvo pa je bilo, da s kole
som nikoli prej nisem naredil več 
kot 30 kilometrov, sedaj pa se mi 
jih je obetalo povrečeno 150 vsak 
dan.

In tako je prišel Z september. 
Navsezgodaj zjutraj smo se zbrali 
pri Petru, da smo preverili še zad
nje informacije. Potem smo se s 
kombijema in kolesi odpeljali do 
Maxija, kjer je bil oder na glavni 
ploščadi že pripravljen. Ko je ob pol 
devetih prišla TV, so se začeli zbira
ti prvi »firbci«, s tem pa se je uradni 
del odhoda tudi začel. Prvi od po
vabljenih govornikov nas je pozdra
vil župan mesta Ljubljane g. Dimi
trij Rupel, nadaljeval je »naš« dekan 
Ekonomske fakultete v Ljubljani dr. 
Potočnik, nato pa sta spregovorila 
še predstavnika slepih in slabovid
nih Slovenije ter predstavnika Lions 
kluba Slovenije. Potem je prišel naš 
čas, da odrinemo; sedem kolesar
jev in dva kombija so se zapodili 
po ljubljanskih ulicah. Prvi kilome
tri naše poti so izgledali precej sme
šno: kolesarili smo bolj v gruči kot 
pravilno v koloni, Saša (voznica 
enega od dveh kombijev) je imela 
probleme s prestavljanjem, tako da 
sta kombija zaostala in ker nismo 
določili mesta prvega postanka, 
smo se po treh kilometrih prvič 
izgubili. Ko smo bili po petnajstih 
minutah spet skupaj, smo se zme
nili, da kombija odpeljata naprej in 
do Nove Gorice, kjer je bil konec 
prve etape, ustavita trikrat. Do Co
la je nato kolesarjenje potekalo brez 
zapletov, dokler ni začelo rahlo de
ževati; cesta je postala mastna in 
oprijem gum je bil bistveno slabši. 
Kot nalašč smo potem, že prvi dan, 
doživeli padec: Primož je ob spu
stu navzdol zapel z zadnjo gumo 
Jakovo kolo. Prek krmila je z glavo 
tako silovito treščil ob robnik ceste, 
da mu je počila čelada. Čeprav na

Piše: 
Tadej Kač

zunaj ni bilo videti, da ima kakšne 
hujše poškodbe, ga je Saša odpe
ljala v bolnico. Priporočila, ki ga je 
dobil od zdravnika, da naj zaradi la
žjega pretresa možganov nekaj dni 
počiva, seveda ni upošteval; preveč 
mu je pomenile, da bi prišel v Grči
jo, pa tudi po naravi je preveč trma
st, da bi kar tako ubogal zdravnika.

•
Zvečer smo vsi sedeli za veliko 

mizo na terasi hiše, ki je last Sašine 
babice, in veselo mleli prvi topli 
obrok. Med jedjo sem opazoval 
svoje kompanjone: vse sem poznal 
že prej, a razen za dva bi težko re
kel, da koga res dobro. Natepeni z 
vseh koncev Slovenije, vsak s svoji
mi navadami, pa tudi svojimi mu
hami... Sedaj pa bomo skupaj 24 ur 
na dan, in to najmanj štirinajst dni. 
»Potrebno bo sprejeti voljo večine, 
ultimatov ne sme postavljati nihče,« 
sem se spomnil Petrovih besed. V 
tem je zagrmelo. Šit, jutri bo dež.

In res, bil je dež; deževalo je cel 
dan.

se nadaljuje

V naslednji številki na več o 
zanimivostih in zapletin po Ita
liji.

nih skoraj obupali, nazadnje pa se 
odločili, da napišejo javno pismo, 
ki smo ga objavili v prejšnji števil
ki Savinjčana. Nehvaležne in zaple
tene naloge se je lotila mestna 
skupnost, čeprav bi tudi ona lah
ko našla številne izgovore, da bi se 
tega problema izognila. Pisno je 
zaprosila za odvoz velikega kupa 
železa, ki pa so se ga v Surovini 
nekaj dni otepali z  izgovorom, da 
tega ne smejo storiti, ker je vse to 
Jože Erman kupil. Po intervenciji 
predsednika sveta mestne skupno
sti so delavci Surovine prejšnji to
rek končno prišli in naložili kar dva 
velika tovornjaka železja in ga od
peljali v Štore. Izgovor vodstva Su
rovine, da je železje Jože Erman ku
pil, ima vendarle čuden priokus, saj 
so ga dobro poznali, da je čudežni 
zbiralec odpadkov. Dobro so tudi 
vedeli, da je Jože Erman znosil vso 
penzijo v Surovino, tako da ni imel 
sredstev za preživetje. Že pred ča
som so mu zaradi dolgov odklopili 
elektriko in vodo. Ko smo s pomo
čjo predstavnice lastnika stanova
nja (občine) in predstavnice uprav- 
Ijalca Sipra uspeli stopiti v  stano
vanje Jožeta Ermana, smo se zgro
zili. Stanovanje je namreč do zad
njega kotička nabito z različnimi 
železnimi odpadki; če smo želeli 
priti do postelje v sredini sobe, smo 
morali prestopiti velik kup železja. 
V  kotu, kjer je bil nekdaj jedilni ko
tiček, ni mize ne stola, tudi na 
omari so železni elementi, ki jim 
Jože pravi, da so pripravljeni za 
inovacije in njegov perpetuum mo
bile. V  kotu je plinska jeklenka s 
kuhalnikom, na kateri pa že dolgo 
ni bilo posode za kuhanje. Bana je 
polna nafte, s katero Jože čisti svo

je izume. Brez nasprotovanja nam 
je torej pokazal svoje stanovanje, 
ki že dolgo to ni več. Ko mu je 
predstavnica občine povedala, da 
ga bodo preselili na Ložnico, se Jo
že s tem ni strinjal, sicer pa govori 
le o svojih izumiteljskih načrtih. Ko 
smo ga prepričevali, da bi izpraznili 
tudi stanovanje, je temu nasproto
val. Pomoči policije za to pa tudi 
nismo dob ili. O d šli sm o, kajti 
državni inšpektor bojda za to ni 
pristojen, občina pa nima komu
nalnega inšpektorja, ki bi bil pristo
jen za ukrepanje. Napotili smo se 
na socialno službo - tja so nas na
mreč poslali policisti in predstav
nica občine, ker so prepričani, da 
bi ta služba morala Jožetu že zdav
naj pomagati. Direktorica centra za 
socialno delo Irena Pražnikar nam 
je na vprašanje, kaj so doslej stori
li za Jožeta Ermana, odgovorila 
kratko: »Nič!« Ermana sicer pozna
jo kot človeka s svojimi posebno
stmi, nihče pa jih ni obvestil, da 
ogroža sostanovalce. Sedaj, ko 
smo jih na to opozorili, mu bodo 
skušali pomagati. Upajmo, da bo 
res tako.

Ko smo naslednji dan obiskali 
Trubarjevo ulico, smo opazili, da so 
stanovalci odlagališče Ermanovih 
odpadkov, med njimi namreč ni bi
lo, samo železje, počistili. Srečali 
smo tudi Jožeta, ki je pravkar pri
nesel svoj perpetuum mobile in ga 
odnesel v stanovanje. Dogovora z 
mestno skupnostjo, da Ermanu ne 
bo več prodajala odpadkov, se Su
rovina očitno ne drži. Stanovalci 
Trubarjeve so sedaj le delno zado
voljni, strah, da bo prišlo do nesre
če v stanovanju, seveda opraviče
no še ostaja. J. K.

— — i — — —-  m
Start na ploščadi M axi, kjer nas je  pozdravil ljubljanski župan D im itrij Rupel

MOGOČf MUU ZNANO
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Resnici na ljubo je nova občin
ska oblast v žalski občini moška 
od glave do pete. Seveda ne go
vorim o uslužbenkah, ki jih je v 
občinski upravi in upravni enoti 
res veliko, pač pa o svetnicah, od
bornicah in funkcionarkah. Žal- 
čani premoremo samo dve svet
nici in eno samo funkcionarko. 
Slednja je Tanja Razboršek Rehar, 
ki seveda vodi tisti oddelek, ki 
pokriva največ »ženskih« zadev. 
To je izobraževanje, predšolsko 
varstvo, socialo, zdravstvo in tu
di gospodarske zadeve.

Tanja Razboršek Rehar menda 
ni kar takoj in brez pomislekov 
sprejela županovo ponudbo, naj 
postane vodja oddelka za gospo
darstvo in negospodarstvo. Res je 
bila v prejšnjem mandatu zuna
nja članica izvršnega sveta, sicer 
pa je bila zaposlena v Agrini. Da 
so bili njeni pomisleki verjetno 
upravičeni, se je izkazalo takoj, 
ko je prevzela delo. Njen odde
lek je imel samo eno zaposleno 
strokovno delavko, pri razpisu za 
novo zaposlitev pa so svetniki ta
koj zagnali vik in krik, zakaj je to 
potrebno. Skoraj nerazumljive so 
bile težave z imenovanjem rav
nateljev, kar pa je bila takrat ne
kakšna priprava na še hujše za

plete pri sprejemanju proračuna. Saj 
ne, da bi svetniki oporekali potreb
nosti sociale, denarja za vrtce in šo
le, pa vendar jim je uspelo na ne
katerih od teh postavk privarčevati 
nekaj denarja in ga nameniti ce
stam.

To, kar po mojem mnenju odli
kuje Tanjo Razboršek Rehar, je, da 
se skoraj vedno zelo dobro obvla
da. Prvič in tisočič razlaga svetni
kom eno in isto, nazadnje pa samo 
zavzdihne, ko ne upoštevajo pre
dlogov njenega resorja in opozoril, 
kakšne posledice ima lahko kakšna

odločitev. (Povsem mimogrede 
—  ali veste, kateri stavek je naj
pogosteje izrečen v zadnjih ob
činskih klopeh, ki jih zasedajo 
novinarske, strokovne in gosto- 
juče vrste? To je : »Saj ne moreš 
verjeti...«). Tanja Rehar je tudi do
bra govornica v tem pomenu, da 
jasno, brez odvečnih besed po
ve tisto, kar je bistveno oziroma 
res tisto, kar jo je kdo vprašal. Je 
dosledna in tudi v vlogi članice 
izvršnega sveta jo je vedno naj
prej zanimalo, ali so določeni 
predlogi v skladu z zakoni, sta
tuti, odloki in pravilniki.

S svojim nastopom, elegan
tnim oblačenjem, pa tudi po vi
dezu, me je vedno spominjala na 
obraz, ki se je v  določenem ob
dobju zelo pogosto pojavljal na 
nacionalni televiziji. Vsako stvar 
človek enkrat prvič izve, tako 
sem tudi jaz, da je direktorica 
nekdanjega SDK v Ljubljani, Ro
mana Logar, Tanjina sestra. Da 
sta si sestri precej podobni, je 
mogoče sklepati tudi iz tega, da 
se Tanja Razboršek Rehar kljub 
svoji naporni funkciji in še majh
nima otrokoma dodatno izobra
žuje. Njena strokovna želja je, 
postati pooblaščeni revizor.

L. Rozman



Gospod K.___________
Glede na dogodke in postopke 

manipulacije z informacijami v  Sa
vinjčanu ter blatenje moje oseb
nosti, kateri sem sodeloval v  ko
m isiji za  reurban izacijo  starega 
mestnega jedra (SMJ) v  Žalcu , po
sebej pa s člankom v zadnjem Sa
vinjčanu v  rubriki »neimenovane
ga avtorja«, želim  pojasniti širši 
javnosti osebo, ki jo  je Savinjčan 
navedel kot gospoda K. Ne mo
rem biti anonimen v zadevi SMJ, 
saj so Žalčani zaradi službene od
sotnosti dva dni trpinčili mojo dru
žino  ter v telefonskih klicih zm er
ja li in zahtevali pojasnitev m oje
ga odstopa.

Podpisani Edvard Kovačič ni
sem  n ik o li z  n iko m o r sk lep a l 
»kravjih kupčij«, posebej pa ne 
manipuliral z  Žalčani, ki so mi do
vo lili probleme vseh, ki nas SMJ 
tangira, zastopati v  pojasnitvah v  
skupščini ter nadaljnjih postopkih 
komisije. V  komisijo sva po nasto
pu z  g. Goriupom v  skupščini že v 
letu 1993 bila imenovana na pre
dlog g. župana kot predstavnika 
krajanov. Komisijo je nato dopol
njeval g. Premik kot predstavnik 
podjetnikov iz SMJ. V  tem času je 
pred zasedanjem komisije podal 
odstopno iz javo  g. G o riup , saj 
prav tako kot jaz ni imel mandata 
zastopati krajanov v  celotnem po
stopku. Na zasedanju kom isije  
sem tako podajal le osebna stali
šča do sprememb spalnega v  po
slovno središče s transportnim i 
dostopi.

Po sk licu  kra janov v  m estn i 
skupnosti nam zaradi znanih na
činov vodenja zborov ni bilo mo
goče imenovati treh predstavni
kov krajanov. V  nadaljnjem delu 
kom isije je med drugimi odstopil 
tudi g. Premik. Tako je  bil konsti
tuiran nov delovni tim z jasnim i 
navodili za izpeljavo plana reur- 
banizacije. V  tem timu bi imel ze
lo nehvaležno vlogo, saj se je  ma
nipuliralo z  vsemi argumenti, po
sebej v javnosti. Tako so nastali 
mnogi konstrukti, med katere spa
da tudi tisti, da smo prebivalci Ha- 
usenbichlerjeve predlagali obrača
lišče na Ingradovi parceli, kot je  
navedeno v  predzadnjem Savinj
čanu. Zato sem podal odstopno 
izjavo  z  obrazložitvijo  (opomba 
uredniku Savinjčana: izjava ni za 
javno rabo, saj nisem priložil »pre
voda«). Način dela je ne nazad
nje razpoznaven tudi z  m anipu
lacijo z  našo vlogo za gradnjo no
vega doma.

Zato nazadnje še odgovor »ne
imenovanemu avtorju«, ki ga bom 
sam imenoval gospod K ., da se 
bova bolje razumela. V  lanskem  
letu smo po razumnem osebnem 
prepričevanju, da si glede na cilje 
reurbanizacije ekvivalentne bival
ne pogoje lahko ustvarimo samo 
z  gradnjo novega dom a, v lo ž ili 
prošnjo za gradnjo hiše na lastnin
skem  zemljišču v  mestu Ž a lec , ki 
je  bila z  utemeljitvami zavrnjena.

Edvard Kovačič  
H ausenbichlerjeva 7

Gospod K.!
Č e  ste se id e n t if ic ir a li  z  

gospodom  K ., je  to  v a š a  
za d e v a . Ni pa točno, da so  
predlagali obračališče krajan i, 
am pak g. K. osebno na se ji 
občinske kom isije. In tudi ni 
točno, da je odstopil g. Prem ik.

Občinski svetniki 
tako, mi odločno 
drugače!______________

Nerazumno striženje proračun
skih sredstev za knjižnično dejav
nost v žalski občini vsi dobro po
znam o. Vsakršni razum ni argu
menti in gorka prepričevanja so 
bob ob steno enosmernim odlo
čitvam . Kljub temu pa takšen sta
tus dejavnosti ne narekuje mašče
valne politike v  prihodnosti! Na
sprotno! Poleg avtomatiziranega 
vo d en ja  izposo je  se ravn o kar 
vključujemo v  računalniški sistem 
CO BISS, ki pomeni povezavo 116

slovenskih kn jižn ic  in m ožnost 
vpogleda uporabnikov v  njihove 
elektronske kataloge. Levji delež 
stroškov za delovanje tega siste
ma pokriva država, za manjši del 
pa moramo skrbeti sami.

V  poplavi raznovrstnih informa
cij je za knjižnice bistveno, da ima
jo  možnost uporabniku v čim kraj
šem času posredovati kvalitetno in 
pravo informacijo. V  ta namen bo
do uporabnikom kmalu na voljo 
baze podatkov v  online javno do
stopnih katalogih vseh kn jižn ic , 
vključenih v  sistem COBISS.

Glede na to, da smo doslej ime
li svojo bazo obdelano že v  dveh 
računaliških programih, ki v  ne
kem pomenu izumirata in bo po
trebno vso bazo konverzirati in na 
novo opremiti vsako kn jižno in 
neknjižno enoto, pomeni to ne
ke vrste začetni zastoj. A  le v  smi
slu ponudbe novosti. Predvidoma 
konec leta ali v  začetku novega 
naj bi knjižnica že delovala ne
m oteno, vsaj kar zad eva  njen 
strokovni del.

Glede na strokovno preureja
nje, na pristrižena ali kar odstri
žena finančna sredstva za naba
vo knjižnega gradiva in glede na 
to, da so nas tudi kadrovsko osku
b ili , p ro sim o  u p o ra b n ik e  za  
strpnost in razumevanje.

Trenutna neažurnost in nekoli
ko krajši čas odprtosti za uporab
nike ni nikakršno maščevanje ne
razumnim odločitvam , am pak le 
odraz prehoda na kvalitetnejšo in 
hitrejšo ponudbo. Našo politiko 
usmerjate uporabniki. M i sm o ti
sti, ki mislimo na vas, drugim pa 
odpustite, saj ne vemo, kaj dela
jo.

V  času odprtosti knjižnice vam
je za informacije na voljo naša te
lefonska številka 715-123. Pokliči
te. Irena Štusej

Občinskemu  
svetu__________________

Na roditeljskem sestanku, 21. 
septembra, so starši učencev O Š 
Braslovče postavili vprašanje, za 
kaj je  bil g. Emil Ribič imenovan 
za v. d. ravnatelja O Š Braslovče. 
Problem je  med drugim obravna
val svet staršev in se odločil za 
sklic izredne seje, ki je  bila 27 sep
tembra letos.

Po temeljiti obravnavi proble
ma je  svet staršev sprejel nasled
nje sklepe:

1. G . Ribič vodi O Š v  Braslov
čah zelo dobro, kar dokazujejo 
dobri rezultati učencev in šole na 
vseh področjih.

2. Kot starši otrok, ki se šolajo 
v  O Š Braslovče, smo najbolj za 
interesirani, da poteka delo šole 
dobro in nemoteno.

3. Na osnovi dosedanjih rezul
tatov svet staršev zaupa g. Ribiču 
in zahteva od občinskega sveta, 
da da soglasje k njegovi kandida
turi za mesto ravnatelja O Š  Bra
slovče.

4. Če obstajajo tehtni razlogi, 
zaradi katerih g. Ribič ne m ore 
dobiti soglasja občinskega sveta, 
nas o tem nemudoma obvestite.

č e  pa gre za  m edstrankarske 
igrice, vas prosimo, da z  njimi pre
nehate. Vedite, da starši ne bo
mo dopustili, da bodo za vaše in
trige plačali ceno naši otroci.

5. O bveščam o vas, da bomo 
izredno pozorno spremljali ravna
nje vsakega č lana občinskeg a 
sveta, ali bo zastopal naša stali
šča ali ne.

6. Člane občinskega sveta opo
zarjamo, da ste naši predstavniki, 
ki naj bi zastopali naše interese in 
ne obratno.

7 Člane občinskega sveta obve
ščamo, da bomo uporabili vse le
galne oblike pritiska, da bomo 
preprečili strankarske manipulaci
je /

V  upanju, da boste vzeli naše 
sklepe tako resno, kot so zapisa
ni, vas prosimo za takojšen odziv 
na naša stališča.

Predsednica sveta staršev 
M ilica Urankar

Spoštovano 
uredništvo 
»Savinjčana«________

Zelo rada prebiram list Savinj
čan, saj najdem v njem kar dosti 
zanim ivih zadev.

Objavljate razne sestavke, ki so 
bolj ali manj zanim ivi, toda če bi 
hotela skromno po svojih pozna
vanjih oceniti ta list bi rekla: zelo 
dobro.

Morda bi se ga dalo narediti za
nimivejšega tudi s kakšnimi član
ki o zanim ivih sedanjih občanih. 
Saj se skoraj ne poznamo, prepri
čana pa sem, da je  med nami do
sti pomembnih ljudi, ki v  sloven
skem prostoru pomenijo nekaj.

Tako bi tokrat želela (ostati že
lim anonimna, ker vem , da mu to 
ne bi bilo pogodu) spomniti vaše 
cenjeno uredništvo, da imamo v 
Žalcu uglednega finančno računo
vodskega strokovnjaka, ki dela 
menda že 20 ali več let na Zvezi 
računovodij, finančnikov in revi
zorjev Slovenije, je  tam urednik 
pomembnih strokovnih revij (v slo
venskem računu, finančnem pro
storu sta poznani dve pomembni 
reviji: IKS in Revizor, ki ju sama ve
liko uporabljam pri svojem delu). 
Prav v  eni od omenjenih revij (za 
septemer) pa sem izvedela, da je 
g. Stanko Koželj v  juliju mesecu le
tos obranil zelo uspešno svojo dok
torsko disertacijo. Je menda tudi 
profesor na Ekonomski fakulteti v 
Ljubljani, je pooblaščeni revizor in 
kaj vem kaj vse še.

Po mojem bi ga kazalo pova
biti v  uredništvo, saj se menda ne 
zgodi tako pogosto, da eden na

ših občanov pridobi tako visok 
znanstveni naziv. Kot vem , je bil 
že prej magister ekonom ije. Toda 
kar je bistveno: za nas računovo
dje je kot pisec strokovnih sestav
kov in predavatelj na posvetova
njih zelo natančen, razum ljiv in 
zna še tako zahtevne strokovne 
zadeve povedati in razložiti zelo 
enostavno, da ga vedno razume
mo.

Seveda imam še veliko idej o 
tem, kaj bi vse še lahko bilo objav
ljeno v  Savinjčanu, vendar o tem 
še kaj drugič.

Lep pozdrav!
H valežna bralka 

Savinjčana
Društvo 
upokojencev v 
Žalcu__________________

Z  zanimanjem smo prebrali se
stavek pod gornjim naslovom. Je 
skrajšano pismo, ki smo ga že pre
jeli na naš upravni odbor. Vendar 
moramo žal napisati le tisto, kar 
smo že  večkrat ustno povedali 
posameznim stanovalcem . Zato 
ne drži, da se dosedaj ni nihče 
oglasil. Lansko leto smo dali celo 
ustrezno pisno obvestilo na ogla
sno desko v  bloku.

Stavba, na katero se pismo na
naša, je v  50-odstotni lasti SPIZ-a 
Ljubljana, druga polovica pa je  la
st O bčine Žalec. Upravnik zgrad
be je  Stanovanjsko podjetje Sipro 
d. o. o. Žalec, za  kar si vsak me
sec obračuna svoje stroške. Dru
štvo upokojencev Žalec, ki ima v 
tej stavbi bife, se še vedno bori, 
da se mu prizna lastništvo bifeja, 
je  torej le eden od stanovalcev v 
tej hiši. Nima niti večjih pravic ni
ti večjih dolžnosti kot ostali sta
novalci.

Hiša bi morala imeti upravni
ka, prek katerega bi stanovalci 
urejali svoje probleme. Da ga po
stavi, je odgovorno Stanovanjsko 
podjetje Sipro. Problemi, ki so opi
sani v  sestavku, so resnični —  tu
di mi si želim o, da bi bili čim prej 
rešeni. Vendar, ža l, za  to nimamo 
nobenih možnosti. Pismo in sesta
vek v  časopisu torej nista prišla na 
pravi naslov.

Za upravni odbor društva 
Tone Delak

Na osnovni Pravilnika o štipendiranju učencev in študentov 
(Ur. i. RS, št. 56/92)
OBČINA ŽALEC 
Ul. Savinjske čete 5 
63310 ŽALEC

R A Z P IS U JE
za šolsko leto 1995/96

štipendije za pedagoško smer Vil. stopnje 
za naslednje študijske smeri:

1. razredni pouk -  1 štipendija
2. slovenski jezik  - 1 štipendija
3. angleški jezik  - 1 štipendija
4. matematika -  1 štipendija
5. instrumentalist-flavtist -  1 štipendija

Kandidati morajo predložiti:
- prošnjo za dodelitev štipendije,
-  življenjepis,
- potrdilo oziroma zaključno spričevalo o dosedanjem 

izobraževanju,
- potrdilo o premoženjskem stanju in dohodkih star

šev oziroma o lastnih dohodkih in dohodkih družine,
- izjavo kandidata, da ne prejema štipendije drugod,
- potrdilo o vpisu v šolo.

Prijave pošljite na naslov: Občina Žalec , Oddelek za gospo
darske in negospodarske dejavnosti, Žalec s pripisom 
»Razpis za štipendije« do 10. novembra 1995.
Prednost pri izbiri imajo kandidati iz višjih letnikov. 
Kandidati bodo obveščeni o izboru v 30 dneh od roka prijave.

š tu d e n ts k i s e rv is  
m aribor
PODRUŽNICA ŽALEC
C e s t a  n a  L a v o  1 
T e l. : 0 6 3 /7 1 3 -1 9 7

Posredovanje dela za študente in dijake
P O Z O R !
N A JCEN EJŠE FO TO KO PIJE A4 = 6,00 SIT
Delovni ča s : vsak  dan od 7.30 do 15. ure, 

ob torkih od 7.30 do 17. ure
(m a lica  od 10.30 do 11. ure).

potrebujete:

ZMANJKALO
DENARJA?
posodimo vam ga

115.000 S IT

č la n sk o  izk a zn ico  
2 č e k a  s ta rše v , p rijate ljev  
izpo ln jeno  vlogo

Čctetličivucei

‘P o ta fu iliH ia , 1, f a U e  
1 U efa : 712-130

ruuK n u d i:

-  ttuvutuvuKiti fe ttt lja  ¿k  ¿euUJie,
fa, ryioSnve,

- izzive ¿k lučč,
-  cv e tje

S f n e je t t u u t u y  tuvukčiio, y z  tuupto&tte r v u u t f tH a fe !

Hvala za zvestobo 
In zaupanje!

Približuje se čas praznikov in kolin. Če želite, da 
vam bo po kuhinji dišalo po domače, se oglasite 
v naši mesnici.

Po izredno ugodnih cenah vam nudimo vse vrste 
prekajenega in svežega m esa ter klobas.
Pridite in se  prepričajte!

Robert BLATNIK
63312 Prebold 
tel.: 063/726-053

Roman Brglez
pekama-slaščičama-trgovina-bistro 
Vransko 17, 63305 Vransko

pekama in trgovina Vransko, tel.:725-104, slaščičarna Žalec, tel.:712-105, 
pekarna Velenje, Velenje, tel.: 854-181

V novembru bo leto dni od odprtja nove samopostrežne 
trgovine in bistroja
Ob tej priložnosti, točne je  v soboto, 25. 11 1995, bomo 
slovesno proslavili ta jubilej z raznimi degustacijami (MIP 
Nova G orica , Ž ito Ljubljana...) ter zabavnim in kulturnim 
programom.

Vabimo vas, da se nam pridružite!

Ne pozabite!

NAGRADNA IGRA ZA ZVESTOBO ŠE 
POTEKA.
V igri sodelujejo vsi naši kupci. Vaša obveza je  le vestno 
shranjevanje računov, ki se  glasijo na vaše ime in pri
imek. Večji bo seštevek zbranih računov, vrednejša bo 
tudi izbrana nagrada za zvestobo. Torej!

ČAKAJO VAS NAGRADE, KI Sl JIH IZBERETE SAMI!
In da r\e pozabim o! T a  nag radna ig ra  ne izk lju ču je  obi
čajn ih  nag rad  za  zvestobo , ki vam  pripad ajo  pri nakupih 
nad tri ali še s t tisoč to larjev.

Kolektiv pekarne, 
trgovine, slaščičarne in bistroja 

BRGLEZ

l Šempeter
s& f'  v Savinjski dolini

(pod gostiščem Rimljan)

Vsi tisti, ki potrebujete črnino ali vam je ta barva pri srcu, 
obiščite naš salon, kjer vam nudimo oblačila za svečanosti in 
žalne slovesnosti.

Ponujamo vam:
-  žensko in moško konfekcijo,

(plašči od 29.000,00 SIT naprej)
- bluze, srajce,
-  pletenine,
- kravate, šale, rute,
- nogavice,
- pasove, denarnice,
- žalne trakove in gumbe.

Vsi proizvodi so od priznanih slovenskih proizvajalcev: Labod, 
Triglav, Pik, itd.

Delovni čas od 9. do 12. ure in od 14. do 18. ure, 
ob sobotah od 9. do 12. ure.

Izven delovnega časa  smo dosegljivi po tel.: 063/715-526,
063/715-092.

Vašega obiska bomo veseli - zato vabljeni!



Nov kamnolom v občini?
G ra d n ja  a v to c e s te  skozi 

Savin jsko  dolino je  še enkrat 
razb u rila  S a v in jča n e . Tokrat 
za ra d i kam nolom a ozirom a  
peskolom a v b liž in i tras^ a v 
to ceste  v ka tastrsk i o bč in i 
D o b ro v lje , ki ga nam erava  
čim  prej odpreti F ran c Z a v 
ršn ik  iz Z a k la . M a te ria l iz  
novega kam nolom a naj bi bil 
nam reč n am en jen  predvsem  
za  g radnjo  avto ceste , vlogo 
z a  n je g o v o  o d p r t je  pa je  
upravna enota Ž a le c  že  pre- 
je la .

U p ra v n a  e n o ta  je  Francu  
Završn iku  dovo lila  začetek lo
k a c ijske g a  p o sto p ka , ven d a r 
m ora svo jo  v logo  dopolniti z  
vrsto  soglasij, m ed katerim i je  
tud i soglasje občine  Ž a lec . Na 
oddelku za  oko lje  in prostor so 
pojasnili, da veljavn i planski do
kum enti o bčine  Ž a le c  ne, pre
dv id eva jo  novega kam nolom a. 
Z e m ljiš če , na katerem  naj bi 
odprli kam n o lom , leži na ob
m očju , ki ga urejajo  prostorsko- 
ureditveni pogoji z  oznako PU P 
4 . T i so v  postopku sprejem a
nja, dopolnjen osnutek pa om e

njeno pa rce lo  opredelju je  kot 
drugo obm očje kmetijskih zem 
ljišč in ne predvideva izrabe na
ravnih dobrin ozirom a rudnin .

D a bi občina Ž a lec  lahko da
la soglasje k vlogi za  odprtje no
vega k a m n o lo m a , m ora b iti 
prej izp e lja n  postopek sp re
m em be prostorskih p lanskih in 
izvedbenih dokum entov. Te do
kum ente potrju je občinski svet. 
Začetek  teh postopkov pa m o
ra biti strokovno utem eljen, za 
to m ora investitor prej priskrbe
ti ustrezna soglasja . Tako m ora 
Franc Z av ršn ik  prip rav iti pro
gram sko zasnovo  izrabe kam 
nolom a, v kateri bo utem eljen 
načrtovan poseg s prostorske
ga in oko ljevarstvenega v id ika . 
Tem u m ora jo  biti p riložena so
glasja zavo d a  za  gozdove , za
voda za  varstvo  naravne in kul
turne ded išč ine , vodnogospo
darsko m nen je  m in istrstva za 
o ko lje  in prostor - up rave za 
varstvo  narave , m nenje m in is
trstva za  gospodarske de javno
sti za  področje rudnih bogastev, 
soglasje upravne enote za  po
d ro č je  k m e tijs tv a  in ru d n in , 
oko ljevarstveno  soglasje obči-

n i V  | A | Č  IN Ž E N IR IN G  
L S I  V  W * I Y  K O O P E R A C I J A  
ZASTOPSTVA IN STORITVE, d.o.o.
6 3 3 1 1  Š E M P E T E R  - D O B R T E Š A  V A S  9 3  
S L O V E N I J A
T e l ./ f a k s :  (0 6 3 )  701-101 , 7 0 1 - 6 5 2 , 7 0 1 -6 5 3

P ro jektiran je , inženiring, iz v a ja n je  p lin sk ih  
instalacij in naprav
za ogrevanje in tehnologijo,

prezračevanje  in č iščen je  zraka
za gostinske in trgovske lokale.

* M E ST N I PL IN O V O D I
D IS T R IB U C IJ A  P L IN A  d. o. o.

ENERGETSKE STORITVE IN UREJANJE OKOLJA

ČISTA ENERGIJA V ŽALCU!
NAČRT ZEMELJSKI PLIN SE URESNIČUJE!

MESTNI PLINOVODI d. o. o. s sedežem v Kopru, 
Kolodvorska b. št., telefon 066/392-110, 066/392-112, 
koncesionar za distribucijo zemeljskega plina prek 
mestne mreže v občini Žalec, želimo informirati vse 
občane, da smo v teh dneh odprli pisarno v prostorih 
M estne skupnosti Žalec, Hmeljarska 3.
Vsi zainteresirani občani za priklop na plinovod 
dobite informacije vsak dan od 8. do 14. ure ali pa 
pokličite po telefonu 7 1 5 -0 2 0  ali 713-265 .

Lahko pa nas pokličete tudi na sedež podjetja v 
Kopru za vse informacije ob delavnikih, razen v 
soboto in nedeljo, od 8. do 14. ure.

EUROPLIN
61420 Trbovlje

pooblaščeni distributer tekočega naftnega plina v občini

ZAGOTAVUA CENJENIM KUPCEM
- kakovostno plinsko opremo - JU N K E R S , 

VAILLANT, SAU N IER  DUVAL s  slovenskim i
A TESTI,

- IZV ED BO  plinskih instalacij,
- KO N K U R EN Č N E cene,
- UG O D N E kreditne pogoje.

Vse INFORMACIJE dobite pri:

- predstavništvu Žalec, Aškerčeva 4, Zdravko 
Reberšek, dipl. ing., telefon 063/715-737

- podjetju EUROPUN Trbovlje, 
telefon: 0601/26-700, 26-060 
faks: 0601/ 26-611

ne Ž a lec  in pa še soglasje kra
jevn e  skupnosti Braslovče gle
de posega v  prostor in uporabe 
lokaln ih  cest.

K lju b  tem u , da Franc Z a v 
ršn ik že  opravlja  nekatera dela 
na te renu , pa občinski oddelek 
za  oko lje  in prostor po besedah 
M ance  Birsa do prejšnjega pet
ka ni prejel še nobenega zahte
vanega dokum enta. Res pa je  
občina podprla pobudo po od
prtju kam nolom a na sestanku, 
na katerem  so sodelovali ž u 
pan, predstavn ik  upravne eno
te in investitor Franc Završn ik . 
Prav tako  je  tudi res, da občin
ski odd e lek  vsak dan prejem a 
številne  pritožbe krajanov o z i
rom a b ližn jih  sosedov, ki bodo 
tako  a li drugače prizadeti za ra
di še enega kam nolom a v Sa
v in jsk i d o lin i. K. R.

Zločin nad naravo
M e d  h r ib o v je m  ju ž n e g a  d e la  S a 

v in js k e  d o lin e  se  s k r iv a jo  m n o g e  le 
p e  d o l in e . E n a  ta k š n ih  je  v  k ra je v n i 
s k u p n o s t i  T a b o r, p ro t i O js t r iš k i  v a 
s i .  Z e le n je  g o z d o v  in t r a v n ik o v  p o 
m ir ja  o k o  - d o k le r  n e  u z re  g rd o  ra 
n je n e g a  g o z d a .

Š t ru k l je v  h rib  se  v z p e n ja  8 8 4  m  
v is o k o . N a  z a h o d n i s tra n i se  o d  n je 
g o v e g a  v rh a  d o  v z n o ž ja  v le č e  š i
ro k  p a s  g o lo s e k a . K lju b  te m u  d a  se 
k a n je  tu d i v  z a s e b n ih  g o z d o v ih  n i 
d o v o l je n o  b re z  o d k a z i la  re v irn e g a  
g o z d a r ja , č e m u r  s e  p o  n o v e m  re č e  
iz b ira  d re v e s  z a  p o s e k , je  n e k d o , k i 
p a  n i la s tn ik  z e m lj iš č a ,  v  č a su  o d  7. 
d o  1 8 . a v g u s ta  p o s e k a l p ra v  v s a  
d re v e s a . V  te m  č a s u  je  b il re v irn i  
g o z d a r  n a  d o p u s tu , k a r  p a  v  v se j 
z a d e v i  s p lo h  n i p o m e m b n o . Im e n  
to k r a t  n e  b i o m e n ja li .  G o lo s e k  s i je  
o g le d a l g o z d n i in š p e k to r . Z a  ta k š n o  
d e ja n je  la h k o  in š p e k to r  p r ič n e  p o 
s to p e k  tu d i  n a  s o d iš č u . E d e n  o d  
u k re p o v , k i j ih  v  t a k ih  p r im e r ih  n a 
lo ž i jo  la s tn ik u  g o z d a , je  p o g o z d i-  

tev K. R ., foto D. N.

Braslovško jezero bodo očistili
Ker B ra s fe v što  je z e ro  ni v e č  d o v o lj č is to , so  se pri R ib išk i d ružin i Sem pe- : 

te r o d to č ili, d a  cino je ze ra , k je r je  v e lik o  b la ta  in vodnih  rastlin , o č is tijo . 
Se ved a  pa so  m o ra li p red  te m  n a  v a rn o  sp rav iti v e s  rib ji ž iv e lj v  je ze ru .

Z a to  so p rip rav iti več jo  d e lo vn o  ak c ijo . Bo besedah predsednika d ruštva 
F ran ca  Pondetafca je  b ifo  deto z e te  te žko , iz lo v iii pa šo  oko li 3  tone rib  in  jih  
n a to  dali v  je z e ro  P reserje .

T. TAVČAR

N A  E N E M  M E S T U  
V S E  P R E D N O S T I

P L I N A

U

Zastopstvo:
BONGIOANNI talni LTŽ kombi kotli 

TIMEX-EKONA kombi kotli 
OCEAN stenski kotli 

FBR gorilci

U D R IH  S IL V E S T E R

Trgovinske in organizacijske 
storitve TIMEX s.p.

63311 Šempeter 127, tel. 0631701-326, mobitel 06091637-417

I______________________ _______________________________________________ I

Setveni ko ledar
za NOVEMBER NATAŠA JAN, dipl. biol.

Datum Ugoden Impulz za rastlino in ura
1. sre do 7. ure korenina, od 8. cvet
2. čet cvet
3. pet do 3. cvet, od 4. list
4. sob list
5. ned do 20. ure list
6. pon do 2. list, od 3. plod
7. tor plod
8. sre od 1. korenina
9. čet korenina

10. pet korenina
11. sob cvet

'začetek časa za presajanje
12. ned cvet
13. pon do 9. cvet, do 10. list
14. tor list
15. sre cvet
16. čet plod
17. pet do 22. plod, od 23. korenina
18. sob —

19. ned — od 8. korenina
20. pon do 7. in od 11. korenina
21. tor do 6. korenina, od 7. cvet
22. sre do 12. cvet, od 13 list

'konec časa  za presajanje
23. čet —

24. pet — od 6. do 13. list, od 14. piod
25. sob plod
26. ned do 13. plod, od 14. korenina
27. pon korenina
2 a  tor do 12. korenina, od 13. cvet
29. sre cvet
30. čet do 9. cvet, od 10. list

TRGOVINA 
IN BISTRO 
MATKE 35
Tel.: 0 6 3 /7 2 3 -6 0 5  
F a k s : 0 6 3 /7 1 4 -3 2 4

NOVA TRGOVINA V MATK AH*

Ponujam o vam  živ ilsko  b lag o  po najugodnejših cenah 
s p rija zn o  postrežbo , b lag o  brezp lačno dostavljam o 
tudi na dom . V  p razn ičn ih  dneh , ki p r ih a ja jo , d e žu ra 
mo z a  va s  od 0 .0 0  do 2 4 . ure . Te l.: 0 6 3 / / 1 4 - 3 2 4 .

O b  nakupu nad 3 .0 0 0  SIT - d a rilo  10 dag kave. N u 
dim o tudi m ožnost n a k u p a  z zam ikom  plačila
do 3 0  dni - A K T IV A  EU R O C A R D .

O d p ira ln i ča s : od 7 . do 19. ure , b istro  od 7 . 
do 2 2 . u re , ob so b o tah  in nedeljah od 7 . do. 
13. ure .

Prisrčno vabljeni!

V O Š N J A K
TRGOVINA IN MONTAŽA 

ŠEMPETER, pri železniški postaji 
telefon: 702-100

VSE, K A R  POTREBUJETE VI, 
IM AM O MI:

&

Naš novi odp iraln i čas:
vsak dan med 
7. in 19, uro,

v soboto in dan pred praznikom med 
7. in 13. uro

V tem jesenskem  času sm o pripravili 
UGODNO PONUDBO

PLINSKIH PEČI JUNKERS 
i n
ZUNANJIH LUCI —  vrtnih, s senzorjem ali navadnih.

Svetovanje, po dogovoru dostava na dom, montaža 
in velika izbira, so naše prednosti.

Veselimo se vašega obiska!

VULKANIZACIJA,
PRODAJA IN SERVIS 
AVTOMOBILSKIH PNEVMATIK

¿ šk fc u ič ič  (V o L iija J b tja n .

A rja  vas 10, Petrovče tel.: 707-051

Spoštovani vozniki,
za varno vožnjo v zimskih razmerah imamo na zalogi 
zimske avtogume vseh cenovnih razredov po 
ugodnih cenah.
- SAVA - SEMPERIT, HANKOOK, DUNLOP GOOD 
YEAR, BREDGESTONE do MICHELIN.

J f O M Z O P

Na zalogi imamo tudi obnovljene 
zimske avtogume.
Prodaja tudi na čeke!

Delovni čas: vsak dan od 8. do 19. ure, 
ob sobotah od 8. do 13. ure.
- v nujnih primerih tudi Izven delovnega časa 
potek: 707-051.



T R S O V IH  A  -  B I S T R O

KOŠARICA
PERNOVA 17/a 
63310 ŽALEC 
Tet/fax: 063/728-080

* * * POSEBNO UGODNA PONUDBA *  *  *

PESEK NAGROBNI 25 KG 499,00 ODE ZVIJEZDA 12/1L 156,90
ZEMLJA NAGROBNA 10 L 219,90 SOK JUMB0 12/1L 149,90
GOBA ZA IKEBANO 119,90 JERUZALEMČAN 12/1 L 315.00
SVEČA PIRAMIDA VEČJA 99,90 PIVO ZABOJ 1.845,00
SVEČA VEUKA LORD 159,90 PESNI REZANCI 40/1 KG 23,90
PRAŠEK PERSIL 2,4 KG 599,90 KRMNI JEČMEN 20,90
PRAŠEK ARIEL 2,4 KG 619,90 KRMNA KORUZA 24,90
SLADKOR 50/1 KG 104,90 MESOREZNICA ŠT. 32 5.999,00
MOKA T 400 1 KG 84,90 BRZ0PARILNIK ALFA 150 L 20.999,00
MOKA T 500 25/1 KG 54,90 PEČ NA PETROLEJ 27.900,00

"  F U S E B N U  U üU U N A  PO N U D BA ”  P A M P ER S P LE N IC E  1 .399,00 **-

Č E  PA NIMATE ČASA ALI SVO JEG A  PREVOZA, NAS PO
KLIČ ITE PO T E L  (063) 728-080 IN NAROČENO BLAGO

VAM BOMO BREZPLAČN O  PRIPELJALI NA DOM,

VIDEOTEKA PUMA
AUDIO VIDEO USLUGE
Ul. talcev 3, Žalec 
tel.: (063) 714-175 
tel. & fax, (061) 714-182

V  d o b r o  z a l o ž e n i  i z p o s o j e v a l n i c i  s i  
l a h k o  i z p o s o d i t e :

- v id e o k a s e te ,
- v id e o k a m e r e ,
- v id e o r e k o r d e r je ,
- te le v iz o r je .

V a b l j e n i  v  p r i j e t n o  i n  k l i m a t i z i r a n o  
i z p o s o je v a ln ic o .

SAMO NAJBOLJŠE JE  ZA VAS DOVOLJ DOBRO.

SIKKENS HELIOS
Trgovina

LEONARDO
barve — LAKI

Šem peter 116 
te l.: 701-745

Nudimo vam:

Odprto od 8. do 17. ure, 
sobota od 8 . do 12. ure.

— mešanje avtolakov SIKKENS in HELIOS,
— potrošni material za avtoličarje SPRINT,
— brusne materiale.

V stiski pomagamo tudi izven delovnega časa.

Zahvaljujemo se za  zaupanje  
in se priporočamo.

TRGOVINA DwmSA m  m , Šempeter 0
___________________ TELEFON: 702-231 S L

AKCIJA
- tuš kabine 15.200,00 SIT

- sanitarna keramika

- keramične ploščice

UGODNE CENE!
N0V0TERM

TERV0L

KUPLJENO BLAGO DOSTAVIMO NA DOM!

> oo
Q Ú

O

c *

T R G O V IN A  IN  B ISTRO

VERO N IKA
Sv. Lovrenc 24, Prebold 

|  TEL.: 063/723-325
Po izredno ugodnih cenah vam  nudimo:
—  BU TELJKE LAŠK I R IZLIN G  (ptujski) 277,90 S IT
—  BU TELJKE Š IPO N  (ptujski) 277,90 S IT
—  B U Č N O  O LJE 11 499,90 S IT
—  S LA D K O R  50/1 kg  105,00 S IT
—  O LJE ZV IJEZD A (brez holesterola) 174,80 S IT
—  PESNI R EZ A N O  24 ,0 0  S IT
—  JEČ M EN O V I BRIKETI 28 ,00  S IT
—  PRAŠEK M IXAL+24 kg  530,00 S IT
—  PRAŠEK PERSIL 2  ji kg  725,00 S IT
—  PRAŠEK W EISSER RIESE 595,00 S IT

Trenirke za odrasle že  od 1.800,00 SIT dalje.
Moške bunde samo za 5 .800,00 SIT.
Najugodnejše cen e  sveč!

Delovni čas trgovine: vsak dan od 8. do 18. ure, 
ob sobotah od 8. do 15. ure, 
ob nedeljah od 8. do 11. ure.

Bistro pa je  odprt vsak dan od 8. do 22. ure.
Veseli bomo vašega obiska!

TRGOVINA ŠTORMAN 
SVETLOBNA OPREMA

Hmeljarska c. 10 
P R EB O LI)  
« 0 6  J 72J 674

Naj večja Izbira svetil, 
ugodne cene »n plačilni pogoji.

M o v o s t  v  n a š i  p o n u d b i

P r o d a j a  v id e o  ¡ ¡ ( e r

GAME B0Y,
BflICK GAME,

FASSLY COMPUTER,,
TALKING80¥<

V E Č  SV E T L O B E  V  V A SEM  D O M U  
T R G O V IN A  ŠT O R M A N

>5)

IVA, o
A V T O  D E L I

Šempeter 126 b 
63311 ŠEM PETER

Telefon:
063/701-252

Avtodeli za  vozila :
- RENAULT,
- ZASTAVA,
- ŠKO D A ,
- ALFA,
- LADA SAM ARA .

Dodatna oprem a: •
- avtoprevleke, *
- avtopreproge. j

Nudimo vam  tudi: #
- olje, filtre in izpušne cevi, •
- olja elf in m aziva . •

• Na zalogi imamo tudi glave za JU G O  45.
•
•  Odprto vsak dan od 8 . do 12. in od 14. do 18. ure,
•  v  soboto od 8 . do 12. ure.
•
•  Zahvalju jem o se za  vaše zaupan je
*  in  se še priporočam o!

E X T R A  G R A D

O S A D 8 W A  m  O B R T N A  
- strojni estrih:

.. - notranji in 
■ u k o p i z mini bagrom

Pisarna Savinjska cesta 21, 
tel.. 715-556 

mobitel: OSOS’621 575

STROJNI ESTRIHI 
PO SISTEMU 

PUTZM AISTER!

PEKARNA - 
TRGOVINA v<~ ■» 7  Pong rac 102 a 

f c f l f f l ? »  63302 GRIŽE

UDUC tel.: 063 713 365

KRUH IZPOD GOZDNIKA, KAMNIKA 
IN MRZLICE - POJEM DOMAČNOSTI IN 

KAKOVOSTI!

S m o  n a jm la jši v  d ru ž b i sav in jsk ih  p ek o v , a s rčn i in  
p re d a n j svo jem u  p o k licu . P ra v  tako  nam ne manjka  

iz k u š e n j, k i nam o m o g o ča jo , da p ečem o  k ru h  in  
p e c iv o  p o  okusu  p o tro šn ik o v . B o g a to  za ložena je  tud i 

naša trg o v in a .

Veselimo se srečanja z vami!
Kolektiv pekarne 
in trgovine Uduč

S tek la rstv o  L eskošek
t u d i  v  Ž a l c u :

Hausenbichlerjeva 9 
tel.-fax: 715-604 VI3 /

Obratovalni čas: od 8. do 12. in od 13. do 17. ure.

— = ^ ^ T R G Q V 1 N A  I V A

FAX : 063 701-366 
TEL. : 063 701-249

TRGOVINA IVA L0ČICA-P0LZELA,
Prodajni center g o r e n je  m a lo p r o d a ja

BELA TEHNIKA - POPUST DO 20%
Ugodnosti tudi pri prodaji na obroke: 6 - 9 obrokov. 
KUHINJE GORENJE 35% POPUST 
KOPALNICE GORENJE 25% POPUST

Obiščite nas v trgovini, ki je odprta vsak dan od 8. do 18. ure.

Vam nudi:
ANTIFRIZ 100-odstotni koncentrat 340,00 SIT 
ANTIFRIZ 100-odstotnl koncentrat 495,00 SIT

Po ugodnih cenah pa vam nudimo:
-  IZPUŠNI SISTEM
-  AKUMULATORJE
-  MOTORNA OLJA
-  AVTOKOZMETIKO
-  METLICE BRISALCEV
-  FILTRE
-  SEDEŽNE PREVLEKE
-  PREPROGE Ugodni plačilni pogoji!



Sodobna trgovina pohištva
Savinjska trgovska družba je  v  Žalcu na Š landrovem  trgu odprla veliko, sodobno , lepo urejeno, p re

dvsem  pa bogato za loženo trgovino s poh ištvom , pisarniško oprem o, sanitarno keramiko, p loščican  
oprem o za kopalnice, skratka vsem , kar po trebu je te  za oprem o stanovanja in poslovnih prostorov. S  
tem  je  m esto Ž a lec  bogatejše za  ponudbo , kakršno pričaku je jo  tud j  na jbo lj zahtevn i kupci. Na prilo
žnostn i slovesnosti je  d irektor Savinjske trgovske družbe Robert Čem ažar poveda l, da b o d o  po leg  
bogate izbire za trgovino značilne tud i konkurenčne cen e . jk

» # ¥ #  H e y #  n « v *  n e v «  # * * •

i t » «  fr

relika izbira traumke. španske in italijanske sapitarm keramike ip pbščic 
razprodala starih zaleg - pepmti i» predaja m kredit hm  »feresti 

"tf super krediti za nove blagm
• de 4 mesecev brez obresti.
■deta mesecev minimalna fiksna obrestna mera

INFORMACIJE* POHIŠIVG ŽAUEC, tel,: 7? 5 - 474

No.

PRODAJALNA - SERVIS
TV - AUDIO - VIDEO - MICRO

STARO ZA NOVO!
Danilo A rčan
Šlandrov trg 9, 63310 Ž a le c , tel. (063) 712-104

Servisiram o vse vrste elektroakustičnih aparatov.
Prodaja staro za novo.
B ogata  izbira avtoradiev in avtozvočn ikov  - b rezp lačn a  m ontaža!

N O V O ST  - PR O G RA M  CLA R IO N  - a v to a k u st ik a

P ro d aja  n a  čeke , gotovinski popusti, bančn i krediti.

UGODNO -10 OBROKOV BREZ OBRESTI

BTV 63 
BTV 71

84.900.00 SIT
89.990.00 SIT

In še  m nogo ra z ličn ih  izd e lko v Iz š iro k e g a  p ro d a jneg a 
p ro g ram a Is k ra  C o m m e rce  T rg o v in e .

• z a b a v n e  e le k t r o n ik e ,  • m e r l ln o - r e g u la c i j s k e ,  s t i k a ln e  t e h n ik e ,
• g o s p o d in js k ih  a p a r a t o v ,  • e le m e n to v ,

, ,  . — e le k t r i č n e g a  r o č n e g a  o r o d ja , • e le k t r i č n e g a  in s t a la c i j s k e g a  m a t e r ia la
Iskra Commerce Trgovina .  t e |e fo n i je  a  M .  in  b o g a to  iz b j r 0  r e z e rv n ih  d e lo v .

Vsak mesec akcijska ponudba za posamezne izdelke:

- oktober in november popusti za orodje in telefonijo od 10 do 20%.
Nudimo vam možnost plačila s čeki do 5 obrokov.

Iskra

3 U P Ü  U G O D j'J D
Veselimo se vašega obiska

Naslov prodajalne: 
Š la n d ro v  trg 9 
tel. I fa x  063 712-104

M e se c  A grin in ega  prodajnega centra
M esec oktober-mesec Agrine je  
svojevrstna akcija, ki ima že ne
kajletno trad ic ijo  in p rivab lja  
kupce iz bližnje in daljne okoli
ce. V letošnjo akcijo pa ni bila  
vključena le Blagovnica, ampak 
celotna Agrina in tako lahko upra
vičeno rečemo, da je bila Blagov
nica ta mesec pravi prodajni cen
ter. n

V mesecu oktobru so v Agrlnlnem 
prodajnem centru organizirali vrsto 
zanimivih in praktičnih ter strokov

nih svetovanj za svoje kupce. Med 
drugim so pripravili svetovalni dan 
Black§Decker, obiskovalcem pa so 
pripravili tudi zanimive strokovne 
nasvete v zvezi z ogrevalnimi napra
vami In sanacijo dimnikov, za kar je 
bilo precejšnje zanimanje, kajti v žal
ski občini se bo pričela gradnja pli
novoda. Obiskovalci so tudi tokrat z 
zanimanjem prisluhnili nasvetom pri
znanega strokovnjaka Slavka Zgon
ca o zaščiti in varstvu rastlin. Agrina 
je poskrbela tudi za številne pokuši

ne posameznih slovenskih proizva
jalcev, kupce pa vsakodnevno nagra
dila z nagradnim žrebanjem.

Agrlnina Blagovnica z diskontom 
nudi več kot 12 tisoč izdelkov, tako 
da si lahko upravičeno nadene Ime 
Prodajni center, pestro ponudbo, sve
tovanje in predstavitve pa sl poleg 
ugodnih cen želijo kupci vse leto. 
Dodajmo še, da je bila Agrina v me
secu oktobru lepo urejena, kar velja 
tudi za okolico.

jk

Predstavitev plinskih in drugih ogrevalnih teles ter sanacija dimnikov.

HMEZAD BANKA, d d  ŽALEC

MODRA ODLOČITEV — RENTNO VARČEVANJE
Prim er: po 9+1 letu rentnega varčevanja po 200 D EM  na mesec lahko prejmete 37.785 D EM  v 
enkratnem znesku ali v 10 letih po 490 DEM na mesec ali v 15 letih po 395 D EM  na mesec ali v 20 
letih po 350 D EM  na mesec.

Vplačila in izplačila so  v to larski protivrednosti po srednjem tečaju Banke Slovenije. V izraču
nih je  upoštevana 10-odstotna letna realna obrestna mera.

Informacije:
Ljubljana, Slovenska c. 36 (v poslovalnici Kompas Holidays), med 10. in 13. ter 14. in 18. uro, 
tel: 061/331-444

Maribor, Svetozarevska 10/2 (v prostorih Time Holding), med 7. in 15. uro, tel.: 062/20-991

Žalec, Hmeljarska ul. 3, med 7. in 15. uro, tel.: 063/715-602 -

Celje, Miklošičeva 7, med 8. in 18. uro, tel.: 063/442-604

Laško, Trubarjeva ul. 5, med 8. in 18. uro, tel.: 063/730-345

Rogaška Slatina, Celjska cesta 7, med 8. in 18. uro, tel.: 063/814-142

HMEZAD BANKA, d. d. -Z A  VAŠ DENAR IN  NAŠ UGLED GRE.

Nižja cena ne pomeni 
stare zaloge ali 
manj opremel 
Uradni zastopnik 
NISSAN ADRIA 
je uspel zagotoviti 
manjšo količino 
nekaterih modelov 
po enakih cenah, kot 
veljajo za bistveno 
večje evropske trge.

N a jso d o b n e jš a  
tehno log ija , 

e d in i  v  tem  ra zr e d u  
s  1 6 -v e n t i ls k im  

m o to r jem . 

Micra 1 .0  L 16V 3 vrat
17.690 DEM Micra 1 .0  L 16V 5 vrat

Uradni zastopnik za Slovenijo:
NISSAN ADRIA d.o.o.

B o g a t a  s e r i j s k a  o p r e m a  

Sunny 1 .4  SLX 4 vrata 
Sunny 1 .6  SLX 4 vrata 
Sunny 1 .4  SLX 5 vrat 
Sunny 1 .6  SLX 5 vrat 
Sunny 1 .6  SLX WAGON

3*1.350 DEM 
35.690 DEM 
3*1.560 DEM 
35.710 DEM 
39.870 DEM

Obiščite pooblaščenega 
prodajalca:

Avtohiša KOS,
Polzela
L o č ic a  2 / a ,
t e le fo n : ( 0 6 3 )  7 0 1  0 6 0



D uatlon  
Polzela 95

Društvo Triatlet Celje in KS 
Polzela sta pripravila v  počasti
tev krajevnega praznika tekmo
vanje v duatlonu. Udeležilo se 
ga je 60 tekmovalcev iz raznih 
krajev Slovenije, tekmovanje pa 
je potekalo na Polzeli in v  nje
ni okolici. V  absolutni katego
riji (7 km teka, 27 km kolesar
jenja, 3,5 km teka) je zmagal 
naš znani duatlonec Uroš Ve
lepec, ki je za  progo potrebo- 
va! 1 : 1 759, drugi je  bil Sašo 
Juraj, tretji Andrej Dolinar (oba' 
Škofja Loka). Ostale kategorije 
so imele krajše proge, zmago
valci pa so: pri mladincih Erik 
Močnik (Idrija), veterani od 40 
do 45 let Jože Rogi (Ljubljana), 
veterani nad 45 let Maks Sto
par (Idrija), med članicami Maj
da Miklič (Ljubljana).

Da so na Polzeli tekmova
nje lahko pripravili, so priredi
tev podprli pokrovitelji Vegrad 
Velenje, Garant Polzela , Sa
vo jska  trgovska družba Žalec 
in Era Velenje.

T. T.

Tri ekipe jamarskega kluba z  dvema prvim a m estoma in  priznanjem

Začetek orientacijske lige

Jamarji dvakrat prvi
V o rganizaciji PD Zabukovica ter v okviru vseslovenske ak

cije  Šport za  zdravje so p rip ravili prvo tekm ovanje orienta
cijske lige, ki jo organ izira jo  društva, ki sodelujejo pri orga
n izaciji planinskih taborov in planinskih kvizov. N ekoč dobro 
vodena orientacijska liga, ki se je  v naši dolini za če la  uve
ljavljati leta 1975, sedaj po letih zatišja ponovno o živ lja .

Več kot 1000 
mladih na krosu

Zveza telesnokulturnih organi
zacij občine Žalec je tudi letos 
pripravila občinsko tekmovanje v 
krosu za učence in učenke osnov
nih šol, ki je bilo v Preboldu. .

Rezultati: učenci, letnik 83 
in mlajši: Dušan Tomaž 3:5444, 
2. Danijel Pranjič 3:56,19, 3. Boš
tjan Tratnik (vsi OŠ Prebold) 
3:5940; letnik 82 in mlajši: 1. 
Zdenko Gojzdnikar (OŠ Griže) 
348,12, 2. Beno Udrih (OŠ Šem
peter) 3:5246, 3. Iztok Pižorn (OŠ 
Polzela) 3:54,08; letnik 81 in 
mlajši: 1. Sebastjan Cizej (OŠ Pre
bold) 3:2940, 2. Domen Beršnjak 
(OŠ Vransko) 3:33,51, 3. Janez 
Stergar (OŠ Prebold) 3:58,53; 
učenke, letnik 83 in mlajše: 1. 
Andreja Čvan (OŠ Prebold) 
436,06,2. Patricija Kosar (OŠ Gri
že) 438,60, 3. Tjaša Žnidar (OŠ 
Polzela) 4:19,79; letnik 82 in 
mlajše: L  Staša Novak 436,92, 2. 
Suzana Pere (obe OŠ G riže) 
4:20,33,3. Anja Huš (OŠ Prebold) 
4:23,64; letnik 81 in mlajše: 1. 
Maja Ribič (OŠ Griže) 435,84, 2. 
Bernarda Skrabar (OŠ Vransko) 
4:22,68,3. Laura Fekonja (OŠ Pol
zela  ̂4:25,59. Ekipno — učenci: 
1. OS Prebold 18 točk, 2. OŠ Vran
sko 35,3. OŠ Griže 43,4. OŠ Pol
zela 47 točk itd. Učenke ekip
no: 1. OŠ Griže 15 točk, 2. OŠ Pre
bold 31,3. OŠ Vransko 51 točk itd.

T. T.

Delavske športne igre 
Rokomet

Ob tednu športa sta ZTKO Žalec in 
Športno društvo Andraž organizirala 
tekmovanje v rokometu za mlajše čla
ne in članice.

Od napovedanih sedmih ekip članov 
so se tekmovanja v Andražu udeležile le 
tri ekipe. Med njimi je bila najboljša eki
pa Šport AS iz Andraža pred ekipo TK iz 
Žalca in Pekarstva Roter.

Med štirimi ekipami članic pa je zma
gala ekipa Pekarstva Roter, druga je bila 
ekipa TT Prebold, sledita ekipi TN Polze
la in W Ž Žalec. K. R.

Tekmovanje 
invalidov v pikadu

ŽALEC - Društvo invalidov je pripravi
lo državno tekmovanje v pikadu za slo
venske invalide. Nastopili so tekmovalci 
in tekmovalke s Koroške, iz Šaleške in Sa
vinjske doline, skupno 30 tekmovalcev.

Med 20 moškimi je bil najboljši Ro
bert CERENJAK, Dl Velenje, sledita mu To
ne Hlupič in Stane Peško, oba Dl Žalec. 
Med 10 ženskami pa je bila najboljša Ani
ca Hrovatič, Dl Ravne na Koroškem, sle
dita ji Jožica Potrč, Dl Žalec in Francka 
Hafner, Dl Ravne na Koroškem. J. G.

Prva tekma, v  kateri je  tekm o
valo kar 40 ekip v petih kategori
jah, se je začela s štartom v  G ri
žah in se zaključila na cilju na Ho
mu. Vse ekipe so pot bolj ali manj 
uspešno premagale in poiskale 
vse kontrolne točke ter odgovo
rile na postavljena vprašanja. Tek
movanja so se udeležili tudi čla-

Poseben odbor pri Zvezi tele
snokulturnih organizacij občine 
Žalec je pripravil tekmovanje de
lavskih športnih iger v  atletik i. 
Nastopilo je  več kot 180 tekm o
valcev iz 23 delovnih organ iza
cij in zasebnih podjetij.

Rezultati, mlajši član i 60 m: 
1. Sergej Debelak 747 2. Silvo O j
steršek (oba Pekarstvo  Roter) 
7,70, 3. Peter FTeifer (TK Žalec) 
782; daljina: 1. Sergej Debelak 
(Pek. Rotar) 538 ,2 . Marjan Drak
sler (Šport As) 521, 3. M iran Strah 
(Pek. Rotar) 505; krogla: 1. Iztok 
Drev (TK Žalec) 9,93,2. Franc Šer- 
tl (Šport As) 9,36, 3. Iztok Hanžič 
(Pek. Roter) 8,94 itd. Ekipno: 1. 
Pekarstvo Roter 5.824 točk , 2.

ni jamarskega kluba iz Prebolda, 
ki so bili v  preteklosti kar nekaj
krat prvaki občinske lige v  planin
ski orientaciji. Njihova vrnitev po 
dolgih sušnih letih, ko tovrstne ori
entacije v  dolini ni bilo, je  bila re
snično zmagoslavna, saj so zm a
gali tako v kategoriji m ladincev 
kot veteranov. Sicer pa poglejmo

Šport As Žalec 4.741, 3. Tovarna 
nogavic Polzela 4.623 itd. Starej
ši člani 60 m: 1. Vlado Žuža 8,16,
2. Dani P irc 8,65, 3. Zvone Po
točnik (vsi Šport As) 8,88; dalji
na: 1. Vlado Žuža 451, 2. Dragan 
Bojinovič 438, 3. Dani P irc (vsi 
Šport As) 434; krogla: 1. Dušan 
Zavšek (Pek. Roter) 9,98, 2. Zvo
ne Potočnik 9,37 3. Dragan Boji
novič (oba Šport As) 8 ,84 . Ekip
no: 1. Šport As Žalec 5 .03 4 ,2 . Pe
karstvo Roter 1.504, 3. Tovarna 
nogavic Polzela 1.368 točk itd. 
M lajše član ice  60 m: 1. Renata 
Kramer (TT Prebold) 9,32, 2 . M o
nika V idm ajer (Pek. Roter) 9)11,3. 
Marina Plajh (Pek. Roter) 9,62; da
ljina: 1. Marina Plajh (Pek. Roter)

rezultate po posameznih katego
rijah. V  kategoriji A , v  kateri so bili 
učenci od 1. do 6 . razreda O Š, so 
prvo mesto zasedli mladi PD Za
bukovica, v kategoriji B, ki vklju
čuje učence 7 in 8 . razredov, so 
zmagali učenci iz Slivnice pri Ce
lju. V  kategoriji m ladincev so bili 
prvi jamarji iz Prebolda.

V  katgoriji D. oz. m lajših čla
nov do 40 let sta bila prva Bojan 
Jevševar in Nuša Hribar iz ori
entacijskega kluba Brežice. Med 
starejšim i člani —  veterani oz. v 
kategoriji E pa so prvo mesto za
sedli preboldski jam arji.

Nova tekma naj bi bila ta me
sec v  organizaciji PD  Žalec , na
slednja pa drugo leto v  maju v 
organizaciji PD V inska Gora.

372, 2 . Andreja A nce lj (TT Pre
bold) 363, 3. M onika V idm ajer 
(Pek. Roter) 360; krogla: 1. Darja 
Cencelj (VVZ Žalec) 8,92, 2. Ma- 
nika Pristovšek (Pek. Roter) 8,01,
3. Iv ica  Košenina (TT Prebold) 
764. Ekipno: 1. Pekarstvo Roter 
4143, 2. TT  Prebold 3.352, 3. To
varna nogavic Polzela 3168 točk 
itd. Starejše č lan ice : 1. Mateja 
Kočevar 9 ,58 ,2 . Anita Rojnik (obe 
Pek. Roter) 10,09,3. Cveta Pušnik 
(VVZ Žalec) 10,10; daljina: 1. Ma
teja Kočevar (Pek. Roter) 378, 2. 
Darja Grobelnik (TT Prebold) 359,
3. Anita Rojnik (Pek Roter) 338. 
Krogla: 1. Leonida Bončina (TT 
Prebold) 733, 2. Angela Čulk (TN 
Polzela) 700, 3. Breda Vizovišek 
(VVZ Žalec) 6,79 itd. Ekipno: 1. TT 
Prebold 3.340, 2. Pekarstvo Ro
ter 3.140,3. V V Z  Ža lec 2,830 točk 
itd.

T. TAVČAR

Delavske športne igre

Tekm ovali v atletiki

SP luteks Žalec

Državni prvaki med pionirji
Pogovor s trenerjem Jankom Melanškom

Strelska družina Juteks Ž a iec  tekmuje že vse od leta 1982, 
ko je  bila ustanovljena. V  tem  času so tako pionirji kot č lan i 
dosegli veliko odličnih rezultatov. Ti so dokaz dobrega in na
črtnega dela strelske d ru žin e  in njihovega vodstva. Veliko, če  
že  ne največ zaslug pa ima Janko M elanšek, s katerim smo se 
pred dnevi povsem naključno sreča li in ga povprašali o delu  
strelske družine v zadnjem  obdobju.

Pravzaprav je  bila to kar prava 
tem a, saj so prav pionirji, katerih 
trener je , zmagali na državnem  
prvenstvu. Z  veseljem nam je  po
vedal, da kaj takšnega niso pri
čakovali, čeprav so njegovi varo
vanci že prej dosegali visoke uvr
stitve.

»Še toliko bolj pa sem vesel, 
ker je  naša ekipa postavila tudi 
nov državni rekord s 545 krogi. 
Poleg tega pa smo na državnem  
prvenstvu, ki je  bilo v  Črešnjev- 
c ih , dosegli dve visoki uvrstitvi 
med posam ezniki, saj je bil Peter 
Šalekar tretji, Andrej Trifunovič 
pa četrti. T i dosežki nas opogum
ljajo in hkrati obvezujejo, da kljub

ne najbolj rožnati s itu ac iji za 
šport vztrajam o na tej •poti. To 
smo dolžni tako staršem tekm o
valcem  kot njim  samim , saj re
zu lta t i ved n o  p o m en ijo  tu d i 
odrekanje. Vsekakor pa ob tem 
ne morem m im o mačehovskega 
odnosa družbe do tega športa, 
ki morda ni atraktiven, saj tek
m ovanja potekajo skoraj brez 
publike, je  pa pom em ben kot 
šport in dejavnost, ki usposablja 
mlade za širše cilje , še zlasti v  
obrambnem pogledu, krepi nji
hovo samozavest in jih  postav
lja v  naš prostor kot resne in 
od ločne d ržav ljane . O b  vsem  
tem ne morem razumeti svetni

kov naše občine, ki so brez alter
nativ postavili šport, kulturo in 
humanost na stranski tir ter nam 
vzeli že sicer pičla sredstva oz. 
človeka, ki je skrbel za koord i
nacijo športa v  naši dolini,« se je 
ob koncu najinega pogovora pri
dušal Janko Melanšek.

D. N.

lanez Pavlič

Prišel, videl, zmagal
Drugi v alpskem pokalu na 3D-tarče v loko
strelstvu

Naslov tega zapisa morda ni povsem ustrezen, vendar tako 
radi pravim o takrat, ko nekdo v kratkem času doseže rezultat, 
za  katerega »garajo« drugi več let. Janezu Pavliču iz Šešč pri 
Preboldu je  to uspelo v nekaj tednih ali m esecih , in to v špor
tu, ki postaja vse bolj priljubljen tudi v naših logih, za kar ima 
seveda največ zaslug Lokostrelski klub Polzela na čelu z Vido 
in Francijem  Romihom.

Janez Pavlič je prijel lok šele 
pred letom dni, čeprav ga je že 
dolgo mikalo, da bi se poskusil v  
tem lepem in zanimivem športu. 
Žal nikoli ni našel časa, ne denar
ja za uresničitev svojih mladost
niških želja . Pred dobrim letom se 
je  odločil, kupil lok in poskusil z 
njim tudi zadeti. Na svoje začu
denje in začudenje prijateljev mu 
je uspelo in s tem je dobil še ve
čje veselje. Malo je še treniral in 
dosegel tudi prve rezultate na tek
movanjih. Specializiral se je za ta
ko imenovani lovski slog na tridi
menzionalne tarče, ki so posnet
ki živali v  naravni velikosti, po
stavljeni po gozdu. Prav v tej di
sciplini je v letošnjem alpskem po
kalu v skupni razvrstitvi dosege! 
drugo mesto. Tega so mu prinesli 
rezultati, doseženi na tekmah na 
Brdu pri Kranju, kjer je bil drugi, 
v  Tolmezu v  Italiji, kjer je zmagal, 
v  Gumchingu v Avstriji, kjer je 
prav tako zmagal, in v Salzburgu, 
kjer je dosegel drugo mesto. Sicer 
pa ima doslej tri prva in šest dru
gih mest. Njegov najslabši rezul
tat pa je  5. mesto, doseženo v 
Ravnah na Koroškem.

Janez P a v lič  sodi med tiste 
športnike, ki so nadarjeni za do
ločen šport. Res pa je tudi, da je 
poznan kot dober strelec še iz ča
sa služenja vojaškega roka v JA, 
kjer je bil v  kasarni imenovan za 
najboljšega strelca z zračno puško 
in bil med najboljšimi strelci z  vo
jaško puško. Prijatelji ga poznajo 
kot človeka z zelo mirno roko in 
ostrim pogledom, tako da mu pre
hod na lok in puščice ni povzro
čal težav. In kaj on meni o dose
ženih rezultatih in o lokostrelstvu?

»Teh rezultatov in doseženega 
drugega mesta v skupni razvrsti
tvi alpskega pokala na 3D-tarče 
sem seveda zelo vesel, čeravno 
sem hodil na tekme bolj zaradi 
športa samega. Vsekakor pa je do
sežen rezultat dobra motivacija za 
v  prihodnje, nedvomno pa tudi

obveza, saj velja takšen rezultat 
vsaj potrditi, če ne še izboljšati. 
Res pa je , da bo v prihodnje to 
morda težje, saj naj bi se v  alpski 
pokal vključili tudi Čehi, Švicarji 
in najverjetneje tudi Nem ci. V 
konkurenci tekm ovalcev iz sed
mih držav-pa bo nedvomno težje 
zmagati, bodo pa zato dobri re
zultati žlahtnejši. Ob tem velja re
č i, da lokostre lstvo  ni poceni 
šport, še posebno, če tekmuješ 
izven države. Sedaj vse financira

Janez Pavlič

sam, saj matični klub za to nima 
potrebnega denarja. Vesel bi bil, 
če bi temu športu bili bolj naklo
njeni tako v občini kot v državi. 
Kaj bi lahko prispevali tudi po
krovitelji, ki bi s tem lahko pro
movirali svojo blagovno znamko 
oz. podjetje...«

Tako pravi Janez Pavlič, ki je tu
di sam dokaj uspešen samostojni 
podjetnik —  trgovec, čeprav mu 
denarja ne ostaja, saj ga večino 
porabi za ta šport. Slovesnost in 
podelitev pokalov v Špiku v G o
zdu M artuljku, predvsem pa ve
selje do tega športa, odtehtajo 
vložen denar. Res pa je , da v ne
dogled tako ne bo moglo iti in za
to bo veliko odvisno od tega, kak
šna bo njegova nadaljnja kariera 
lokostrelca.

D. Naraglav

Pokal za fair play Vranskemu______________
V  odlični organizaciji nogometnega kluba Vransko in nogometne 

šole Braneta O blaka je bil m inulo nedeljo na Vranskem kvalifikacij
ski turnir za N ike Premier Cup, neuradno svetovno klubsko prvens
tvo nogometašev do 14 let leta 1996. Kvalifikacijski turnirji potekajo 
v  8 slovenskih krajih. Tekm ovalo bo 32 moštev, torej 640 mladih 
nogometašev. Prvi tak turnir je  bil na Vranskem . Rezultati srečanj: 
Šentjur: Publikum  0 :1 , Vransko : Era Šm artno 0 :0 , Rudar- ( V ) : Šen
tjur 1 : 0 , Publikum  : Vransko 0 :0 , Era Šm artno : Rudar (V) 0 : 1, 
Še n tju r : Vransko 1:0, Rudar (V) Publikum  2 :0 , Še n tju r : Era Šmartno 
0 :0 , Rudar ( V ) : Vransko 1:0, Publikum  : Era Šmartno 1:0. V  nadaljnje 
tekm ovanje se je  udeležila ekipa Rudarja iz Velenja, ki je zmagala v 
vseh štirih srečanjih, mlada ekipa Vranskega pa je zasedla četrto 
mesto.

T. T.



M atjaž Šuster in G regor Jančič  —  p rv i in drugi z  leve)

Matjaž Šuster zm agovalec  
turnirja v C e l j u _______

Na 3. karate turnirju v  spomin 
Zdravka Pavljije in Petra Paveli
ča, ki ga je  organiziralo Društvo 
za karate Celje , so bili žalski ka
rateisti zopet uspešni. M atjaž Šu
ster je zmagal v  karate borbah 
mladincev, Gregor Jančič pa je bil 
drugi. V  tej konkurenci je nasto
pilo 30 tekm ovalcev iz 20 sloven
skih društev. O ba tekm ovalca sta 
v p re d te k m o v a n ju  p o k a za la  
o d lično  fo rm o  in p rep rič ljivo

zm agovala. V  finalu se starejši in 
bolj izkušeni Šuster ni dal prese
netiti in je  zmagal s 3:0.

V  članski konkurenci je Dam ir 
Vrbanič osvojil 3. mesto. Tekmo
vanje je  začel odlično, v polfina
lu pa ga je  presenetil tekm ova
lec iz Celja . Nekoliko so k temu 
pripomogla tudi drugačna pravi
la borenja Schotokan karate or
ganizacije.

S. M.

D a m ir  V r b a n ič  4 .  n a  a l lg a u  c u p u
V  okviru priprav priprav slo

venske karate reprezentance na 
EP februarja 1996 se je udeležila 
allgau cupa v  N em čiji. Na tem 
turn irju  je  sod e lova lo  prek 10 
držav (Anglija, Belgija, Norveška, 
Avstrija, Rom unija, Turčija, Paki
stan, Nemčija in Slovenija). V  slo
venski reprezentanci so nastopi
li tudi trije ža lski karateisti. Naj
uspešnejši je  bil Dam ir Vrbanič, 
ki je  v karate borbah do 68 kg

osvojil 4 . mesto, potem ko je  pre
magal Luksemburžana, Belgijca 
in Turka. V  polfinalu pa je izgu
bil proti nemškemu predstavni
ku. Rok Gajšek in M atjaž Šuster 
sta se borila v poltežki in težki 
kategoriji, vendar sta izgubila že 
v  I. kolu kot tudi ostali slovenski 
predstavniki. Vrbanič je  bil tako 
najuspešnejši slovenski tekmova
lec, kljub temu da so ga v polfi
nalu sodniki močno oškodovali.

Žalec vodi v regijski karate ligi
V 1. kolu jesenskega dela  

regijske karate lige, ki jo je  
organizira l Karate klub Ž a
lec , so bili doseženi nasled
nji rezultati:

Žalec 1: Petrovče 2:0 
Gaberje C e lje  - Slovenske 

Konjice 0:3
Petrovče : Gaberje Celje 0 :2

Žalec 1: Žalec II 2:0 
Žalec II : Gaberje Celje 3:0 
Slovenske Konjice : Petrov

če 3:0
Vrstni red : Žalec 1 in Slo

venske Konjice 4 , Gaberje Ce- 
je  in Žalec I I 2, Petrovče 0. Na
slednje kolo bo v Slovenskih 
Konjicah 9 .11 .1995.

Savinjska rekreacijska  
košarkarska liga______

1. 10. se je  pričela SRKS - AS 
Polzela 95, v  kateri sodeluje 11 
ekip . Tekm e igrajo ob nedeljah 
od 8 . do 14. ure v telovadnici KK 
Kovinotehna Savinjska Polzela. 
Rezultati prvih dveh krogov so 
naslednji:

1. krog

Red buli Polzela ; Ciklosport Ve
lenje 34 :1 08
ŠD  Andraž : Prebold 37:62 
Celje Z T  : Rossi Laško 65:55 
Picerija 902 G . G . : ŠD  Vrbovec 
43 :4 7
Garant Polzela : TVD  Mozirje 
35 :6 5

2. krog

ŠD  Vrbovec : TV D  Mozirje 4 1 :4 4  
Prebold : Picerija 902 G . G. 26 :61

_ O i
K U R IL N O  O L J E

'9 ‘t ^ .S C S  L|BOJE
L :  7 0 7 - 4 2 0

KaF lahko storite danes, ne 
odlašajte na jutri!

Franc Kekec, kolesar rekreativec
Drugo leto na Grossglockner

franc Kekec, doma iz Pongra- 
ca v KS G riže , je sicer že prej ob
časno kolesaril, prav strastno pa 
se s tem športom ukvarja zadnji 
dve leti. Pri tem je treba poveda
ti, da je  star 62 let in glede na 
svoje dosežke v  svoji kategoriji 
najuspešnejši kolesar-rekreativec 
v  žalski občini. Seveda je kole
sarstvo tudi takrat, ko ni na ko
lesu, ze lo  priljubljena tema nje
govih pogovorov in med enim 
izmed njih sem ga poprosil, naj 
mi pove, kateri so njegovi naj
boljši dosežki. Kot je povedal, 
ima za seboj 24 gorskih vzponov 
in maratonov s kolesom. Med nji
mi je  enajst gorskih vzponov po 
Gorenjski za zlato medaljo Inter- 
sport K o k rca . Dosegel je  tudi 
prvo mesto pri gorskem vzponu 
na Bricnikov vrh, potem drugo 
mesto pri vzponu na Kum in če
trto mesto in prvi pokal za Žalec 
pri vzponu Juriš na Vršič. Na ta 
pokal je tudi najbolj ponosen. Po
tem je še prvo mesto pri vzponu 
na Dobrovlje , tretje na Celjsko 
kočo in četrto na Črnivec iz Kam
nika. Zmagal je tudi na kolesar
skem slalomu po smučišču v Li
bojah, udeležil se je maratonov 
v M oravskih  Toplicah , Rogaški 
S latin i, Šmarju-Sap, po Dravski 
dolin i in Koroškega m aratona.

r, n

Zasedel pa je tudi drugo mesto 
na triatlonu Intersport Kokrca , 
Kranj. So pa zelo am biciozni nje
govi načrti za prihodnje leto.

Tako načrtuje vzpon na Gros
sglockner in 24 gorskih vzponov 
za pokal Intersport, namerava pa 
se udeležiti tudi ostalih gorskih 
vzponov in maratonov, ki jih bo 
razpisala Športna zveza Sloveni
je.

V sekako r mu že lim o , da bi 
svoje cilje dosegel in s tem med 
kolesarje pritegnil še veliko m la
dih in m anj m lad ih . Na s lik i: 
Prane Kekec s pokaloma in me
daljam i. T- TAVČAR

Naj športnica, sm rtnik 
in ekipa v občim Žalec
M ed p risp e lim i g la so vn ica m i sm o izž reb a li tri, te n išk e  
m a jice  pa p re jm ejo :

MARJANA DOBRIŠEK, Breg 7 l/o , Polzela 
NURIJA PAŠIČ, Tomšičeva 1/a, Žalec 
MATJAŽ LUKAN, Polzela 2 3 3 , Polzela

N ag ra jen c i lahko  n ag ra d e  d v ig n e jo  v u red n ištvu  S a 
v in jč a n a . M e se ca  se p te m b ra  so  dobili n a jv e č  g la so v : 
sm u č a rk a  T in c a  K le p  (s le d ita  ji V a n ja  D o lar in J o ž ic a  
E m e rš ič ) , šp o rtn ik  m e se c a  se p te m b ra  je  sm u č a r  N e jc  
Lo vec  (s le d ita  mu k o š a rk a r ja  V e ljko  P e tran o v ič  in Ju re  
S tavro v ). Med ek ip am i je  dob il n a jve č  g la so v  S K  G o 
zd n ik  (s le d ita  pa K o v in o te h n a  P o lze la  in K a ra te  k lub 
Ž a le c .
A k c ijo  n ad a lju jem o  tud i v  n as le d n je m  m e se c u , g la s o v 
n ice  pa nam  p o šljite  na uredništvo Savinjčana do 11. 
novembra

Savinjčan

7a najuspešnejšo športnico

Za najuspešnejšega športnika

Za najuspešnejšo športno ekipo

Moj naslov:

L . J
Alpski pokal arrowhead

Odlična organizacija - dobri rezultati
O d 6 . do 8. oktobra je v B raslo včah , v o rgan izaciji Lokos

trelskega kluba Polzela, potekalo tekm ovanje v d iscip lin i A R 
R O W H E A D  za alpski pokal. Tekmovanja se je  udeležilo  70 
tekm ovalcev iz Avstrije, Ita lije , H rvaške in Slovenije. Poleg 
redne, zadn je  tekm e te sezone, so tu pripravili še finale naj
boljših  v posam eznih slogih, kar je b ilo  še dodatno priznan je  
LK Polzela.

Po petkovih  treningih in spo
zn avan ju  terena so se v soboto 
lokostre lc i pom erili za res. Prva 
tekm a je  potekala na znane ra
zd a lje , druga pa na neznane ra-

g ih , in s ic e r  v  in s t ik t iv n e m , 
com paund in o lim p ijskem . N aj
ve č  tekm ovalcev vseh starost
nih  kategorij je  te km o va lo  v  
com paund stilu . V  tem slogu so

Rossi Laško : ŠD  Andraž 83 :4 2  
C ik lo sp o rt V e len je  : C e lje  Z T  
68 : 57
ŠD Gom ilsko : Red buli Polzela 
48 :50

Lestvica po 2. krogu:

Cilosport Velenje in TV D  Mo
zirje 4 točke, Rossi Laško, Piceri
ja 902 Gornji Grad, ŠD  Vrbovec 
N azarje , C e lje  Zelena tehnika, 
Prebold in Red buli Polzela po 3 
točke , Anadraž 2 točki, Gom il
sko in Garant Polzela po 1 točko.

N a jb o ljš i stre lec  skupno in 
strelec tro jk po 2 krogih je  V lad i
m ir R izm an - Ciklosport Velenje, 
najboljši v  prostih metih pa je Te
odor M atjaž - TV D  M ozirje.

G enera ln i pokrovitelj - 
KLASJE CELJE!

Avstrijski ekipi je  dobre rezultate pomagal dosegati veliki pliša
sti m edvedek, ki je  ob padalcih lepo popestril zaključni finale.

zd a lje , kar pom eni, da so tek
m ovalci morali sami oceniti ra
zd a ljo  od strelnega mesta do 
ta rč e . V  obeh  te k m o v a ln ih  
dnevih  so tekm ovali v  treh slo-

dosegli dva d ržavn a  reko rd a . 
Prvega je  postavil G rega Emer
šič  iz LK  Polzela pri dečkih z  na- 
stre ljan im i 625 krog i, drugega 
pa Dejan Sitar iz T rž iča , pri ka-

Šport na kratko

detih  z  doseženim i 631 krogi. 
N ov reko rd  je  v  o lim p ijskem  
slogu , v  kategoriji m lad incev , 
dosegel tudi U roš Ž ibrat iz M a
ribora s 554 krog i. S icer pa po
g le jm o podrobneje tud i ostale 
rezu ltate . V  instinktivnem  sti
lu je  pri č lan icah  zm agala A n 
dreja Pohulek iz  V a ražd in a , pri 
č lan ih  je  slavil Zdenko  Horvat 
p rav tako iz V aražd ina , pri deč
kih pa Peter V iran t iz LK  Po lze
la . V  stilu com paund je  pri de
k licah  zm agala Katja D erm as
t ja , D LLL , pri dečk ih  je  s la v il 
G rega Emeršič z  že  om enjenim  
rekordom , pri kadetih je  bil naj
boljši Dejan Sitar iz Tržiča (drugi 
Sašo  Em erš ič  iz  LK  P o lz e la ) , 
č lansko  lovoriko  alpskega po
kala Braslovče '95 je  pri č lan i
cah  osvo jila Edit Zecha iz A vs
trije  (tretja Jožica  Em eršič iz  LK 
Po lze la ), pri č lan ih  je  bil prvi 
V lad o  Siter iz LK  Tržič (tretji do
m ačin  Štefan O šep).

Tekm ovali so  tudi ve te ran i: 
prvi je bil Johann Fucks iz A vs
trije , tretji pa Rom an Z u p an c iz 
LK  Polzela. In še olim pijski stil, 
k je r so tekm ovali v  treh staro
stnih kategorijah. Pri m lad inc ih  
ie bil prvi U roš Ž ib ret, pri č la 
nicah Elisabeth Grube in pri č la
nih Klaus Neuner. S ledn ja sta v  
tem  slogu tudi zm agovalca a lp
skega pokala za  leto 1995.

O sta li zm agovalci pa so še 
Andreja Pohulek in Zdenko Hor
vat v  instinktivnem  slogu in Loj
ze M rak iz Škofje Loke ter Edit 
Zeche v  coum pound slogu.

Po m nenju te km o va lce v  je  
b ilo  to  te km o van je  za  a lpsk i 
p o ka l eno  n a jb o ljš ih  d o s le j. 
M nogi so celo  pred lagali, naj bi 
svetovno prvenstvo v  ARROVV- 
H EA D -u , ki bo prihodnje leto v 
Kranjski G o ri, raje p rip ravil LK 
P o lze la . V se k a k o r v e lik o  p ri
znan je  in obveza  hkrati, če  bo 
do tega res prišlo .

D. N arag lav

M a l i  n o g o m e t  

v  T a b o ru

Ker se je dober teden dni 
trajajoča vseslovenska akci
ja . Rekreacija je pred vrati 
—  odpri ji! Taborčanom za
zdela prekratka, so se odlo
čili kar za ligaško tekm ova
nje v malem nogometu, na 
katerem sodelujejo moštva 
štirih vasi krajevne skupno
sti Tabor. Po dveh kolih vo
di Tabor pred O jstriško va
sjo, Lokami in Kaplo-Pon- 
dorjem. Ker je mali nogo
met v tej krajevni skupnosti 
očitno med najbolj priljub
ljenim športnorekreativnimi 
zvrstm i pri moških, pa Ta- 
borčar.i v  teh dneh že ra
zm išljajo, kako bi v prihod
njem letu spet obudili ligo 
med moštvi treh sosednjih 
KS (Gom ilsko, Tabor, Vran
sko), v  kateri je pred tremi 
leti sodelovalo kar 10 ekip.

Košarkarji Kovinotehne Savin jske Polzela so v  8 . kolu SKL 
gostovali pri Smeltu O lim piji v  Ljubljani in srečanje izgubili z  re
zultatom  91:76 (4143). Polzelani so bili v  prvem delu boljši in so 
ob polčasu celo vod ili. Na prvenstveni lestvici so trenutno na dru
gem mestu s 14 točkam i, ko likor jih  ima tudi Sm elt O lim p ija , ki 
vod i. Tretja je Idrija z enakim  številom  točk. V  soboto bodo Polze
lani v  9. kolu doma ob 19.30 gostili ekipo Satexa iz M aribora.

Rokom etašice Ž a lca  pa so v 7 kolu SRL gostovale v Kočevju in 
srečanje izgubile z rezultatom  31:27 V  soboto bodo Ža lčanke  ob 
18. uri doma gostile ekipo Vegrada iz Velenja.

Žalsko  planinsko društvo je  pripravilo tekm ovanje v planinski 
o rien taciji. Nastopilo je 36 ekip iz širšega celjskega obm očja. V  
kategoriji do 6. razreda O Š je  zm agala ekipa Zabukovice II., med 
7 in 8 . razredi so bili najboljši S livn ičan i, med m ladinci pa Ža lčan i. 
V  konkurenci č lanov (do 40  let) so bili najboljši tekm ovalci iz V in 
ske G ore I., med veterani S livn ica I. in med družinam i družina 
Jančič iz Ža lca .

K&K
TRGOVINA Z MEŠANIM BLAGOM 

DRAGO NATEK, s. p.
Latkova vas 203, 63312 PREBOLD

Obveščam o vas, da je  v Latkovi vasi - G roblja 214
ponovno odprta trgovina z m ešanim  blagom.

Prodajalna je odprta:
od ponedeljka do petka od 8. do 12. in

od 14. do 18. ure, 
ob sobotah od 8. do 15. ure, 
ob nedeljah od 8. do 12. ure.

Z a  obisk se  priporočam o in se  vam zahvaljujem o.
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Ija mi je poskočilo srce in takoj 
sem vedela, da boš M ateja. Na
to sem zdravnika povprašala, ali 
si zdrava. Rekel je , da te m orajo 
še pregledati. Minili sta dve uri, 
strah me je  bilo, da ni kaj naro
be. M olila sem, da bi te  prinesli 
k meni, rekli, da si zd rava, nato 
pa bi te stisnila k sebi. To močno 
čakanje pa se je razblinilo , ko je 
k meni prišel doktor in te prine
sel. Rekel je , da imaš m alce na
lomljeno kost ob rami.« »In po
tem?« sem nestrpno vprašala, saj 
je  m amica postala. »Potem sem 
te vzela v  naročje in rekla sem 
si, da sem najsrečnejša m ami na 
svetu, saj se mi je rodila čudovi
ta punčka. Potem sem te nara
hlo poljub ila na g lavico , tvo jo  
mehko glavico s puhastimi laski 
na njej. T i pa si sklonila glavo ter 
zaspala. Bilo mi je , kot bi bila na 
mehkem oblaku, ki plava po to
plem zraku. Nato je  prišel ati in 
te vzel v naročje ter te poljubil.« 
»Sem bila pa lepa, da so me vsi 
po ljub lja li,«  sem se zasm eja la . 
»To ni bilo še nič. Ko smo te pri

M a le  s iv e  ce lice
Dve ekipi Osnovne šole Prebold sta se 22. septem bra v 
Celju  udeležili predtekm ovanja za oddajo M ale sive ce 
lice . Ena od njiju je  na predtekm ovanju zm agala in se 
udeležila tekm ovanja na RTV Slovenija, ki je b ilo  26. 
septem bra.

Vsi ste že  slišali za  to televizijsko oddajo. Tudi m i, učenci 
petega razreda. Navdušili smo se za to igro in prosili razred
ničarko, go. Am broževo, da nas prijavi. To je  tudi storila . V  
tem šolskem letu, ko smo zakorakali v šesti razred in se ko
maj privadili šolskemu redu, pa je prišlo obvestilo, da je  v 
Celju predtekmovanje skupin , ki so se prijavile za kviz M ale 
sive celice. Prijavilo se je  devetindvajset ekip , iz naše šole 
dve. Zdaj smo pa tam ! Dela sem se lotil kar se da resno. Iz 
šolske knjižnice sem prinesel leksikone in pričel študirati. Prvi 
dan sem prebral dve knjigi, drugi dan eno in tako naprej. Ta
ko je  m inilo nekaj dni in tekm ovanje je bilo pred nam i.

Zaradi treme sem od doma odšel pol ure prej. Pravzaprav 
so bili vsi tekm ovalci iz naše šole precej zgodnji in končno je 
prišel hišnik ter nas odpeljal v Celje. Kar ustrašil sem se, ko 
sem tam zagledal to liko vrstnikov. Počasi se je strah polegel, 
ko sem ugotovil, da je  zraven tudi nekaj navijačev. Čez pol 
ure smo se odpeljali na O Š  Frana Roša, kjer so nas gostoljub
no sprejeli in začeli smo s pisnim delom. Naloge so bile te
žke , toda uvrstili smo se med prvih pet ekip. Ker pa sm o bili 
izenačeni z  ekipo na četrtem  ozirom a petem mestu, smo odi
grali igro Abeceda. Trema se je večala, stisnili smo zobe, se 
»vrgli« na delo in nasprotnike premagali z rezultatom tri pro
ti ena.

Iz učilnice smo kar pridrveli od navdušenja. M islil sem si: 
»Naši navijači ne bodo navija li zaman!«

Ko smo prišli v  modro dvorano Golovec, so me sošolci od 
navdušenja podrli. Toda strahu se še nisem otresel, ker smo 
čakali še na eno tekm ovanje. Končno so nas poklicali na oder. 
Stisnili smo pesti in si m islili: »Sedaj gre pa zares!« Prvih dveh 
vprašanj ne znamo in skoraj že obupamo. Vzdihnem o, a ne 
vržem o puške v  koruzo. To nam pomaga, saj na naslednja 
štiri vprašanja odgovorimo pravilno in skoraj neverjetno - de
limo si prvo mesto! To pa seveda pomeni, da gremo v  Ljub
ljano.

Prihod v  televizijsko hišo me je  zelo navdušil. Neki gospod 
nas je odpeljal v  m askersko sobo, kjer so nas napudrali. O dšli 
smo v studio, kjer je bilo ze lo  veliko ljudi in reflektorjev. Reži
ser nam je  povedal vse o snemanju. Kamere so mi v lile  veliko 
treme, ki sem jo sčasoma izgubil. Proti koncu tekm ovanja smo 
začeli izgubljati. Ne veliko , le za nekaj točk. Zgrabila me je  
jeza . Pobudo sem vze l v  svoje roke, toda z veliko sm ole. N ič 
ni pomagalo. Sprva smo bili jezn i, toda sam sem po eni strani 
vesel, da se ni treba več pripravljati, ker se je  že resno začel 
pouk. G rega M arkon, 6. a

O Š Prebold

In kaj so  povedali navijači?
Navijači smo prišli v  Celje šele ob štirih in nestrpno čaka li, 

kakšen bo rezultat. Naenkrat se pojavijo naši tekm ovalci in 
nam vsi presrečni povedo, da gredo v finale, ki se bo odvija lo  
v  Go lovcu . Ko so naši trije tekm ovalci dobili prvi dve vpraša
nji in nanju niso pravilno odgovorili, smo že mislili, da je  vse
ga konec. Kljub temu smo še vedno držali pesti in glasno na
v ija li. Najbolj napeti sm o bili pri zadnjem  vprašanju. O dgo
vorili so pravilno, m i pa smo vpili drug čez drugega in bili 
ponosni na sošolce, ker so se tako dobro »odrezali«.

26. septembra smo se odpeljali na TV  v  Ljubljano. Prvič 
smo bili v  studiu na snem anju, zato smo bili nekoliko zm ede
ni. Končno smo se le udom ačili, razprli naše navijaške p laka
te in ča k a li... D anilo  Vedenik, 6. a

Navijači smo bili*zelo živčn i, na koncu pa zelo veseli, ker 
so se naši uvrstili med najboljše. V  Ljubljani smo v studiu ma
lo vad ili, kako bomo nav ija li. Pričelo se je  tekm ovanje. Bilo je 
zelo vroče, zaradi ve liko  luči in napetosti hkrati. Čeprav so 
naši izgubili, smo se zabava li. M aša U ran jek , 6. a

Bilo me je strah. Zdelo  se mi je , da se vsi počutijo tako. V  
studiu smo se sprva pogovarjali, ko pa so začeli snem ati, nas 
je pbstalo sram. Urška Dolar, 6 . a

Prvi poljub___________
Torej, pa začnimo. Moj prvi po

lju b ...
Bilo je  leta 1981 in m islim , da v 

porodnišnici. Tistega dne je  bilo 
lepo vrem e, saj je bil avgust. In 
ravno tistega dne sem bila roje
na. Tega dogodka se sp loh ne 
spomnim , saj je od tega m inilo 
že štirinajst let, a moja m am ica 
mi je  povedala, kako je  bilo.

Bilo je  ponoči in okoli ene ure 
zjutraj sem prišla na svet. Za jo 
kala sem kot vsak novorojenček, 
m amica pa me je stisnila k srcu , 
me pobožala in poljubila na gla
vico . Ker pa sem že večja , me je 
nekega dne to začelo ze lo  zan i
mati. M am ico sem ujela pri ku
hanju kosila in jo p o vp raša la : 
»Mami, imaš kaj časa zame?« O d 
govorila je : »Seveda, ljub ica, kaj 
je?« Globoko sem vd ihnila in za
če la : »Veš, ko si me rodila, kaj si 
čutila, ko si me prvič videla?« M a
m ica se je nasmehnila in rekla : 
»Ko sem te rodila, mi je  zdravnik 
povedal, da si punčka. O d  vese-

peljali iz bolnišnice, so kar v  vrsti 
stali, da bi te poljubili.« »Pa sem 
pustila?« sem v  šali vprašala. »Ne 
vprašaj, smejala si se kot ne vam 
kaj,« je rekla m am ica. »Teja, te 
lahko nekaj vprašam?« »Kar us
treli,« sem ji rekla. »Pa te je  že 
kdaj kak fant poljubil?« je  tiho 
vp raša la . Izd av ila  sem : » D a ... 
n e ... ne ve m ... na rojstnem dne
vu ...«  »Je že v redu,« je nasmeja
no rekla. Objeli sva se in rekla 
sem: »No, ja!«

Poljubita me je  na lička , jaz  pa 
sem rekla : »V podrobnosti se pa 
ne bi spuščala!« Rekla je : »Tudi 
jaz sem bila stara trinajst let!«

Bila sem srečna in potolažena.
M ateja Hrušovar,

O Š  Vere Šlander, Polzela

Naš gost Primož 
Suhodolčan__________

Oh! Kakšen velikan. Napol ple
šast. Verjetno nam je  podaljšal 
življen je za kakšnih deset let. Saj 
p o zn a te  t is to : »Sm eh je  pol 
zdravja.« Mnenja sodelujočih pri 
tem sestavku so nekam otročja: 
»Po mojem mnenju je faca.«

Ko je prišel v  predavalnico, se 
je  začelo kričanje, ploskanje in 
žvižganje. Res je pravi Korošec. 
M islim , da je  m alo  p retiraval, 
vendar je  bil smešen. Naučil nas 
je v  več jezikih povedati: »Jaz te 
ljubim.« Na primer angleško: »I 
love you, dokler si tu.« In sloven
sko: »Jaz te imam rad, pa če bi 
zaradi tebe grizel podplat.« Ko je 
predstavljal knjigo Košarkar naj 
bo, je včasih zabredel v  druge vo
de in si kaj izm islil. Ko so začela 
padati vprašanja, so večinom a 
spraševali m alčki z  ob ičajn im i 
vprašanji, nas pa, ki nismo več 
m alčki, je  zanim alo , na primer, 
kako se naredi sendvič.

Mislimo, da gre Prim ož po sto
pinjah svojega očeta Leopolda 
Suhodolčana, res pa je  drugačen, 
skoraj nič pisateljski. Na koncu 
pa avtogrami, in še enkrat avto
gram i...

Silvija, Dam ira, A nže in
M arko K ., 7. a, O Š  Žalec

Jaz in spomini na 
otroštvo______________

Sedim  za m izo . P red  sabo 
imam dnevnik in v  roki pero. Pre
m iš lju jem ... »Ali sem srečna?« 
Zazrem  se skozi okno v noč, v 
d a lja vo ... Luna je  že priplavala 
na nebo in prve zvezde so zabin- 
gljale. Skoraj vse luči so ugasni
le, razen ene, ki sveti v  moji so
bi.

Pogledam vse dobre in slabe 
plati mojega življen ja . Kadar sem 
nesrečna in daleč od prijateljev, 
se vedno poglobim v svoje misli. 
Včasih odplovem v prihodnost, 
včasih pa napnem jad ra nazaj, 
nazaj v preteklost.

Kot majhna deklica sem bila 
vedno vesela in prepolna energi
je. Takrat smo z m amico, očijem 
in bratom žive li v  Rakovljah, v 
m ajhnem , a prikupnem  bloku. 
Tam sem preživela svoje otroštvo. 
To je bil kraj, kjer sem se prvič so
očila z naravo in njenimi lepota
mi in kjer sem začela spoznavati 
življenje. Imela sem veliko prija
teljev. Večinoma so to bili fantje 
iz sedmih ali osmih razredov, med 
njimi tudi moj brat. Bilo mi je č i
sto vseeno, če nisem imela dekli
ške družbe, kajti daleč naokoli ni 
bilo nobenega otroka moje staro
sti, kaj šele dekleta. Tako sem vsak 
dan capljala za njim i. Skupaj smo 
zahajali k m očvirju , kjer smo si 
gradili hišico iz lesa. Velikokrat so 
nam pomagali starši, ki so nam z 
veseljem  dajali les. V  njej smo 
imeli svoj kotiček, kjer smo se po
govarjali, ležali na starem kavču, 
jedli dobrote ali smo si pa ob njej 
zakurili ogenj, na katerem smo si 
pekli koruzo ali kostanj.

A  teh lepih, veselih trenutkov 
je bilo kmalu konec. Iz bloka smo

se začeli seliti v  novo hišo, ki je 
dobrih sedem kilom etrov proč. 
Takrat sem p reživ lja la  najtežje 
dni. Velikokrat sem zaspala v  sol
zah. S težkim srcem  sem se po
slovila  od prijate ljev , znancev, 
okolja , hiš in od prečudovitih let, 
ki sem jih preživlja la v  tej vasi. A 
nisem mogla nič storiti. Najraje 
bi vzela vse s seboj, stvari, ob ka
terih sem bila srečna. Morala sem 
se sprijazniti z  dejstvom , da to 
pač ni mogoče. Tako je čas tekel 
naprej. Ko sva se z m amico vo
zili v  šolo, sem vedno zrla proti 
bloku in ulic i, kjer sem se toliko
krat vozila s kolesom . Nikoli ni
sem pozabila pogledati hišice, ki 
je sedaj propadala ob m očvirju, 
kjer smo se včasih drsali in igrali 
razne igre. A  tudi ta spomin na 
našo »kajžico« je  zače l počasi 
trohneti. Km alu zatem  so jo po
drli in les porabili za kurjavo. To 
je bil zame ve lik  šok.

Z  leti sem se začela privajati 
na nove sosede in prijatelje, ki še 
ved no  ne m ore jo  nadom estiti 
starih. A  tudi s temi sem že  doži
vela marsikaj lepega. Teh prijate
ljev še sedaj ni toliko, kot jih je 
bilo poprej. V  Braslovčah sem 
poznala prav vsak skrivni kotiček, 
a tukaj niti enega. Sedaj, ko sem
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NAGRAJENCI SEPTEMBRSKE ŠTEVILKE SO:
1. nagrada: Stanka Dobnik, Polzela 205, Polzela
2. nagrada: Ivo Lampe, Marija R eka  23, Prebold
3. nagrada: Zlatko Kronovšek, Parižlje  65, B raslovče

Nagrajenci dobite nagrade, ki jih  je  prispeval MIK PREBOLD, v uredništvu Sa
vinjčana.

PO KRO V ITELJ O K TO B R SK E Š TEV ILK E  KRIŽANKE J E  JU T E K S  ŽA LEC.
Vrednost praktičnih nagrad je  5000,00 SIT, 3000,00 S IT  in 2000,00 SIT.
Rešitve pošljite  na uredništvo Savin jčana, Šlandrov trg 23, Ž a lec , najpozneje do  
11. novembra.

že precej zras la , sem m arsikaj 
spoznala. Spoznala sem, da je 
vse drugače. Zdi se mi, da so mi 
postale Braslovče tuje, kakor da 
jih ne poznam . V  sebi še čutim 
nekaj radosti in spominov, a ti 
počasi izginjajo. Ko sem srečala 
stare prijatelje, se nisem mogla z 
njimi pogovarjati, ker so se mi 
zdeli drugačni, nepoznani. V ča
sih, ko čakam  mamico v šoli, se 
sprehodim po stari cesti, ki vodi 
do bloka, a tudi ta se mi zdi tuja, 
kakor da se ne bi nikoli vozila po 
njej in še sama ne vem , zakaj. 
Kljub tem u še rada pogledam 
skozi kakšno okno, ki je obrnje
no proti bloku, sploh pa takrat, 
kadar mi je težko pri srcu, in ved
no preženem strah.

Tako končam  svoje razm išlja
nje. In edini prijatelji, poleg so
šolk in sošolcev, ki jih imam se
daj, so: svinčn ik , zvezek in pisal
ni stro j. Uparrt, da bom imela 
svetlo prihodnost in da bom po
stala uspešna menedžerka. Še na
prej bom zapisovala svoje spo
mine in trenutke, ko sem žalost
na, v  svoj zvezek . Včasih je do
bro, da je  človek sam, saj tako 
spozna samega seb

Barbara Vek, 
O Š  Braslovče

Pomagati je lepo
Vsako leto se učenci Osnovne 

šole Ljube M ikuš Žalec spomni
m o oskrbovancev dom a N ine 
Pokorn. Naberemo jim kostanj.

Tokrat smo to akcijo izvedli v 
soboto, Z  oktobra. Ta dan bi mo
rali imeti pouk. Ker pa je  bilo na
povedano lepo vreme, smo od
šli v  gozd. Razdelili smo se v dve 
skupini. Ena je  odšla proti Plev- 
nem u, druga pa v Grajsko vas. 
Kostanj je letos lepo obrodil, ven
dar so ga ljudje že pridno pobra
li.

M orali smo veliko prehoditi, 
da so bile naše vrečke in košare 
polne. Radi smo se potrudili, ker 
vem o, da so ga ti starejši ljudje v 
domu ze lo  veseli.

Vsako leto priredijo kostanjev 
p iknik. Povabijo tudi nekaj pred
stavnikov učencev naše šole in se 
nam zahvalijo .

Torej smo vsi zadovoljn i. Mi 
sm o naredili dobro delo, oskrbo
vanci pa se lahko posladkajo s 
kostanjem , ki si ga sami ne mo
rejo več nabrati.

Karmen Holcer, 8. r.
O Š  Ljube Mikuš Ž alec



Savinjčan

Mag, sc. Franjo Velikanje, dr. med.

O trošk i d ispanzer  
in nova pravila  Z Z Z S

Nova pravila obveznega 
zdravstvenega zavarovanja so 
posegla na vsa področja zdrav
ljenja, posebej boleča pa so pri 
zdravljenju otrok, ker je zanje 
do sedaj bilo vse zastonj, po no
vem pa so starši malih otrok v 
marsikaterem primeru plačni
ki zdravstvenih storitev. Ker je 
to včasih težko razumeti, pri
haja v zdravstvenem domu do 
nesporazumov in je nujno zato 
določene nejasnosti razložiti.

Kaj je najpomembnejše de
lo otroškega zdravnika?

PREVENTIVA je najpomem
bnejše področje pri zdravstve
nem varstvu otrok, ki naj ga 
opravlja pediater - otroški zdrav
nik. Namen preventivnega dela 
pediatra je z opravljanjem red
nih sistematskih pregledov do
jenčkov in malih otrok, z delom 
v posvetovalnici in rednimi cep
ljenji zaradi nevarnosti epidemij 
nalezljivih otroških bolezni pre
prečevati zbolevanje otrok in tu
di odkrivati okvare zdravja, ki so 
prisotne od rojstva ali pa so se 
pojavile v  času rasti, pa jih je mo
goče ob zgodnjem odkritju poz
draviti, zazdraviti ali preprečiti 
poslabšanje zdravja ali celo pre
zgodnjo smrt.

V  žalski občini je načrtovanih 
za tako delo več specialistk, ki pa 
jih po novih pogojih obveznega 
zdravstvenega zavarovanja obre
menjuje vse več malih in tudi ve
čjih  otrok zarad i običajnega 
zdravljenja enostavnih prehlad
nih in drugih bolezni. Zato obstaja 
nevarnost, da bo preventivno de
lo zanemarjeno, s tem pa večja 
možnost pojava epidemij, česar 
si prav gotovo ne želimo.

Nujne spremembe pri delu 
otroškega d isp an zerja  v 
zdravstvenem domu Žalec

Zaradi pravičnega odnosa do

vseh malih otrok v občini bomo v 
ZD Žalec še vedno prvenstveno za
gotavljali vso preventivno dejavno
st, ki jo predpisujejo pravila obve
znega zdravstvenega zavarovanja.

Zaradi dejstva, da se vsako leto 
rodi približno 400 otrok, je to do
datna obremenitev pediatrov, zato 
pa bodo morali otroci, ki so starejši 
od 14 let, izbrati drugega zdravni
ka. Glede tega je največji problem 
v Žalcu, kjer preskrbni starši meni
jo, da zna njihovega otroka pozdra
viti samo pediater.

V  drugih krajih občine so razme
re drugačne. Normalno je, da npr. 
na Vranskem ali Polzeli zdravi otro
ke splošni zdravnik ali specialist 
splošne medicine, pediater pa opra
vi le sistematske preglede. Tak na
čin dela načrtuje tudi ministrstvo za 
zdravstvo, ki v prihodnosti uvaja 
družinsko medicino. Zdravnik naj bi 
v prihodnje dobro poznal in zdra
vil cele družine, podobno kot je že 
bilo pred nekaj desetletji.

V  Zdravstvenem domu Žalec bo
do na otroškem dispanzerju zaradi 
vsega navedenega otroške zdravni
ce - pediatrinje sprejemale na no
vo, kot izbrane zdravnice, le otro
ke, mlajše od 5 let. Otroci, ki bodo 
dopolnili 14 let, bodo morali zame
njati zdravnika v okviru samega di
spanzerja za otroke, starejši od 18 
let in mlajši že zaposleni oz. če se 
ne bodo več šolali, pa se ne bodo 
več mogli zdraviti v otroškem di
spanzerju, ampak bodo lahko izbrali 
drugega zdravnika - splošnega ali 
specialista splošne medicine.

Vse to navajam, ker starši prepo
gosto vidijo samo svoje pravice v 
sicer nam vsem razumljivi skrbi za 
lastne otroke, ne vidijo pa dejstva, 
da s tem zmanjšujejo možnosti dru
gih otrok do minimalnih pravic, ki 
jih določajo pravila obveznega 
zdravstvenega zavatovanja, zaradi 
nevarnosti širjenja nalezljivih bole
zni pa posredno ogrožajo tudi 
zdravje lastnega otroka.

Kdaj so starši za pregled 
otroka samoplačniki?

V  preteklosti smo bili navaje
ni, da je bilo zdravstveno vars
tvo otroka v vseh pogledih in 
vsak trenutek zastonj. Danes ni 
več tako, zato so starši neupra
vičeno večkrat jezni, ker mora
jo v  zdravstvenem domu seči v 
denarnico in po nepotrebnem 
pride tudi do konflikta z zdrav
nikom ali sestro, ki zaradi novih 
predpisov nista prav nič kriva. 
Kdaj je  treba plačati tudi za 
zdravniški pregled otroka?

- Če za otroka, ki ga pripelje
te na pregled, nimate zdravstve
ne knjižice.

- Če imate zdravstveno knji
žico, pa ta ni ustrezno potrjena 
že najmanj 30 dni.

- Če peljete otroka k zdravni
ku, ki m izbrani zdravnik ali 
zdravnik, ki izbranega nadome
šča, pa ne gre za nujno zdrav
ljenje. O  tem, kaj je nujno zdrav
ljenje, odloča zdravnik, ki je 
otroka pregledal.

V  prvih dveh navedenih pri
merih ne plačate le, če je življe
nje otroka ogroženo. O  tem, ali 
je ogroženo ali ni, odloča zdrav
nik, ki je otroka pregledal. Pre
gled v prvih dveh primerih pla
čate tudi pri izbranem osebnem 
zdravniku!

Žal je še vedno mnogo pre
več zavarovancev, ki prihajajo v 
zdravstveni dom brez urejenih 
dokumentov, pa se čudijo, če 
morajo pregled sami plačati. Za
nimivo, da nihče niti ne pomi
sli, da bi šel čez državno mejo 
mimo policista in carinika brez 
potnega lista ali osebne izkazni
ce. V  zdravstvenem domu res 
nismo policisti in cariniki, mo
ramo pa spoštovati navodila, ki 
jih predpisuje Zavod za zdravs
tveno zavarovanje, sicer smo sa
mi lahko kaznovani.

N O V A  F IZ IO T E R A P IJ A  V  Ž A L C U
V Ž a lcu  smo dobili novo, 

sodobno o p rem ljen o  am bu
lanto za fiz io terap ijo  in m e
d ic in s k o  r e h a b i li t a c i jo  na  
Prešernovi 1a, pri avtobusni 
p o sta ji, na u l ic i ,  ki vodi k 
Zdravstvenem  domu Žalec.

N ova am bu lan ta  zagotavlja  
pacientom , glede na dosedanjo 
utesnjenost prostorov fiziotera
pije v Z D  Ž a lec , boljše pogoje 
in višjo raven storitev. Pacienti 
im ajo sedaj m ožnost svobodno 
izbrati tisto fizio terap ijo , ki jim  
bo zagotovila strokovno višji ni
vo in v  kateri bodo tudi sicer 
hitro in prim erno sprejeti v  te
rapevtsko obravnavo .

Nova ambulanta sprejema pa
ciente vsak dan med 7 in 14. 
uro, ob četrtkih do 17. ure in po 
dogovoru tudi v drugih terminih.

Storitve so z napotnico le- 
čečega zdravnika brezplačne.

Poleg celotne fizioterapevtske 
obravnave bodo pacientom  na

vo ljo  tud i m asaže , podvodne 
m asaže in druge storitve. 

Poseben poudarek bo name-

Sodelovanje  na  
področju  sociale

Prejšnjo sredo so se v Žalcu sestali predstavniki območnega od
bora Rdečega križa, Karitasa, Centra za socialno delo Žalec, do
mov za ostarele Grmovje in Polzela in vodja občinskega oddelka 
za gospodarstvo in negospodarstvo. Dogovorili so se, aa se bodo 
odslej srečevali vsak prvi torek v mesecu in skupaj reševali pro
bleme s področja sociale, ki so tudi v žalski občini vse bolj pereči.

To med drugim dokazujejo številni telefonski klici za takšne ali 
drugačne ob like  pom oči na Rdeči K riž in na druge omenjene soci
alne organ izacije . Med njimi so tudi prošnje za zim ska oblačila . Da
nes so prvič pred letošnjo zim o odprli skladišče Rdečega križa v 
Žalcu in delili zim ska oblačila. Zaradi pom anjkanja sredstev za de
lovanje obm očnega odbora Rdečega križa oblačil ljudje ne bodo 
več dobivali vsak dan ozirom a po predhodnem dogovoru s sekre
tarko, pač pa sam o vsako sredo med 9. in 12. uro. K. R.

njen rizičn im  skupinam prebival
stva , posebno invalidn im  ose
bam , otrokom  z nepravilnostm i 
v razvoju hrbtenice, ženam v no
sečnosti in po porodu, ženam  v 
m enopavzalnem  obdobju, sta
rejšim  ljudem , ljudem , zaposle
nim v težk ih  delovnih pogojih, 
pacientom  po poškodbah ... A m 
bulanta bo uvedla svetovanja ra
z ličn ih  specialistov m edicine ter 
programe za m edicinsko kozm e
tiko.

V  m esecu novembru bo pričel 
enkrat tedensko delati specialist 
ortoped.

Paciente bomo po dogovoru 
obiskali tudi na dom u. Za vse 
in fo rm acije  je  na voljo te le 
fon: 0609  618  427.

A m bulanto vodi zasebna v. 
fiz io te rap evtka  M etka M oč- 
n ik-K o šen ina , dosedaj vod ja  
f iz io terap ije  v Z D  Ž a lec .

Ped iker svetuje

Nega nohtov na rokah
Negi rok posvečamo danes 

enako pozornost kot negi obra
za. Za urejeno žensko in moške
ga je nega rok del vsakodnevne 
navade in je v veliki meri razlog 
za večjo samozavest. Sodobni 
kozmetični in pedikerski saloni 
posvečajo negi rok enako pozor
nost kot negi obraza in nog.

Noht pokriva členek prsta že v 
tretjem embrionalnem mesecu. Je 
rožena ploščica, ki je sestavljena iz 
treh delov: korena v koži, ploščice 
nohta in tkiva. Koren je nameščen 
v kožni gubi, matici nohta. Kožica 
nohta je naravna obramba, ki varuje 
noht pred škodljivimi mikroorganizmi. 
Noht zraste mesečno približno 4 mm.

Običajno manikiranje je sestav
ljeno iz več postopkov:

1. Odstranimo lak z odstranje
valcem laka za nohte.

2. Oblikujemo noht, oblikujemo 
kote v  željenem slogu (francoski 
slog-okrogli, ameriški štirioglati).

3. Odstranimo nečistočo z lese
no paličico in potisnemo kožico na 
rob nohtov, da ne kazi oblike noh
tov.

4. Pripravimo kopel za roke. 
Lahko uporabimo GEHVVOL mo
dro kopel in v njej namakamo ro
ke 5 minut.

5. Po kopeli roke osvežimo z ra
hlim pilingom za roke. Najboljši so 
rastlinski pilingi.

6. Ko odstranimo piling, upora
bimo dobro olje ali kremo za ma
sažo, lahko uporabimo GEHVVOL 
med kremo ali olje za zaščito  
nohtov in kože.

Po masaži rok naredimo še pa
rafinsko oblogo. Roke položimo v 
topli parafin in jih ovijemo v pla
stično vrečko, nato pa še v frotira- 
ste rokavice. Tako pustimo delovati 
15 minut. S pomočjo parafina pri
de do okluzivnega učinka (nakopi
čena toplota), tako da se pore od
prejo, krema ali olje pa lahko bolje 
prodirata.

7 Spoliramo nohte, da postane
jo gladki.

8 . Odstranimo olje z nohtov in 
jih pripravimo za lakiranje.

9. Nanesemo plast spodnjega la
ka (Base Coat), ki nohte hrani in 
čvrsti ter pustimo, da se posuši. Na

nesemo prvo plast laka. Lakiramo 
vedno najprej sredino nohta, po
tem strani.

GEHVVOL med kreme ali olje 
za zaščito nohtov in kože na ro
kah vsebuje dragoceno olje pšenič
nih kalčkov in izbrane kvalitetne 
sestavine za nohte in kožo. Lomlji
vi in suhi nohti postanejo zopet 
elastični in lepi in dobijo spet na
raven svilen sijaj. Antimikrobiolo- 
ške učinkovine ščitijo pred vnetji 
in valovitostjo nohtov, ki lahko na
stopijo po rezanju kožice.

Oba preparata sta torej pripo
ročljiva kot idealno sredstvo- po 
manikuri.

Izdelke za nego nohtov G EH 
VVOL uporabljamo tudi v pedikuri 
KANA, Roševa 5, Žalec, telefon 
715-686; v  Dobrni - pedikura, tel.: 
778-110.

Izdelke lahko kupite tudi v  le
karnah Žalec, Polzela, Prebold, 
Vransko, Zeliščni drogeriji Pur, 
INN-SANI d .« * . Žalec in Celje, 
Apoteki pri teatru v Celju, Jager 
d.o.o.-v Celju.

Marija Akerma

Bonton - odraz srčne kulture
»Za sodobno slovensko družbo je značilno nenehno bezlanje in 
norenje za materialnimi sredstvi, z zornega kota materialističnosti 
pa gledamo tudi na področja, kot so kultura, umetnost, industrija 
idr. Za vsem tem bi morala stati nekakšna notranja, prikrita duhov
nost, a ljudje so na žalost le prazne lupine. Odraz te notranjosti pa 
je bonton,« je za Savinjčana povedala umetnostna zgodovinarka in 
geografinja Olga Butinar-Čen, ki je vodja humanističnega in kul- 
turno-vzgojnega programa Cankarjevega doma v Ljubljani.

Med številnimi aktivnostmi teh 
dveh programov je tudi 10 kultur
nih dni, ki potekajo ciklično od ok
tobra do aprila. Ti kulturni dnevi, 
ki so namenjeni tako mladim kot 
odraslim, vključujejo predavanja, 
predstavitve in pogovore o gleda
lišču, filmu in filmski glasbi, o ple
su, likovni umetnosti, literaturi, or
glah ter predavanja o kulturi lepe
ga obnašanja. Ta predavanja vodi 
estetka Ana Kneževič, ki poslušal
ce seznanja s pravili bontona, med
sebojnega sporazumevanja in z  go
vorico telesa. Kot nam je poveda
la gospa Butinar-Čeh, so imela do
sedanja predavanja zelo dober od
ziv, zato jih nameravajo razširiti in 
nanje povabiti tudi strokovnjake iz 
psihologije.

Bonton je po mnenju gospe Bu
tinar-Čeh v današnjem času zelo 
problematičen, saj so se statusni 
simboli in norme v slovenski dru
žbi bistveno spremenili. Ljudje bi 
se morali ravnati po pravilih lepe
ga obnašanja, ki človeka ne ome
jujejo, ampak mu lajšajo življenje. 
Čeprav je bonton odraz notranjo
sti, se ga je mogoče naučiti, je de
jala gospa Butinar-Čeh in dodala, 
da pri bontonu izobrazba in vzgo
ja nista tako pomembni. Po njenem 
mnenju se lepše obnašajo ljudje na 
periferiji kot v mestu, saj živijo  v 
bližnjem stiku z naravo, kar člove
ka dela boljšega. Poudarila je tudi, 
da v  mestih vladajo močna izoli
ranost, individualizem In strah pred 
sosedom, vse to pa ovira komuni
ciranje in učenje lepega vedenja. 
Bonton je lahko tudi stvar menta
litete; znano je namreč, da smo 
Slovenci slabši govorci, igralci in ne 
uporabljamo vehementnih gibov.

Sicer pa je bonton zelo širok po
jem, ki zajema protokolarno obna
šanje, na primer pri diplomatih, 
pravila obnašanja poslovnežev, 
pravila oblačenja, prehranjevanja, 
Kontaktiranja z ljudmi in še veliko 
več. Gospa Butinar-Čeh je pouda
rila, da se ljudje ne predstavljajo, 
ne znajo se rokovati, saj le redki 
naravnost iztegnejo svojo roko in 
jo krepko stisnejo. Velikokrat se 
zgodi, da pozabimo predstaviti ne
koga, ki smo ga pripeljali v večjo 
družbo. Med najpomembnejšimi 
pravili obnašanja je gospa Butinar- 
Čeh omenila pravilen odnos do sta
rejših in invalidov, ki bi jim morali 
dajati prednost in jim pokazati pri
jaznost in srčno kulturo. Za krše
nje pravil obnašanja ve lja  tudi 
obrekovanje ljudi, pretirano upo
rabljanje parfuma In neprimerno 
oblačenje. Jasno je, da v službo ne 
bomo šli oblečeni v večerno toale
to, na koncert pa ne v strganih kav
bojkah. Prav tako ni primerno, da 
gremo na kakšen koncert, če smo

prehlajeni in vemo, da bomo ves 
čas kašljali.

V  poslovni bonton predvsem 
spada pravilna kom unikacija z 
ljudmi, pogovarjanje po telefonu in 
način dopisovanja, kar pa je seve
da odvisno tudi od posamezne 
države. Paziti moramo, da smo na 
delovnem mestu urejeni, da nismo 
nenaspani, da ne kažemo posledic 
popivanja prejšnjega večera in da 
smo strpni do sodelavcev. Kot je

dejala gospa Butinar-Čeh, se mo
ramo zavedati, da bonton ni afek
tirano vedenje, niti preglasno ve
denje ali agresivno obnašanje. Ves 
bonton pa lahko po besedah go
spe Butinar-Čeh strnemo v srčno 
kulturo in spoštovanje do sočlove
ka. Darja Kroflič

^ 'c e n t e r S A N A " '

• prodajalna sanitetnega
materiala in ortopedskih 
pripomočkov

• svetovanje pri negi 
in nega stom

*• vse za inkontinenco

Na vašo željo vam pripomočke 
pripeljemo na dom.

Delovni čas: od 8. do 13. ure in od 15. do 18. ure, 
v soboto od 8. do 12. ure.

Žalec
Šlandrov trg 21 
tel.: 7 1 5 -6 1 0

Celje
Razlagova 13 
tel.: 2 6 -0 3 5

W

J
63312 P R E B O L D  -  P R E B O L D  50/A 

Tel.: (063) 723-210

Danica JERMAN

D elovn i čas:
8.00 - 12.00 in  14.00 - 18.00, 

sobota 8.00 - 14.00

V teh dneh pred 1. novembrom je naša ponudba 
še bogatejša.

Nudimo vam  vse vrste rezanega cvetja.
Sprejemamo pa tudi naročila za nagrobne aranžm aje.

Se priporočam o in  hvala za dosedanje zaupanje!



Savinjčan

D IX TR O N  d .o .o .
AVTOMARKET
M estn i trg  7 , te l.: 7 1 5 - 5 4 7

i '  I
j IZKORISTITE lO-ODSTOTNI POPUST I 
j V PREDZIMSKEM ČASU • |

j kupon za lO-odstoim popust  j

- rezervni d eli - ALFA ROMEO, FIAT (vsi tipi),
GOLF, RENAULT, ZASTAVA, LADA,

- na za log i vsi tipi verig PVC PRAKTIS,

• verige za hitro m ontažo,

- hladilna tekočina AFROSTIN (KONCENTRAT),

- dodatna oprem a za hladne dni,

- akumulatoi^T,

- prevleke.

Vsa oprema za zimo že na zalogi
Pri nas Vam izdelamo vse vrste  
avtomobilskih in stanovanjskih ključev!

V R T N A R S T V O  
IN

CVETLIČARSTVO  

__  Jože ŠMIT s.p.
Vransko 32 , tel.: 725 - 126

V dneh pred dnevom mrtvih vam 
nudimo vse vrste rezanega 
cvetja, zlasti krizanteme in druge 
cvetlične aranžmaje.
Hvala za dosedanje zaupanje!

TRGOVINA in  CVETLIČARNA 
L IP C A

V ra n sk o  140
6 3 3 0 5  V R A N S K O , te l. 0 6 3/72 5  320

OB DOBROTAH S POLIC ŠE ŠOPEK ROŽ ZA VSE PRILOŽNOSTI

Vabimo vas, da nas obiščete in si polepšate dan z dobrotami iz 
naše trgovine ter s šopkom rož razveselite sebe in svoje najdražje.
V teh dneh vam nudimo bogato izbiro cvetja, ikeban, sveč in drugih 
cvetličnih aranžmajev, s katerimi boste polepšali grobove svojcev. 
Pozor: še vedno tudi 10-odstotni popusti 1. in 2. v mesecu za upoko
jence pri nakupu živil.

Hvala za zaupanje!

h 633J3 Polztia 
te l , 063  72X668

Vam  nudi:
- malice,
- jedi po naročilu,
- sladice.

Vabimo zaključene skupine.

Odprto imamo vsak dan od 9. do 24. ure.

MALI OGLASI
Kupim dvo inpo l- a li tri
so b n o  s t a n o v a n je  a li 
h iš ico  v  Ž a lc u . Informa
cije po telefonu: 063/ 
721-232.

Izdelava in montaža 
izpušnih loncev in 
cevi iz aluminizirane 
pločevine za:

• osebna vozila
• lažja tovorna 

vozila
• traktorje

VLADIMIR MARN,
Vransko 18, 

telefon: 725-106

SERVIS BELE TEHNIKE
in
ELEKTROINSTALACIJE
Dani PIKL, Šempeter 115/d 
tel.: 063/702-070
Popravila pralnih strojev, 
štedilnikov, bojlerjev, 
servis in meritve 
oljnih gorilcev.

Prodam m ed etažn o  s ta 
n o va n jsk o  h išo  in s ta ro  
km ečko  h išo , z id ano  g a 
ražo  z d rva rn ic o , k o zo 
lec  in 8 .6 0 0  m 2 ze m lje  
(L a č ja  v a s  3, S a v in js k a  
do lina) z a  160 .000 DEM . 
Informacije po tel.: 
063/24-885.

Nova vzorčna italijanska 
kuhinja (b e la  barva), 3 ,30 
m z v se m i ap ara ti in e le 
menti (n e rja v e č  šted iln ik , 
korito - o d c e je v a ln ik  v 
om ari, h lad iln ik , za m rzo 
va ln ik , e le k tr ič n a  napa , 
o s v e t l ite v  v zg o rn je m  
m ostu) je  n ap ro d a j 20% 
ce n e je .
Informacije po telefonu: 
249-84.

Prodam rab ljen , a d e lu 
jo č  p ra ln i stro j G o ren je  
(16 p rogram ov). 
Informacije po telefonu: 
063/721-232.

Najamemo ali odkupimo
poslovni prostor v centru 
Ž a lc a  v  v e lik o st i 15 do 
25  m 2. Informacije po 
telefonu: 063/713-197.

STRUGARSTVO IN PASARSTV-

REHAR RUDI s.p.
Zaloška gorica 12 
63301 PETROVČE

tel.: 06 3  708  056  
fax: 063  708  056

NOTRANJA OPREMA IZ MEDENINE IN DRUGIH KOVIN

IZ D E L A V A  IN  M O N T A Ž A :
- karnise ,
- v itražne  police,
- d rža la  in letvice za  pritrditev preproge,
- s topn iščna  oprijemala  - dekora tivne vrvi,
- s topn iščne  ograje,
- ročaji,
- O PREM A LO K ALO V (mize, stoli, nogostopi, obeSala...). 

PRODAJA IN MONTAŽA

- obešeni stropovi A rm stro n g

JAVN O  KOMUNALNO P O D JE T JE  Ž A L E C
U lic a  N ad e  C ile n še k , 5 , 63310 Ž A L E C

o b jav lja
J A V N O  D R A Ž B O
z a  prodajo :
1. DELOVNI STROJ - ROVOKOPAČ IMP - SKIP, BN 80

le tn ik  1985, m oč m otorja 52 KW , tip m otorja  IM T 
570 , v r s ta  h id rav lik e : prva p e to le tka

PO IZKLICNI CENI: 807.500,00 SIT
2. KOMBINIRANO VOZILO - CIMOS DAK

le tn ik  1984, m oč m otorja  23 KW , p ro sto rn in a  m otor 
ja  6 0 2  c cm  m a sa  vo z ila : 700 kg, n o s iln o st 5 0 0  kg 

PO IZKLICNI CENI: 10.200,00 SIT
3. SAMOHODNA NAPRAVA ZA PREBIJANJE TAL - 

BORA 140
le tn ik  1986, ra z te zn o st c c a  6 m

PO IZKLICNI CEÑI: 170.000,00 SIT
Na dražbi lahko sodelujejo vse pravne osebe s sedežem v 

R Sloveniji in fizične osebe, državljani R Slovenije. Pred javno 
dražbo mora vsak ponudnik vplačati varščino v višini 10% 
izklicne cene in jo nakazati na žiro račun Javnega komunal
nega podjetja Žalec, štev.; 50750-601-19709 pri Agenciji RS 
za plačilni promet, nadziranje in informiranje, z namenom 
»varščina za javno dražbo«. S potrjenim prenosnim nalogom 
se mora ponudnik izkazati pred začetkom javne dražbe. Var
ščino bomo uspešnemu ponudniku po odbitku stroškov vra
čunali v kupnino, drugim pa brez obresti vrnili naslednji dan 
po javni dražbi. Predstavnik pravne osebe mora imeti veljav
no pooblastilo za licitiranje.

Kupec, ki bo na dražbi uspel, mora kupoprodajno pogodbo 
skleniti najkasneje v 3 dneh po končani dražbi in plačati 
celotno kupnino na žiro račun Javnega komunalnega podje
tja Ža lec v 8 dneh po sklenitvi pogodbe. Če uspešni ponud
nik ne bo sklenil kupoprodajne pogodbe in plačal celotne 
kupnine v določenem roku, bomo prodajo razveljavili, p lača
no varščino pa zadržali. Dražba se opravi po načelu »videno- 
kupljeno«.

Prometni davek, druge dajatve in stro ške 'v  zvezi s preno
som lastništva mora plačati kupec.

Javna dražba bo v torek, 7. 11. 1995 ob 14. uri na dvorišču 
Javnega komunalnega podjetja Žalec,. Ulica Nade Cilenšek 
5, Žalec. Ogled predmetov bo možen od 12. ure dalje.

Vse dodatne informacije pri g. Hercogu, tel. (063) 715-378.

A n d e l i ja !
Ko človek ubira svojo življenjsko pot, doživlja pri 

tem mnoge težave. Črpa moči duha in telesa in skuša 
doseči lastno človekovo osebnost. To ni lahko. Preple
tajo se mnoge življenjske sile, ki se vključujejo v doga
janja okoli sebe. Tako življenje naprej nadgrajuješ iz 
pridobljenih izkušenj. Takšno je človekovo življenje do 
konca dni.

L  1942 rojena, si otroštvo in mladost, Andelija, preži
vela v Beogradu. Študij medicine in specializacijo iz 
splošne medicine si končala na medicinski fakulteti v 
Beogradu.

Svojo prvo medicinsko prakso si pridobila v Vršcu, 
kjer si delala 12 let. Na materino željo, ki je  bila rojena 
v naših krajih, v Orli vasi, sta se nato obe preselili v 
Slovenijo.

Tako je naneslo, da si se  v zrelih letih odločila, da 
boš živela in delala v Sloveniji, kamor si prejšnja leta 
prihajala le v času počitnic k svojim sorodnikom v 
Savinjsko dolino.

Kdor ne doživi, ne more verjeti, kako težko se je  
prilagoditi novi življenjski družbi in novemu delovnemu 
okolju, z drugačnimi navadami.

Po naravi morda preskromna in mirna nisi nikoli poto
žila svojih težav. Pri delu si bila vestna in dosledna, vse 
do zadnjih dni, ko je nastopila bolezen. Nismo pričako
vali, da bo bolezen tako napredovala, saj si imela še  
polno načrtov. Mirno si prenašala bolečine in upala na 
ozdravitev, ki ti ni bila usojena.

Naj ti bo lahka slovenska zemlja!
Alojz Rizmal

dr. Tanaskovič!
Vemo, kako si iz bolezenskega objema hrepenel po 

zdravju in dolgo upal, vendar je  bolezen prehitro iz
črpala tvoje moči. V srcih je  prevzela žalost vse, ki 
smo te imeli radi in te spoštovali. Bil s i preprost in 
delaven.

Izhajal si iz kmečke družine v južni Srbiji. Po kon
čani gimnaziji si šel v svet. Izbral si si študij medicine 
in se vpisal na ljubljansko medicinsko fakulteto, kjer 
si diplomiral leta 1962. Odločil si se, da boš prve 
medicinske izkušnje nabral v domačem okolju, zato si 
se  vrnil v Požego, kjer s i ostal samo eno leto. Nave
zanost na slovensko okolje in ljudi, še  iz časov študi
ja, je  verjetno prispevala k Tvoji ponovni vrnitvi v 
Slovenijo.

Zaposlil,si se  v ZD v Žalcu, kjer si bil vodja zdrav
stvene postaje v Zabukovici. do njene ukinitve. Nato 
si nadaljeval delo v ZD v Žalcu. Po šestih letih si 
prevzel delo v obratni ambulanti v ZP Prebold, kjer si 
12 let s pridom uveljavljal pridobljene izkušnje v svoji 
dolgoletni zdravniški praksi. S  posebnim veseljem si 
se  loteval malih kirurških posegov, za kar so ti bili 
pacienti hvaležni. Enako so ti ostali hvaležni vsi lju
dje, katerim si pomagal in se  žrtvoval za njihovo zdravje.

Mislim, da te ni zgolj naključje privedlo v naše kra
je, resnica pa je, da boš ostal v naših srcih za vedno.

Hvala Ti za vse!
Tvoji kolegi in sodelavci

PL1TILJSTVO -  K A M N O SEŠTVO

PEVEC Ul. sklad. Ipavcev 33 
63230 Šentjur

Izd e lu jem o  v s e  v rs te  n ag ro b n ih  sp o m e n iko v  in o k e n 
s k e  p o lice  po n a ro č ilu  iz n a ra vn e g a  kam n a .

Izd e lu jem o  tud i o tro ške  in m o ške  bo m b ažne  n o g a v ic e  
po ze lo  ugodnih c e n a h .

Priporočam o s e  za  nakup! 
Tei./faks: (063) 743-196

JAVNO KOMUNALNO 
PODJETJE ŽALEC, d.o.o.
Nade Cilenšek, 63310 Žalec, telefon: 063/715-225

Za odpravo vseh večjih okvar na 
javnem vodovodnem omrežju na 
območju občine Žalec je organizirana 
dežurna služba v popoldanskem in 
nočnem času.
Okvaro lahko prijavite dežurnemu 
vzdrževalcu neposredno prek 
mobilnega telefona na številko:

0609/612-731
Uradne ure za stranke v DE Vodovod 
so vsak torek in četrtek od 8. do 12. ure.
Delovni čas JAVNEGA KOMUNALNEGA PODJETJA 
ŽALEC: od 7. do 15. ure.



SamričaN

IZ POLICIJSKI BELEŽNICE
Spolno
nadlegovanje

Pred dnevi so žalski policisti 
ponovno obravnavali poskus 
posilstva  oziroma spolno  
nadlegovanje dekleta pred 
diskoteko Jack v Kasazah.

Dekle je v Kasaze prišlo v 
družbi dveh moških. Medtem 
ko  s ta  m o šk a  o d š la  v 
diskoteko, je dekle spalo pred 
njo v avtomobilu. K avtu je 
p r is to p il neznanec, o d p rl 
vrata, jo  pričel otipavati in 
ji ponujati ljubezen. Dekle 
se je  vsiljiveža sicer otreslo, 
k jub  tem u  pa je  poskus 
p o s ils tv a  ta k o j p r ija v ilo  
policistom. Ti so osumljenca 
prijeli v diskoteki. O dogodku 
b o d o  p o l ic is t i  n a p is a l i  
p o r o č i lo  o k r o ž n e m u  
državnem u tožilstvu.

Vlom ilci iščejo 
denar

V ponedeljek, 16. oktobra, 
je b ilo  vlom ljeno v dve 
stanovanji v Žalcu, in sicer v 
C ankarjevi u lic i 5 in  
Tom šičevi 1 . V lom ilec je  
vlom il vložek cilin dričn ih  
ključavnic. Odnesel ni nič, ker 
je očitno iskal samo denar.

Policisti zato opozarjajo  
v se  o b č a n e ,  n a j  b o d o ' 
pozorn i na neznance, ki se 
zlasti v dopoldanskem času 
z a d rž u je jo  v b lo k ih , na 
m o r e b i tn e  s u m ljiv e  
a k v i z i t e r j e ,  k i si m e d  
k ratk im  obiskom  ogledajo 
s ta n o v a n ja ,  in  tu d i  na 
telefonske klice, s katerim i 
vlomilci preverjajo, ali je kdo 
d o m a . O vsem  tem  naj 
občani obvestijo policiste (po 
telefonu 92 ali 711-112), saj 
takšne inform acije niso le v 
pom oč pri iskanju vlomilcev, 
am pak lahko kakšen vlom 
tudi preprečijo.

Om ahnil v globino
V petek, 13. oktobra, se je 

v Petrovčah zgodila delovna 
nezgoda, v kateri se je ena 
oseba hudo ranila.

V nedograjeni stanovanjski 
hiši, last Cirila H. iz Celja, 
je  5 1 - le tn i F ra n c  P. iz  
B a b n e g a  na s to p n i š č u  
opravljal zaključna mizarska 
dela. Med delom je stopil 
vzvratno in omahnil 3 m etre 
globoko, kjer je  na betonskih 
tleh  obležal nezavesten. Ker 
ga ni bilo domov, je  njegova 
žena o tem obvestila lastnika 
nedograjene hiše, ki se je

odpeljal v Petrovče in ga 
okoli 1. ure v soboto našel 
še vedno nezavestnega. Hudo 
ran je n eg a  s® o d p e lja li v 
celjsko bolnišnico.

Trije umrli v 
oktobru

Kot v posmeh vsem razpra
vam o omejevanju hitrosti na 
naših cestah z novimi hitrost
nimi ovirami, ki so bile po
stavljene pred začetkom tega 
šolskega leta, je bil mesec ok
tober na cestah žalske občine 
nadvse tragičen. Do nedelje, 
22. oktobra, so umrli trije lju
dje, osem oseb pa se je hudo 
poškodovalo, največ pešcev, 
med njimi tudi sedemletni de
ček. V skoraj vseh primerih je 
bila med glavnimi vzroki ne
sreč neprilagojena hitrost.

V torek, 3. oktobra, ob 
17.55 se je prom etna nesre
ča s smrtnim izidom zgodila 
na magistralni cesti v Levcu. 
Na prehodu za pešce je ce
sto prečkala 74-letna Lucija 
L. iz Levca. M arta K  (32) iz 
Celja, ki je vozila osebni av
to  v smeri p ro ti Celju, peške 
ni pravočasno opazila. Ta se 
je  v trčenju tako poškodo
vala, da je pozneje um rla v 
celjski bolnišnici.

V so b o to , 14. o k to b ra , 
opoldne je  na lokalni cesti 
D obrič-Podvin  pri Polzeli 
umrl 27-letni Janez K  iz Do
briča, ki je  od dom a p ro ti 
Podvinu peljal traktor s prik
ljučeno krožno brano. V le
vem ovinku mu je  iz nas
p ro tn e  sm eri p r ip e lja l z 
osebnim  avtom obilom  V in
cenc M. (26), prav tako iz 
Dobriča. Pri srečevanju je  
trak to ris t zapeljal na banki
no, od tam pa je  tra k to r  
zdrsnil v 3 m globok jarek. 
Pri tem  je  voznik padel pod 
trak to r in umrl na m estu ne
sreče.

T retjo  sm rtno žrtev v tem 
mesecu so ceste zahtevale v 
ponedeljek, 16. oktobra. To
maž S. (34) iz Celja je  vozil 
osebni avtomobil po regio
nalni cesti iz smeri Latkove 
vasi proti Preboldu. V Lat- 
kovi vasi je z neprilagojeno 
hitrostjo zapeljal v nepregled
ni ovinek, pri čemer je  vozi
lo pričelo zanašati. Zaneslo 
ga je na desno, kjer je  zunaj 
cestišča bočno trčil v drog 
električne napeljave. Trčenje 
je  bilo tako silovito, da je 
voznik naslednjo noč umrl v 
bolnišnici, njegov sopotnik  
Edvard G. (24) iz Šentjurja 
pa je  bil laže poškodovan.

Prebold

Tlakovane poti
Le to šn ji 1 . november bo preboldsko pokopališče dočakalo  
preurejeno. Ob m rliški vežici, k i so jo  odprli ob dnevu državnosti, 
bodo nam reč do tega datum a tlakovane vse glavne poti po 
pokopališču.
KS Prebold je delo zaupalo zasebniku Antonu Ograjenšku iz 
Pirešice pri Žalcu, ki opravlja zidarska in fasaderska dela. 
Opravljeno delo bo vredno blizu štirih milijonov tolarjev. 
Zgrajene poti iz lepo položenih tlakovcev so resnično polepšale 
že sicer lepo urejeno preboldsko pokopališče, za kar imajo 
zasluge tako v KS kot tudi svojci umrlih, ki lepo skrbijo za 
grobove. D. N.

m laigsasii m

1
p o g r e b n a  o p r e m a  - p o g r e b n e  s to r i t v e  

u r e d i t e v  p o k o p a l i š č  - d o b a v a  s p o m e n ik o v  
d o b a v a  c v e t ja

Vrečerjem 2. 
63310 Žalec.

Tel: 063/713-605.714686 
MobM0609 635-717

Otroci moji ne žalujte, 
dragi sin in drage hčerke 
jaz počivam, mirno spim, 
se nič več ne zbudim.
Naj nikar se ne rosi oko, 
prav nič pomagalo ne bo; 
če solza zbudila bi ljudi, 
od mojih solz se očka vrnil bi.
Iz večnosti vrnitve ni, 
tam že očka mirno spi.
Ker me ob sebi imel je rad, 
poklical me je  v večnost spat.
(V imenu pokojne mame) (Marija Globočnik-Stritar)

Z A H V A LA

Kruta bolezen je iz naše družbe iztrgala ljubo mamico, 
sestro, omico in teto

ŠTEFANIJO SMISL
roj. M A S N E C  

iz Latkove vasi pri Preboldu.

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom in znancem, ki so nam izrekli sožalje, darovali 

cvetje, sveče in za svete maše ter jo pospremili na njeni 
zadnji poti.

Posebej se zahvaljujemo govornikom za besede slov.esa, 
gospodu župniku za opravljen obred, pevcem, godbi na 

pihala za odigrano Tišino, gasilcem ter sosedom za 
nesebično pomoč.

Hvala vsem, ki jo boste ohranili v lepem spominu. 

O troci z družinami in ostalo sorodstvo

Le delo, skrb, trpljenje, 
skromnost in poštenje, 
tvoje je bilo življenje.
Dolg je bil tvoj boj, 
dolgi dnevi upanja, f  
trpljenja, a zaman,
bolezen je bila močnejša od volje do življenja.

Z A H V A LA
Ob izgubi drage mame in stare mame

AMALIJE TOMINŠEK
iz Latkove vasi pri Preboldu

se iskreno zahvaljujemo vsem sosedom, sorodnikom in znancem, ki 
ste jo v tako velikem številu pospremili na njeni zadnji poti, jo 

obdarili s cvetjem in svečami ter za izrečeno sožalje.

Zahvaljujemo se sodelavcem SIP-a in AERA, enako zdravnikoma dr.
Rizmalu in dr. Majdičevi ter strežnemu osebju Onkološkega 

inštituta. Hvala g. župniku Sercu za opravljen obred, gospodu Ajdiču 
za poslovilne besede in vsem, ki jo imate v lepem spominu.

Žalujoči: Jan i in V ili z družinama

N i več trpljenja, ne bolečine, 
življenje je  trudno konča lo  svoj boj...

(S. Gregorčič)

Z A H V A L A

Ob nenadomestljivi izgubi ljube 
žene, mame, babice, prababice in 

dobre tašče

ŠTEFKE
PIRNAT

iz Pongraca

se iz srca zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, 
znancem in sosedom iz Bezovnika, Petrovč, Migojnic ter 

sodelavcem Galenskega laboratorija Ljubljana za 
izrečeno sožalje in darovano cvetje ter sveče.

Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.
Iskrena hvala govornici ga. Gnus, godbi na pihala 

Zabukovica, g. Rasiewitzu za odigrano Tišino, pogrebni 
službi Strahovnik in g. župniku za opravljen obred.

Žalujoči: mož Ivan, sinova Janko in Tinko z družinama

Z A H V A L A

Ob boleči izgubi drage žene 
in mame

NADE
BURJAN

se zahvaljujemo KS Griže in TT Prebold za izkazano 
pomoč, govornikoma za poslovilne besede, g. župniku, 

godbi na pihala iz Prebolda in vsem, ki ste jo 
pospremili na njeni zadnji poti.

Žalujoči: mož Franc, 
sin Damjan in hči Mateja

Mene ni požela kosa, 
bila sem ko  v jutru  rosa, 
k i  jo  pije sonca žar.
Zdaj več nisem svetna stvar, 
nisem roža in ne kamen, 
sem le zate svetel plamen.

(Alojz Gradnik) 

Z A H V A LA
Ob prerani in nenadomestljivi 
izgubi drage žene, mame, stare 

mame, prababice in sestre

MILKE PAT.TR
iz Pariželj

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki so jo pospremili na zadnji 
poti, izrekli sožalje, darovali cvetje, sveče in za maše. Posebna 

zahvala pa tistim prijateljem, ki so jo do prerane smrti 
obiskovali, bodrili in ji tako lajšali bolečine.
Najlepša hvala tudi za poslovilne besede.

V si njeni

Zam an je  bil tvoj boj, 
zam an vsi dnevi tvojega trpljenja, 
bolezen je  bila močnejša od  življenja. 

Z A H V A L A
Ob boleči izgubi dragega moža, 

očeta in dedka

JOŽETA 
CIGALETA

s Polzele 164/a

se iskreno zahvaljujejmo vsem sosedom, sorodnikom in 
znancem, ki ste ‘nam izrekli sožalje, darovali cvetje in sveče ter 

ga v tako velikem številu pospremili k večnemu počitku. 
Prav posebej hvala najbližjim sosedom Ribičevim, po domače 
Živortnik, za pomoč v težkih trenutkih. Hvala govorniku g. 

Pungartniku, pevskemu zboru in g. župniku za opravljen obred. 
Hvala pogrebni službi Morana iz Pariželj.

Žalujoči: žena T ilka  in hči M etka z družino

V  S P O M IN

JOŽETU
CIMERMANU

iz Žalca.

Neizmerno boleč je spomin na 23. oktober 1985, ko je 
prenehalo biti tvoje preblago srce in so omahnile tvoje 
pridne in skrbne roke, naš dragi in dobri mož, oče in 

dedi.

Ne moremo doumeti, da te ni več med nami.
V naših srcih še vedno živiš, zato pot nas vodi tja, kjer 

ti mirno spiš.

Z  ljubeznijo - vsi tvoji

V  S P O M IN

Mineva leto žalosti in praznine, 
odkar si nas nenadoma in mnogo 

prerano zapustil

naš dragi mož, dedek in pradedek

STANKO NOVAK
17 KlK!)7

(1 8 .1 0 .1 9 9 4 -1 8 .1 0 .1 9 9 5 ).

Z nami boš vedno živel. 

Žalujoči: vsi njegovi
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Teden otrok v šolah in vrtcih

tako, saj so otroci, kot radi pra
vim o, naše največje bogastvo. V  
oktobru je  tudi teden, posvečen 
otroku, prav pa bi bilo, da je  ta
ko vse leto. D. N araglav

O b  tednu otroka so vse šole in vrtci pripravili številne prire
ditve. M lajši so praznovali predvsem prihod jeseni, starejši pa 
so razpravlja li o zasvojenosti - da bi zm ogel reči ne, hvala, o 
čem er bo tekla beseda tudi na občinskem  otroškem parlam en
tu. Skoraj vsi so bili deležni kakšnega priboljška na jedilniku, 
teden pa so večinom a zak ljučili s kostanjevim  piknikom. Pri
reditve Kratkočasnik, ki jo je  lani o rganizira la občinska zveza  
društev p rijate ljev  m ladine v Žalcu , letos ni bilo.

Na O snovni šoli Šempeter so 
si učenci razredne stopnje med 
drugim ogledali dve predstavi, 
Čuha puha na Polzeli in Rdečo 
Kapico v  C elju , risali so tudi po 
asfaltu. U čenci višje stopnje so 
vsak dan dve šolski uri preživeli 
po lastnem izboru, seveda pod 
nadzorom razrednikov. Ogledali 
so si lahko tudi videofilm .

V  Grižah so s sodelovanjem s 
Studiem H . iz Trbovelj pripravili 
prireditev Korajža velja . Dopol
dne so na avd ic iji nastopili vsi 
učenci, popoldne pa v finalu še 
na prvem nastopu najuspešnejši. 
Predstavniki vseh razredov so se 
udeležili okrogle m ize na temo

zasvojenosti, nanjo pa so pova
bili tudi predstavnike polic ije , 
centra za  socialno delo in zdrav
stvenega doma. Teden so zaklju
č ili s trad icionaln im  pohodom 
vseh učencev na Hom.

Na O snovni šoli Vransko so v 
šolski kn jižnici ves teden pote
kale ure pravljic , že mesec dni 
prej pa so pričeli projekt na te
mo zasvojenosti. Na prvem ro
diteljskem  sestanku je  o proble
matiki zasvojenosti staršem pre
davala M arjana Jager iz Zdravs
tvenega doma Žalec, prav tako 
učiteljem , ki so nato o tej temi 
govorili v  oddelčnih skupnostih. 
Zasvojenosti je bil posvečen tu-

so tudi starši po-

di prvi naravoslovni dan. Na pre
boldski šoli so otroci v  začetku 
oktobra zbirali star papir, najmlaj
ši varčeva lc i pa so bili sprejeti 
med člane šolske hranilnice. Na 
žalski šoli so imeli učenci špor
tne in naravoslovne dneve, naj
bolj pa so bili zaposleni s pripra
vo  osrednje prireditve, to je  7 
grafičnega bienala.

Na O sno vn i šo li Po lzela so 
učencem vsak dan pred pričet
kom pouka ponudili topel napi
tek. Učitelji in učenci so se še po
gosteje pogovarjali o prijaznosti, 
prvi in drugi razredi pa so pričeli 
projekt o kulturi prehranjevanja. 
Šolske m ize so pogrnili s prti, jih 
okrasili s cvetjem v vazah, otroci 
pa so si juho postregli sami iz ju- 
šnikov. Projekt bo potekal vse le
to, otroci pa se bodo učili pred
vsem pravilne uporabe jedilnega 
pribora. Za učence višjih razre
dov so potekale mladinske delav
nice o nestrpnosti in zasvojeno
sti, končale pa so se z  okroglo mi
zo na isto temo. Izdali so tudi 
kn jižico o šoli, v  kateri so vsi po
datki o šoli, šolskem koledarju, 
učiteljih in podobno. Na O snov
ni šoli Braslovče so med drugim 
že drugo leto zapored pripravili 
jesenski športni dan za učence in 
starše. Vsak razred se je odpravil 
na eno od planinskih postojank 
Savinjske tansverzale, tako da naj 
bi v  osmih letih vsak učenec pre
hodil vsaj osem poti Savinjske 
transverzale. Osmošolci so odšli 
na Raduho, kjer so si ogledali tu
di Snežno jamo, prvošolci so ime
li piknik ob Žovneškem  jezeru , 
drugošolci pa so bili sprejeti v 
planinsko društvo na Bezovcu na 
Dobrovljah . K. R.

Na kostanjevem  pikniku v Vrtcu I. v 
magali pri izdelovanju  okraskov.

Teden otroka
Veverica Pekarica na obisku
Lep in nepozaben dan za otroke in starše
Letošnji oktober je  po deževnem  in hladnem  septem bru pri
nesel pravo indijansko poletje in se vsaj malo odkupil za  de
ževne dni v drugi polovici avgusta in septem bru, ko je  bilo 
koledarsko poletje. Te lepe in tople dneve so znali izkoristiti 
tudi v šolah in vrtcih , saj ni m anjkalo izletov in sprehodov ter 
raznih naravoslovnih dni. U živa li so tudi najm lajši v prebold
skem vrtcu , ki so poleg vsakodnevnih sprehodov in obiskov v 
gozdu doživeli čudovito petkovo popoldne, ko jih  je  obiskala  
veverica Pekarica  in jim  napekla vsakovrstnih dobrot, ki so se 
prav p rileg le  ob številnih telesnih aktivnostih.

Najlepše Tri lilije
V začetku m eseca so v Laškem odprli novo športno dvorano, ki so jo  im enovali Tri lilije. Ta 

dogodek pa je  bil tudi priložnost za tiskovno konferenco, na kateri so predstavniki Pivovarne 
Laško predstavili vlaganje v kulturo, gostinstvo in šport v Laškem. Tako kot v ostalih prim erih je  
tudi pri financiranju gradnje športne dvorane večji delež prispevala pivovarna. Dvorana je  na
menjena predvsem  športnim  tekmovanjem, v n je j pa se bodo pripravljali tudi zabavne, sejemske 
in druge prireditve, sprejm e pa 2500 gledalcev. Pred dvorano so zgradili tudi parkirni prostor za 
400 avtomobilov.

čenjal prve vragolije in z  listjem 
postlano kletko spremenil v  pra
vo cirkuško areno.

Ko se je  vsega naveličal, pa se 
je zv il v  kepo in zadovoljno za
drem al. Počasi so postajali utru
jeni tudi otroci, ki so polnih tre
buščkov kostanja, jabolk, hrušk, 
banan, grozdja, kruha in soka ter 
ča ja vse pogosteje posedali na 
stolih. V  zraku pa je še vedno di
šalo po sveže pečenem kostanju 
in nas spominjalo, da je kljub to
plemu vrem enu v deželi že je
sen in z  njo kratko popoldne.

Prireditveni prostor in delav
nice so se počasi praznili, najvz
trajnejši pa so zdržali vse do son
čnega zahoda. Z  njim se je kon
čal res nepozaben dan, za kar si 
zaslužijo  priznanje zlasti vodite
ljica vrtca M arija Jager in vse nje
ne sodelavke, vključno s starši in 
otroki, ki so veverico Pekarico 
tudi ož ive li. Sicer pa prireditev v 
tem šolskem  letu, tako kot tudi 
prejšnja leta, ne bo zm anjkalo . 
Že kar blizu je  veseli december, 
pa pustovanje, družinski praznik, 
športne igre cicibanov in še pre
cej drug ih , m anjših prireditev. 
Šolsko leto bodo zaključili z izle
tom na G oljavo , ki je že  tradici
onalen in vsakič nadvse prijeten, 
saj so z  otroki tudi njihovi starši. 
Tako je  v  preboldskem vrtcu, n ič 
drugače pa verjetno ni po dru
gih vrtcih  naše občine. In prav je

Z A D N J A  V E S T  
Plinifikacija v 
začetku novembra

Ž e  n e k a jk ra t  nap ovedan  p r ič e 
te k  g rad n je  p lin o vo d a  v  Ž a lc u  se 
daj postaja resničnost. Investitor, 
Mestni plinovodi koper, so nas na
mreč obvestili, da so dobili grad
beno dovoljenje za primarni vod; 
in tako bodo pričeli delati v prvih 
dneh novembra. Podjetje za ure
janje voda Celje bo pričelo gra
diti v severovzhodnem delu me
sta, in sicer vzdolžno od kvedro- 
ve do Trubarjeve ulice. Podjetje 
VNG Krajnc pa bo pričelo delati 
na zahodnem delu mesta, in si
cer od Cotoveljske ceste proti 
Bevkovi ulici. Primarni vod naj bi 
položili v Šestdesetih dneh. Inve
stitor pa je na zahtevo mestne 
skupnosti Ze vložil vlogo za grad
njo sekundarnih vodov. Mestna 
skupnost namreč meni, da je zla
sti prekopavanje Šlandrovega trga 
zaradi gradnje sekundantih vodov 
dalj časa poslovno nesprejemlji- 
vp, zato bodo tu pričeli delati po 
novem letu. Mesina skupnost se 
tudi ne strinja, da bi plinovod po
tekal po sredini cestišča, ampak 
se zavzema za rob cesti, jk

27 kilogramov težka
Letos se je  m ed pospravljanjem  poljskih  pridelkov na

šlo kar nekaj sadov, k i so bili nenavadni tako p o  teži kot 
p o  obliki. B U Č A , k i je  zrasla p ri Dobriškovib v M alih Bra
slovčah, tehta 2 7  kilogramov, n jen  obseg pa m eri 175 cen
timetrov. Z a  pridelek , k i se je  vsadil sam , pa so to kar lepe 
m ere. N iko Goršek

Gospodu K. iz Ž a lca  republiško m inistrstvo za  km etijs
tvo ni ugodilo prošnji, poleg njega še dvem a drugim a kra
janom a, da bi km etijsko zem ljišče  sprem enili v gradbe
no. V  zadnji številk i smo zap isa li, da nas zan im a, ali bo 
iz te moke kaj kruha. Še vedno nim amo pravega odgovo
ra saj je  gospod K. napovedal politično rešitev.

• • •
V  občini smo im eli profesionalnega ozirom a poklicne

ga sindikalnega zastopnika, ki pa s stotakom , mislimo v 
tisočih , p lače ni bil zadovoljen in se je  raje vrn il v svoj 
kolektiv. O č itn o  delo  poklicnega sindikalnega zastopni
ka ni tako enostavno in je očitno tudi prem alo plačano.

• • •
O b č in sk a  h iša s svojo zu n a n jo stjo  ne d a je  vtisa , da  

je  ža lsk i m agistrat. Ž e  «tekaj let s ice r  p o so dab lja jo  pro
store , p ro če lje  pa bo očitno  m oralo  p o čakati na boljše  
čase . So pa za  zg led n ejše  prostore p o skrb e le  d ržavne  
s lu žb e , ki n ud ijo  pom oč so cia ln o  o gro žen im  in n eza
poslenim . D a  je  bog n ajp re j sebi brddo u stv a ril, o č it
no v e lja  tud i v tem  p rim eru . Šele  potem  p rid e jo  na 
vrsto  drug i. M orda pa je  pom em bno, da se p ro s ilc i po
m oči v u re jen ih  prostorih  p rijetn o  p o čutijo .

• • •
Po Savinjski dolini se sprehajajo neznani zb irate lji re

klam nih sporočil, ki se bojda izdajajo  tudi za naše sode
lavce. N udijo bojda tudi konkurenčne cene, če  reklamo  
naročite pri n jih , kar pa za Savin jčana ne ve lja . Cenik  
naših oglasov je  enoten, naši predstavniki ozirom a pro
pagandisti im ajo potrdilo, da so naši, in vsaki stranki pre
d ložijo  tudi uradni cen ik . Tudi iz jave , da so oglasi v Sa
vinjčanu n a jd ra žji, ni res, sum im o, da gre za  konkuren
te, ki se poslužujejo  nelojalne konkurence, blatenja in 
odnosa, ki presega vsako m ero dobrega okusa. N ekate
rim , »propagandistom«, ki to počno, smo že na sledi, za 
to o njih več prihodnjič.

Uživali so tudi starši, saj so so
delovali v  veseljačenju , čeravno 
le ob soku in čaju ter okusno pe
čenih kostanjih, dobrem doma
čem kruhu, ki ga je  posebej za to 
priložnost spekel Edi Peternelj,

pečen ih ja b o lk ih , nadevan ih  z 
medom ali sladkorjem , in drugih 
dobrotah. Vsekakor pa so bile za 
starše in še posebej za otroke za
nim ive dejavnosti, ki so potekale 
v  t. i. de lavn icah . V  eni so lahko 
sproščali svoje likovne sposobno
sti, v drugi so prepevali in igrali 
na inštrumente, v  tretji so spro
ščali svojo energijo ter telovadili 
na blazinah, se žogali, se spušča
li po toboganu, hodili po lestvi, 
se skrivali pod ogromno barvno 
ponjavo, ki so jo  gor in dol dvi
govale ro ke  staršev in drugih 
otrok, da je  bil spodaj pravi ve
ter. Prava atrakcija prireditve pa 
je  bil ježek  —  gozdni dedek, ki 
je  sicer v  kletki —  začasni —  po-


